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وقتی سناریوی »خیریت«
سرخ پوشان ایران را ناکام گذاشت

حالتان چطور است
آقای طاهری؟

و  ها  پرسپولیسی  تاریخی  حسرت 
حسرت 20 ساله فوتبال ایران، در روزی 
که همه چیز مهیای جشن قهرمانی بود 
در خاک خودمان بود، نشد که تبدیل به 
یک اتفاق شیرین و بزرگ در فوتبال ما 
و البته تاریخ باشگاه پرسپولیس بشود. با 
این همه اما، وقتی این همه خستگی به 
جا مانده از دوندگی و تلاش را در زمین 
های زمخت و بی رحم ژاپن، قطر، امارات 
و البته همین تهران خودمان را مشاهده 

میکنیم، چیزی جز زیبایی نمی بینیم.
پرسپولیس  که  کنیم  نمی  فراموش 
قهرمان  استرس  همین  دادن  برای 
شدن یا نشدن به ما هواداران پرشور، 
چه راه جانانه ای و پر التهابی را پشت 
های  تیم  از  خیلی  که  گذاشت  سر 
متمول، پولدار، پر مهره و اعیانی غرب 
آسیا از پس آن بر نیامدند و در نیمه 
نمی کنیم  فراموش  بریدند.  ترمز  راه 

که پرسپولیس با چه محدودیت ها و 
کمبودهایی تا به اینجا رسیده است و به 
قول یحیی گل محمدی، »پرسپولیس 
بله  است.«  قهرمان  هم  حالا  همین 
که قهرمان است. در فوتبال »نتیجه« 
و  دلاری  میلیون  های  قهرمان چک 
پاداش های کر کننده را تعیین می 
کند و »جنگندگی«، قهرمان دل های 
تاریخ نویسان و تماشاگران را مشخص 
می کند. پرسپولیس قهرمان قلب های 
نه تنها ایرانیان، بلکه می توان گفت 

بخش بزرگی از آسیاست.
تیمی که در هر بازی با سختی تمام و به 
زور می توانست یازده بازیکن ثابتش را 
گرد هم بیاورد و به زمین بفرستد، حالا 
نایب قهرمان آسیا شده است. مطمئنا، 
همه ما می دانیم که اگر محرومیت 
های حاصل از سهل انگاری یک عده 
اتفاقات  نبود،  رسیده  دوران  به  تازه 
دیگری در بازی دیشب استادیوم آزادی 
می افتاد چرا که کاشیما تیمی نبود 
که پرسپولیس نتواند به آن گل بزند. 
به قول »برانکو«، دستان مان بسته بود 
وگرنه نتیجه چیز دیگری می شد. یقین 

بدانید که می شد.
بگذریم،  که  ها  حرف  این  تمام  از 

فینال  در  را  خوبی  پرسپولیس شب 
حریف  نکرد.  سپری  فنی  نظر  از 
که  کرد  را  کاری  همان  دقیقا  ژاپنی 
می  انجام  ژاپن  در  باید  پرسپولیس 
یعنی »کنترل« حریف. کاشیما  داد؛ 
نود دقیقه پرسپولیس را کنترل کرد و 
روی هم رفته ده دقیقه هم تمرکزش را 
از دست نداد. برعکس پرسپولیس که 
در دیدار رفت، کمتر از بیست دقیقه 
بدون تمرکز حواس بازی کرد و همان 
امروز  تا  چند دقیقه کار دستش داد 
برای قهرمانی به مشکل بر بخورد. تیم 
ژاپنی، کاملا آماده این جو و این بازی 
بود و از این نظر نشان داد که از رقبای 
قبلی پرسپولیس یعنی السد و الدحیل، 

کیفیت بسیار بالاتری دارد.
اما ضعف پرسپولیس تنها معطوف به 
قدرت رقیب نبود. قرمزها دیشب در 
گرداندن توپ کاملا دچار مشکل بودند 
به طوری که در اکثر دقایق بازی کاملا 
شتاب زده و بی دقت پاس میدادند و 
تعداد پاس های آن ها به عدد چهار 
هم نمی رسید. علاوه بر این، روی هوا 
اکثر  نبود.  ها  پرسپولیسی  شب  هم 
پیروز  ها  ژاپنی  را  هوایی  های  نبرد 
می شدند. اتفاقی که کمتر در مورد 

پرسپولیس دیده بودیم این بود که در 
یک مسابقه نتواند نبردهای هوایی را به 
راحتی پیروز شود اما دیشب دیدیم که 
کاشیما کاملا روی هوا برنامه داشت و 
سرخ های پایتخت را کاملا کنترل می 
کرد. »گادوین منشا« کمتر از سه نبرد 
هوایی پیروز داشت و تمام کرنرهایی که 
ارسال کردیم هم با بن بست دفاع های 

کاشیما رو به رو می شد.
بخش اعظمی از این ضعف ها کاملا 
که  بود  بازیکنان  خستگی  از  ناشی 
ای  است. خستگی  قابل درک  کاملا 
که پرسپولیس را نایب قهرمان بازی 
اما قهرمان قلب های هوادارانش کرد. 
اتفاقی زیبا در تاریخ استادیوم آزادی، 
تشویق یک صدا و تماشایی هواردان 
پرسپولیس پس از پایان بازی بود که 
تصویری ماندگار در جام باشگاه های 
قول  به  اتفاقی که  آورد.  بوجود  آسیا 
»جیوانی اینفانتینیو«، نمونه آن در اروپا 
هم وجود ندارد و هواداران پرسپولیس 

در دنیا بی نظیر هستند. 
کاش پرسپولیس با تمام قوا پای در 
این نبرد می گذاشت تا بهشان نشان 
می دادیم که علاوه بر هواداران، تیم بی 

رقیبی هم در آسیا داریم.

با برتری قاطع شاگردان پپ در شب بد یونایتد

آسمان منچستر آبی شد

محمدحسین سیفی

روی کاغذ ؛ نایب قهرمان

 در دل ها ؛ »  ابَر قهرمان«!

ناصر  هوادار«،   »دنیای  گزارش  به 
توزیع  شرکت  مدیرعامل  اسکندری 
احکامی  البرز طی  استان  برق  نیروی 
محمودی  حمیدرضا  آقایان  جداگانه 
معاونت   - مالی  امور  مدیر  بعنوان  را 
خیری  حمیدرضا  پشتیبانی،  و  مالی 
را بعنوان عضو کمیته سرمایه انسانی 
تصدی های  کاهش  کارگروه  عضو  و 
بعنوان  را  شقاقی  غلامرضا  شرکت، 
عضو کمیسیون توسعه مدیریت، رضا 
شوهانی را بعنوان رئیس اداره مجریان 
طرح - مدیریت توزیع برق شهرستان 

فردیس، جلال گل محمدی را بعنوان 
بازرگانی  و  فنی  کمیته  عضو  و  دبیر 
سرمایه  دارایی های  تملک  طرح های 

شرکت منصوب کرد.
مدیرعامل  اسکندری  ناصر  همچنین 
البرز  استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
محمد  آقایان  جداگانه  احکامی  طی 
یاری تلوکی را بعنوان رئیس اداره بهره 
برداری- اموربرق ماهدشت - مدیریت 
توزیع برق جنوب شهرستان کرج، علی 
بعنوان مدیریت توزیع  را  بائی  داداشی 
برق غرب شهرستان کرج، محمدعلی 

مدیریت  بعنوان  را  سیاهکلی  صفاری 
توزیع نیروی برق مهرشهر، کریم دردائی 
مدیریت  دفتر  مدیر  بعنوان  را  بابا  قره 
خدمات  و  فروش  معاونت   - مصرف 
واقف  رهنمای  امیرحسن  مشترکین، 
و  دیسپاچینگ  امور  مدیر  بعنوان  را 
فوریت های برق – معاونت بهره برداری 
و دیسپاچینگ، ، محسن عبدالملکی را 
بعنوان مدیر امور مهندسی و نظارت - 
مدیریت توزیع برق شهرستان فردیس، 
مسعود پروانه وار را بعنوان مدیر امور بهره 
برداری - مدیریت توزیع برق شهرستان 

نظرآباد، محمدمهدی ایزدبخش را بعنوان 
مدیر امور مهندسی و نظارت - مدیریت 
توزیع برق شهرستان ساوجبلاغ و علیرضا 
بهره  امور  مدیر  بعنوان  را  شاهرضایی 
برداری- مدیریت توزیع برق شهرستان 

ساوجبلاغ، منصوب کرد.

انتصابات مدیران در شرکت توزیع برق استان البرز

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج 
با اشاره به قدمت 50 ساله باغ سیب 
به  سبز  فضای  این  گفت:  مهرشهر 
عنوان گنجینه تاریخی باید حفظ و 

احیاء شود.
رحیم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
خستو در بازدید از باغ سیب مهرشهر 
کرج افزود:»این مجموعه تاریخی در 
واقع  غلفت  مورد  گذشته  های  سال 
در  شهرداری  مشارکت  اما  بود  شده 
آن  به  ای  تازه  جان  باغ  این  احیای 

بخشید.«

این عضو شورا گفت:»طی چهار سال 
اخیر احیای 272 هکتار آن آغازشده 
که طبق آمار ارائه شده از سوی اداره 
نظارت، حفظ و نگهداری فضای سبز 
شهرداری کرج 43 هکتار از باغ در بازه 
احیاشده  تا 95  سال های 94  زمانی 

است.«
وی افزود:»دراین بازه زمانی درختانی 
شاه توت،  آلبالو،  شلیل،  آلو،  شامل 
سیب، گلابی، گردو، گیلاس و خرمالو 

دراین مجموعه کاشت شد.«
وی با اشاره به اینکه 88 هکتار دیگر 

تاکنون  گذشته  سال  از  سیب  باغ 
احیاشده است، گفت:»34 هکتار دیگر 
باغ نیز در سال های 95 و 96 احیاشده 
که شامل رسیدگی به وضعیت درختان 

سیب و گلابی بوده است.«
خستو بیان داشت:»در این بازه زمانی 
درختان سیب، گردو، به، انگور و گلابی 
اقدامات  و  واقع شده  رسیدگی  مورد 

لازم برای احیا انجام شده است.«
شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 
شده،  مجوزصادر  گفت:»طبق  کرج 
جمع آوری درختان گلابی قدیمی باغ 

سیب نیز تا سال 1400 انجام می شود، 
مکانیزه  گلخانه  مقررشده  همچنین 
درسطح 97 هکتاری باغ احداث شود.«

وی با اشاره به همکاری بنیادمستضعفان 
و شهرداری کرج، بیان داشت:»کاشت 
درختان  جایگزین  جدید  نهال های 
آبیاری  سیستم  و  شده  آفت زده 
درختان این باغ نیز مدرن و از شیوه 

آبیاری قطره ای استفاده می شود.«
باغ 340 هکتاری سیب مهر شهر کرج 
دهه 40 در ضلع شمالی کاخ تاریخی 

مروارید مهر شهر احداث شده است.

سخنگوی شورا: حفظ گنجینه تاریخی باغ سیب مهرشهرکرج ضروری است

سرمقاله

پایتخت در انتظار شهردار...
شاید این سه شنبه بیاید!

روز  تهران  شهر  شورای  جلسه 
گذشته برگزار شد و در یک تغییر 
ناگهانی در ظرف مدت زمانی تنها 
5 دقیقه نام یکی از اسامی اصلی 
»کامل  از  شهرداری  کاندیداهای 
حناچی«  »پیروز  به  نژاد«  تقوی 
تغییر مسیر داد. اینکه چه شد و 
چگونه این اتفاق رخ داد هنوز هم 
از منبع آگاه و اطراف شورا به گوشمان نرسیده و حال دیگر مسئله 
چندان مهمی هم نیست؛ چیزی که در این میان اهمیت بسزایی 
دارد و از ابتدا هم با جنجال های فراوانی مطرح بود، ورود »عباس 
آخوندی« به جمع کاندیداهای صندلی شهرداری پایتخت بود؛ باور 
کنید ما هم تا این حد از بیخیالی - البته شاید خوش خیالی - را 

برای یک مقام مسئول در ذهنمان حتی تصور هم نمی کردیم.
کارنامه  کدام  با  آخوندی  عباس  که  نیست  مشخص  دقیقا 
»درخشان« و کدام »محبوبیت« و »کاریزما« که اخیرا به بدترین 
شکل ممکن از وزارت راه و شهرسازی با یک کارنامه ضعیف استعفا 
داد، این اعتماد به نفس را پیدا کرده تا خود را گزینه ای مناسب 
جهت تکیه بر شهرداری تهران بداند؛ او که حتی مورد حمایت 
حجت الاسلام ناطق نوری، باجناق خودش هم قرار ندارد! غیر قابل 
انکار است که اهمیت شهرداری پایتخت به علت ابعاد گوناگون 
سیاسی، اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی اهمیتی هم چون یک 

وزارت خانه و چه بسا بالاتر دارد.
به فرض که آقای آخوندی یا هر شخص دیگری بخواهد در انواع 
پست های سیاسی کشور مقامی را اخذ کند و یا در هر انتخاباتی 
شرکت کند؛ این حق طبیعی هر فرد است و می تواند آن را جامعه 
عمل بپوشاند. سوال؛ آقایان شورا نشین که با عنوان تبلیغاتی 
»اصلاح طلبان« و حامی دولت رای آوردید و شورای پنجم را 
تشکیل دادید چگونه و با چه معیاری با پشت کردن به مردم 
و دولت این میزان از رای بالا را جهت انتخاب کردن او جمع 
آوری کرده اید؟ مشکل اساسی تر و کار، گیر جدی تری از این 

حرف ها دارد...
طبق اعلام قبلی شورای شهر تهران روز سه شنبه از میان آقایان 
»عباس آخوندی« و »پیروز حناچی« شهردار تهران مشخص 
خواهد شد. روز مهمی که یقینا آینده و سرنوشت یکی از جریانات 
و احزاب مهم کشور یعنی »اصلاحات« را تحت الشعاع قرار خواهد 
با رای های  بود که  اعضای شورا خواهند  این  داد و بی شک 
»سرنوشت ساز« خود آینده اصلاح طلبی را مشخص خواهند کرد؛ 

در سراشیبی سقوط یا بازگشت به اوج؟ 
به هر جهت، پایتخت در انتظار شهردار 

هم  الان  همین  تا  و  است 
بسیاری  افتاده  عقب  کارهای 
آینده  شهردار  روی  پیش 
پایتخت وجود خواهد داشت؛ 
بیاید،   شنبه  سه  این  شاید 

شاید ...

بخشنامه عجیب سایپا به مشتریان؛
به جای  ساندرو

 پراید تحویل بگیرید!
2

اعضای شورای شهر کرج
در صدمین صحن علنی انتقاد کردند؛

از خدمات صفر منطقه 
سهرابیه تا مسیر هموار 

تخلفات ساختمانی در کرج
3

برگزاری  نمایشگاه تولیدات 
صادراتی در استان البرز

4

نگاهی به فیلم »گرگ بازی«

گنگ بازی های پارادوکسیکال
5

جهانگیر شاهمرادی:
اقدامات دادگستری کل استان 

البرز در راستای حمایت از 
تولید و اشتغال قابل تقدیر است

2

به بهانه روز جهانی شهرسازی؛

میراث  معماری البرز 
 برای آیندگان چیست؟

رهبر معظم انقلاب:

اگر روحیه جهاد و شهادت گسترش یابد
گرایش به شرق و غرب رخت برخواهد بست

مهدی تیموری

بکارگیری  منع  قانون  طبق 
بازنشستگان، درحالی خیلی زود 
از البرز خداحافظی می کند که در 
این مدت کوتاه، پوشه و توشه ای قابل قبول 

از خود در این استان به یادگار گذاشت ...

3

4

استان البرز با دکتر نجفی

فصلی کوتاه اما پربار  

1 - 3

8
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خبر

شرکت سایپا در بخشنامه ای قابل تأمل به نمایندگی ها 
اعلام کرد مشتریانی که ساندرو و تندر90 ثبت نام 
کرده اند، می توانند محصولات خانواده پراید یا تیبا را 

به جای خودروی ثبت نامی خود تحویل بگیرند.
به گزارش »دنیای هوادار«، شرکت سایپا روز گذشته 
در بخشنامه ای قابل تأمل به نمایندگی ها اعلام کرد 
کرده اند،  ثبت نام  تندر90  و  ساندرو  که  مشتریانی 
می توانند محصولات خانواده پراید یا تیبا را به جای 

خودروی ثبت نامی خود از شرکت تحویل بگیرند.
در بخشنامه سایپا به نمایندگی های فروش آمده است:

تأخیر  به جهت  مشتریان  از  پوزش  ضمن  احتراماً 
رنو  محصولات  انواع  تعهدات  ایفای  در  پیش آمده 
مشتریان  می رساند:  به اطلاع  خودرو  پارس  شرکت 
محترم می توانند در صورت تمایل نسبت به انتخاب 

یکی از دو روش پیشنهادی زیر اقدام کنند.
تولید  مشکل  رفع  تا  محترم  مشتریان  انتظار   .1

محصولات رنو با شرایط ذیل:
ـ قیمت محصولات به قیمت زمان تحویل مشتری  الف ـ

طبق قرارداد محاسبه خواهد شد.
ـ سود مشارکت و تأخیر طبق قرارداد به میزان 27  ب ـ

درصد )15 درصد سود مشارکت( ادامه خواهد یافت.

پیشنهاد اول برای مشتریانی که قصد تبدیل خودرو 
دارند:

جایگزینی تعهدات رنو با محصولات X100 )سایپا 
131، سایپا 151( و X200 )تیبا، تیبا2، ساینا( با سود 
مشارکت و تأخیر به میزان 27 درصد طبق قرارداد به 

یکی از روش های ذیل:
الف( تعهدات انواع ساندرو و استپ وی به دو دستگاه 
خودرو یک دستگاه X100 و یک دستگاه X200 که 
یک دستگاه با موعد تحول بهمن 97 به بعد با قیمت 
زمان تحویل محصول رنوی مشتری و یک دستگاه با 

زمان تحویل آذر 98 به قیمت روز شرکت.
 X100 خودرو دستگاه  یک  به  تندرو  تعهدات  ب( 
)سایپا 131، سایپا 151( و X200 )تیبا، تیبا2، ساینا(  
با موعد تحویل بهمن 97 به بعد با قیمت زمان تحویل 

محصول رنوی مشتری.

بخشنامه عجیب سایپا به مشتریان؛
به جای ساندرو پراید تحویل بگیرید!

و  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
به نقل از پایگاه خبری پلیس، 
حشمتیان  منصور  سرهنگ 
تماس  با  گذشته  گفت:»روز  
تلفنی یکی از شهروندان مبنی 
بر اینکه 3 سارق در حال سرقت 
سفید  کامیون  خودرو  باطری 
رنگ در محدوده خیابان انتهای 
زهدی هستند، بلافاصله مأموران 
اعلامی  آدرس  در  کلانتری، 
حال  در  را  سارق   3 و  حاضر 

متواری شدن مشاهده کردند.«
متهمان  اینکه   بیان  با  وی 
اتومبیل  باطری  دستگاه  یک 
تصریح   ، بود  دستشان  در 
کرد:»ماموران به تعقیب متهمان 
پرداخته و توانستند پس از مدتی 
تعقیب و گریز یکی از آنان را که 
باطری در دست داشت، دستگیر 
کنند اما 2 تن از آن ها از محل 

گریختند.«
تصریح  انتظامی  مقام  این 
کرد:»سارق به کلانتری منتقل 
باطری خودرو  به سرقت 20  و 
سواری و سنگین با همکاری 2 
همدست دیگرش اعتراف کرد.«

کلانتر محله جوادیه تهرانپارس 
ادامه داد:»با شناسایی مخفیگاه 
با  ماموران  از  تیمی  سارقان 
به  قضائی  مقام  هماهنگی 
موفق  و  اعزام  آنان   مخفیگاه 
شدند ضمن دستگیری سارقان، 
تعدادی اموال مسروقه از محل 
به  متهمان  همراه  به  و  کشف 

کلانتری منتقل کنند.«
سرهنگ حشمتیان خاطرنشان 
تمامی  شناسایی  کرد:»با 
مالباختگان، متهمان برای سیر 
به  با 20 شاکی  قانونی  مراحل 

دادسرا منتقل شدند.«

دستگیری دزدان باطری خودرو 
در پایتخت

به گزارش »دنیای هوادار«« بیانات حضرت 
آیت الله خامنه ای در دیدار دست اندرکاران 
کنگره شهدای استان قزوین که در تاریخ 14 
آبان 97 برگزار شده بود، صبح روز گذشته 

در محل این همایش در قزوین منتشر شد.
دیدار  این  در  خامنه ای  الله  آیت  حضرت 
تاریخی  جغرافیایی،  موقعیت  به  اشاره  با 
و  علما  قزوین گفتند:»بزرگان،  فرهنگی  و 
شهدای برجسته قزوین و سوابق این استان 
در آزمون بزرگ دوران انقلاب اسلامی و دفاع 

مقدس مایه افتخار است.«
رونق  مایه  را  شهدا  اسلامی،  انقلاب  رهبر 
حرکت  حفظ  و  کشور  در  معنوی  حیات 

و  دانستند  آرمانها  اهداف  سمت  به 
افزودند:»شهید در دوران زندگی با تن و جان 
خود در خدمت اسلام است و پس از شهادت 
اسلامی  به جامعه  معنوی  فضای  ایجاد  با 

خدمت می کند.«
را  شهیدان  صدای  اسلامی  انقلاب  رهبر 
و  خواندند  متعال  خداوند  از  تأثیرگرفته 
خاطرنشان کردند:»بزرگداشت شهیدان این 
صدای بیدارگر و هوشیارکننده را به گوش 
همه می رساند و دل ها را منقلب می کند، و 
بر همین اساس اگر روحیه جهاد و شهادت 
گسترش یابد، گرایش به شرق و غرب، و کفر 

و الحاد رخت برخواهد بست.«

حضرت آیت الله خامنه ای با انتقاد از کسانی 
فراموشی  به  را  شهدا  یاد  درصددند  که 
بسپارند و یا در عظمت کار بزرگ شهیدان 
خدشه وارد کنند، گفتند:»اگر چه سی سال 
از پایان دوران دفاع مقدس می گذرد اما یاد 
شهیدان نه تنها فراموش نخواهد شد بلکه 
روز به روز در جامعه زنده تر می شود چرا که 

شهدا الگو و اسوه هستند.«

لزوم  بر  تأکید  با  اسلامی  انقلاب  رهبر 
استفاده حداکثری از یاد شهیدان و انجام 
آنان،  مورد  در  دقیق  و  هنرمندانه  کار 
آثار  بیان  در  افراد  برخی  افزودند:»گاهی 
شهدا مبالغه می کنند در حالی که شهیدان 
از جان و آرزوهای خود برای خدا گذشتند و 
عملشان آنقدر مهم، عظیم و باشکوه است که 

نیازی به اغراق ندارد.«

رهبر معظم انقلاب:

اگر روحیه جهاد و شهادت 
گسترش یابد گرایش به شرق 
و غرب رخت برخواهد بست

بازنشسته ها رفتنی هستند...
موج تغییرات به تهران، البرز و... رسید

هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
که  مقیمی«  »محمد حسین 
دوازدهم  دولت  با  همزمان 
بر  را  تهران  استانداری  سکان 
عهده گرفت مشمول قانون منع 
بکارگیری بازنشستگان شده و 
قرار است در پایان مهلت اعلام 
از سمت  از سوی دولت  شده 

خود کنار رود.
بنابراین گزارش، او که از سال 1358 اولین سمت خود را به عنوان 
شهردار خمین برعهده گرفت در طول 40 سال گذشته در کسوت 
استاندار  کرمانشاه،  استانداری  خوزستان،  استانداری  چون  هایی 
مرکزی، معاونت سیاسی وزیر کشور و قائم مقام وزیر کشور انجام 
وظیفه داشته و از جمله سیاستمداران بنام کشور محسوب می شود.

استانداری تهران از جمله 14 استانداری است که با اجرای قانون منع 
بکارگیری بازنشستگان توسط وزارت کشور تا 26 آبان باید استاندار 

جدید خود را بشناسند.
سمنان، سیستان و بلوچستان، فارس، اصفهان، زنجان،  قم، البرز، 
آذربایجان شرقی، تهران، خراسان رضوی، خراسان شمالی، خراسان 
جنوبی، همدان و یزد دیگر استان هایی هستند که استاندار جدید 

به خود خواهند دید.
یادآور می شود، نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی 
روز )سه شنبه، دوم مرداد( امسال خانه ملت، با اکثریت آراء، طرح 
اصلاح قانون ممنوعیت به کارگیری بازنشستگان تصویب کردند و 
شورای نگهبان نیز کلیات این مصوبه مجلس را در جلسه روز 17 

مرداد این شورا،  تأیید کرد.
این قانون در اوایل شهریور ماه از سوی رئیس مجلس شورای اسلامی 
به رئیس جمهوری برای اجرا ابلاغ شد و رئیس جمهوری نیز آن را به 

تمام دستگاه های اجرایی بخشنامه کرد.
وزارت کشور نیز در اجرای این قانون که به مدیران مشمول تا 26 آبان 
فرصت استعفا داده است، 14استاندار، 11 معاون استاندار،5 فرماندار، 
12 نفر از مدیران ستاد وزارت کشور و 12 نفر از ستاد 31 استانداری 

کشور را تغییر می دهد.

رئیس سازمان بسیج رسانه استان 
مازندران معرفی شد

مراسم تودیع و معارفه رئیس سازمان بسیج رسانه استان مازندران 
روز گذشته با حضور جانشین فرماندهی سپاه کربلای استان در 

ساری برگزار شد.
به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از تسنیم، مراسم تودیع 
حسن افشار و معارفه عبدالمهدی حق شناس پیش از ظهر دیروز 
با حضور سرهنگ حسین محمد رضایی جانشین سپاه کربلای 
مازندران و محمود شالویی مدیرکل ارشاد استان مازندران برگزار 

شد.
حسن افشار رئیس سابق سازمان بسیج رسانه مازندران با اشاره به 
اینکه همه شهرستان های استان در قالب هزار و 66 نفر دارای 22 
دفتر کانون بسیج رسانه بوده است اظهار داشت:»سازمان بسیج 
رسانه مازندران در سال 94 رتبه برتر را در کشور داشته است و 
این موفقیت در سال های بعد شامل حال سازمان بسیج رسانه 

مازندران شده است.«
و  اهداف  راستای  در  منسجم  رسانه ای  افزود:»شبکه  وی   
فعالان رسانه ای  از همه  و  باید تلاش شود  انقلاب  آرمان های 

استان و نمایندگان جامعه رسانه ای مازندران قدردانی می شود.«

اخبار

سه پروژه دانشگاه گیلان با حضور 
معاون وزیر علوم افتتاح شد

دانشجویی  جدید  خوابگاه  افتتاح  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
دخترانه، مرکز بین المللی آموزش زبان فارسی به غیرفارسی زبانان 
و افتتاح ساختمان اداره تربیت بدنی و فعالیت های فوق برنامه 

ورزشی دانشگاه گیلان روز گذشته به بهره برداری رسید.
داشت:  بیان  ها  پروژه  این  افتتاح  درباره  گیلان  دانشگاه  رئیس 
خوابگاه جدید دانشجویی دخترانه دانشگاه گیلان به متراژ دو هزار 
و 700 مترمربع در پنج طبقه به ظرفیت 300 دانشجو به بهره 

برداری رسیده است.
احمد رضی با بیان این که برای افتتاح این خوابگاه سه میلیارد و 
950 میلیون تومان هزینه نوسازی، مقاوم و محوطه سازی انجام 
گرفته، اظهار داشت:»علاوه بر این مبلغ حدود یک میلیارد تومان 

برای تجهیزات این خوابگاه هزینه شده است.«
وی با اشاره به افتتاح مرکز بین المللی زبان فارسی به غیرفارسی 
زبانان در دانشگاه گیلان خاطر نشان کرد:»در زمان حاضر با افتتاح 

این مرکز 16 دانشجو مشغول به تحصیل هستند.«
رضی ادامه داد:»ساختمان اداری تربیت بدنی و فعالیت های فوق 
برنامه ورزشی دانشگاه گیلان نیز در 647 متر مربع با بیش از یک 

میلیارد و یکصد میلیون تومان اعتبار افتتاح شده است.«
بر اساس آخرین آمار، در زمان حاضر بیش از 18 هزار دانشجو در 
دانشگاه گیلان در رشته های مختلف کارشناسی، کارشناسی ارشد 
و دکتری مشغول به تحصیل هستند. این دانشگاه دارای بیش از 

560 عضو هیات علمی است. 
دانشگاه گیلان به عنوان دانشگاهی جامع و بزرگترین دانشگاه 
شمال کشور، دارای 9 دانشکده شامل ادبیات و علوم انسانی، علوم 
پایه ، علوم کشاورزی، فنی، تربیت بدنی و علوم ورزشی ، منابع 
طبیعی، هنر و معماری، علوم ریاضی و دانشکده فنی و مهندسی 

شرق گیلان است. 
دانشگاه گیلان همچنین پژوهشکده گیلان شناسی، مرکز آموزش 

های الکترونیکی )مجازی( و یک پردیس دانشگاهی دارد.

سد پلرود رودسر در سال 99 به 
بهره برداری می رسد

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از یک منبع آگاه در رشت،  
اظهار  خبرنگاران  جمع  در  گذشته  روز  صبح  لطفی  کاظم 
داشت: »پروژه سد مخزنی پلرود شهرستان رودسر با پیشرفت 
فیزیکی 70 درصد در حال انجام است و به طور قطع با ادامه 
همین روند ساخت در سال 99 به مرحله آبگیری و بهره برداری 

کامل می رسد.«
وی از جذب منابع مالی برای اجرای پروژه سد لاسک خبر داد  و 
گفت:»برای شروع عملیات اجرایی پروژه سد لاسک نیز پس از 
ساعت ها رایزنی و انجام مطالعات مختلف زیست محیطی سرانجام 
امسال مبلغی نزدیک به  230 میلیارد ریال جذب منابع مالی 

توسط شرکت آب منطقه ای گیلان انجام شد.«
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای گیلان با بیان اینکه هم اکنون 
تصریح  است  انجام  حال  در  گیلان  در  سازی  سد  پروژه   14
کرد:»نهضت سد سازی که اخیراً و در چندسال گذشته در استان 
گیلان در حوزه سد سازی اتفاق افتاد در هیچ کدام از استان های 

کشور با این وسعت و حجم اجرایی نشده است.«
را  گیلان  در  سازی  سد  کارگاه   14 همزمان  فعالیت  لطفی 
مورد تأکید قرار داد و عنوان کرد:»در حال حاضر 4 سد بزرگ 
با دیواره بلند و 10 سد لاستیکی در مناطق مختلف گیلان و 
در شهرستان های شرقی،  غربی،  مرکزی و جنوبی استان توسط 

شرکت آب منطقه ای در حال ساخت هستند.«

اخبار

هفتمین سالگشت شهادت 
شهیده »زهرا دقیقی« در 

فومن برگزار می شود

هفتمین  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سالگشت شهادت زائر کربلای حسینی و 
اولین شهیده شجره طیبه صالحین کشور، 
در  زهرا دقیقی خداشهری  طلبه شهیده 

فومن برگزار می شود. 
دری   الله  آیت  مراسم  این  سخنران 
مجلس  رئیسه  هیئت  عضو  نجف آبادی، 
خبرگان رهبری و مجمع تشخیص مصلحت 
نظام است که این مراسم روز شنبه )26آبان( 
همراه با فریضه جماعت مغرب و عشا با حضور 
خانواده معظم شهیده و مردم و مسئولان در 
مسجد جامع فومن برگزار می شود. طلبه 
اواخر  در  دقیقی خداشهری  زهرا  شهیده 
سال 1349 در خانواده مذهبی در روستای 
خداشهر فومن دیده به جهان گشود، ایشان 
دوران تحصیلات ابتدایی و راهنمایی را در 
همان جا و دوران دبیرستان و تحصیلات 
حوزوی را به صورت حضوری در شهر رشت 
تا دوره  به صورت غیر حضوری در قم و 

سطح حوزوی گذراند.

ذخایر پتاسیم ایران در بین 
10 کشور برتر

عضو هیات مدیره شرکت تهیه و تولید 
با تاکید بر این که  ایران   مواد معدنی 
نظر  از  برتر  کشور   10 از  یکی  ایران 
ذخایر پتاسیم در جهان است از وجود 
بیش از 550 میلیون تن ذخیره پتاس 
حدود  و  املاح  یا  شورآبه  صورت  به 
چهار میلیون تن ذخیره پتاس سنگی 

در کشور خبر داد.
اهمیت  سنگی  افزود:»پتاس  وی 
زیادی دارد و ذخایر آن در استان های 
شرقی،  آذربایجان  هرمزگان،  زنجان، 
سمنان و خراسان رضوی کشف شده 
است.«عضو هیات مدیره شرکت تهیه 
و تولید مواد معدنی ایران با اشاره به 
هزار   200 به  حداقل  سالانه  این که 
نیاز داریم،  اظهار کرد:»با  تن پتاسیم 
در  کشاورزی  بخش  اهمیت  به  توجه 
استفاده  سالم  کودهای  از  باید  ایران، 
شود.« وی خاطرنشان کرد که اردن، 
جمله  از  بولیوی  و  آمریکا  چین، 
در  پتاسیم  ذخایر  دارای  کشورهای 

جهان هستند.

سه هزار راننده متخلف 
سرویس مدارس درالبرز 

جریمه شدند
سرهنگ غلامعلی شرق روز گذشته اظهار 
داشت:»بیشترین تخلفات سرویس مدارس 
مجاز،  حدظرفیت  از  بیش  سوارکردن 
نداشتن معاینه فنی و نصب نکردن برچسب 
بوده است.« وی اضافه کرد:»سرویس های 
مدارس باید دارای معاینه فنی، برچسب ، 
چراغ گردون، گواهینامه پایه 2، سن بالاتر 
نشانی،  راننده، سیلندر آتش  از 23 سال 
جعبه کمک های اولیه، استفاده از لاستیک 
سالم، عمر کمتر 10 سال خودرو و بیمه 
نامه باشند.« وی افزود:»رانندگان سرویس 
مدارس باید براساس ظرفیت قانونی خودرو 
دانش آموزان را جابه جا کنند در غیر این 
شرق  شود.«  می  قانونی  برخورد  صورت 
گفت: پلیس به هیچ وجه اجازه فعالیت 
به خودروهای فاقد مجوز را نداده و خودرو 

متخلفان توقیف خواهد شد.«
اکنون بیش از 450 هزار دانش آموز در یک 
هزارو 933 واحد آموزشی در استان البرز 

مشغول به تحصیل هستند.

اجرای طرح »خیرات 
ماندگار« در البرز

بهزیستی  مدیرکل  حیدری،  اسدالله 
کرد: »جرای طرح »خیرات  البرز، ظهار 
استان  این  در  از سال گذشته  ماندگار« 

آغاز شده است.«
ایام  در  این طرح  اینکه  به  اشاره  با  وی 
می شود،  اجرایی  البرز  در  صفر  و  محرم 
و  نذورات  طرح  این  اجرای  افزود:»با 
مذهبی  هیئت های  و  مردم  خیرات 
هدفمند شده و به دست نیازمندان جامعه 

هدف بهزیستی می رسد.«
این مسئول بیان کرد:»امسال خیرین در 
کمک  ریال  میلیارد  دو  طرح  این  قالب 
کردند که این مبلغ صرف رفع نیاز 200 

مددجوی بهزیستی استان شد.«
بر  تأکید  با  البرز  بهزیستی  مدیرکل 
اینکه تامین مسکن و اشتغال، مهم ترین 
به  مددجویان  توانمندسازی  در  مسئله 
حاضر  حال  افزود:»در  می رود،  شمار 
560 زن سرپرست خانوار داریم که برای 
توانمندسازی آن ها با استفاده از این طرح 
می توانیم در حوزه مشاغل خانگی اقدام 

کنیم.«

موفقیت آبفای قزوین در مهار 
بحران آب

»دنیای  گزارش  به 
حمیده  هوادار«،سیده 
مردم  نماینده  زرآبادی 
البرز  قزوین،  شهرستانهای 
شورای  مجلس  در  آبیک  و 
شرکت  از  دیدار  در  اسلامی 
در  حضور  و  قزوین  آبفای 
مدیران  و  معاونین  شورای 

تامین و  این شرکت گفت:»اقدامات صورت گرفته در حوزه 
توزیع آب شرب به ویژه حفر، تجهیز و بهره برداری از 10حلقه 
چاه آب شرب برای عبور از بحران کم آبی در تابستان جاری 

مطلوب بود.«
وی افزود:»خوشبختانه عملکرد شرکت در انجام پروژه ها نشان 
دهنده این است که آب و فاضلاب استان در انجام پروژه ها 
پیگیر بوده و برای اجرای آن منتظر اعتبارات نمی  ماند.« این 
نماینده مجلس تصریح کرد:»اجرای این پروژه به عنوان یک 

راهکار اصولی، بایستی جدی گرفته شود.«

شهردار جدید یزد 
انتخاب شد

ها  هفته  از  پس  بالاخره 
دومین  گفتگو  و  رایزنی 
شهردار شهر میراث جهانی 
پنجم  شورای  دوره  در  یزد 
به  شد.  معرفی  و  انتخاب 
هوادار«،  »دنیای  گزارش 
شهردار  مقدس زاده،  علی 
پیشین یکی از مناطق تهران 
استانداری  فعلی  معاون  و 

اصفهان و همچنین مجبی فرهمند، معاون فعلی شهرسازی 
شهرداری یزد از گزینه نهایی بودند که در نهایت با انصراف 
دیرهنگام علی مقدس زاده که از شانس های اصلی محسوب 
می شد، اعضای شورای شهر خیلی راحت بر سر فرهمند 
توافق کردند و هر یازده عضو شورای شهر به او رای اعتماد 
جوان،  شهردار  یک  یزد  شهر  شورای  این حساب  با  دادند. 
تحصیلکرده و با روزمه خوب در حوزه شهرسازی و میراث 

فرهنگی را انتخاب کردند.

طرح واکسیناسیون 700 نفر از 
ایثارگران آذربایجان شرقی اجرا شد

هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
اینکه  بیان  با  فلاح  حسین 
و  شهدا  معظم  های  خانواده 
ایثارگران ذخایر اصلی انقلاب 
هستند گفت:»در راستای ارتقا 
سطح سلامت جسمانی جامعه 
ایثارگری و پیشگیری از ابتلای 
بیماری های  به  ایثارگران 

ویروسی، طرح واکسیناسیون برای پیشگری از بیماری آنفولانزا 
در سطح استان انجام شد.«

وی افزود:»این طرح برای 700 نفر از والدین معظم شهدا صعب 
العلاج و جانبازان دارای ضایعه شدید در کلیه شهرستان های تابعه 

استان اجرا شده است.«
او در پایان گفت:»طرح واکسیناسیون برای پیشگیری از ابتلا 
به بیماری آنفولانزا با اولویت ایثارگران صعب  العلاج، با همکاری 
دانشگاه علوم پزشکی تبریز و بنیاد شهید و امور ایثارگران آذربایجان 

شرقی در طی آبان ماه سال جاری به اجرا در آمده است.«

اخبار

جهانگیر شاهمرادی:
اقدامات دادگستری کل استان البرز 
در راستای حمایت از تولید و اشتغال 

قابل تقدیر است
به گزارش »دنیای هوادار«، روز 
گذشته جلسه دبیرخانه ستاد 
سیاست های  اجرای  پیگیری 
مقاومتی  اقتصاد  کلی 
البرز  استان  کل  دادگستری 
عمومی  دادستان  حضور  با 
البرز،  استان  مرکز  انقلاب  و 
استان،  قضایی  ارشد  مدیران 
دستگاههای  ارشد  مدیران 
به  خصوصی  بخش  و  دولتی 
ریاست احمد فاضلیان؛ رئیس 
کل دادگستری استان البرز برگزار شد، مشکلات حقوقی و قضایی 

دو واحد تولیدی مطرح و در همان جلسه مرتفع گردید.
جهانگیر شاهمرادی؛ رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
البرز در حاشیه این جلسه در گفتگو با خبرنگاران، گفت:»در این 
جلسه ابتدا مشکلات حقوقی و قضایی یک واحد فعال صنعتی 
تولید آرد در حوالی کردان که مرتبط با انبار دپو گندم آن بود 
مطرح شد که در راستای حفظ اشتغال و حمایت از تولید ملی، 

دستور حل مشکلات مذکور صادر شد.«
شاهمرادی درباره واحد صنعتی بعدی تصریح کرد:»واحدی بعدی 
که مشکلات آن مطرح شد در شهرستان اشتهارد واقع شده و 
تولیدات آن شامل مونو کلسیم فسفات )MCP(  و دی کلسیم 
فسفات )DCP( است که این واحد نیز در رابطه با فضای اداری 
خود به مشکلاتی جدی برخورده بود که با دید بسیار مثبتِ حوزه 
قضایی نسبت به مقوله تولید، دستور رفع مشکل مذکور نیز صادر 

شد.«
ریاست سازمان صنعت، معدن و تجارت استان البرز در خاتمه 
ضمن اشاره به حمایت های دستگاه قضایی از مقوله تولید در 
استان البرز بیان کرد:»رئیس کل دادگستری استان البرز، دادستان 
عمومی و انقلاب مرکز استان البرز و دیگر تلاشگران دستگاه قضا 
در استان  تاکنون به دقت مسایل و مشکلات تولید، اشتغال و 
صنعت را رصد کرده و در راستای حل آن اقدامات ارزنده ای انجام 

داده اند که جا دارد از این حسن نظر و همکاری، تشکر کنیم.«
در  مقاومتی  اقتصاد  های  سیاست  اجرای  استانی  ستادهای 
ابلاغیه مقام معظم رهبری ذیل  اجرای  قوه قضاییه در راستای 
سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی و قانون نحوه پیگیری تحقق 
سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی مصوب مجلس شورای اسلامی 
و به منظور استفاده ی مطلوب از ظرفیت های قوه قضاییه در 
تحقق سیاست های مذکور و هماهنگی بخش های مختلف با 
یکدیگر و با دستگاه های اجرایی ذیربط در راستای امنیت سرمایه 
گذاری، رفع موانع حقوقی ـ قضایی تولید و اشتغال و مبارزه با 
مفاسد اقتصادی در چارچوب وظایف و اختیارات قوه قضاییه در 

شهریور ماه 96 با دستور رئیس قوه قضاییه کار خود را آغاز کرد.

خبر

حسین راغفر: 
ارز دانشجویی به شرط افزایش 

ضمانت خروج ضروری است
تاکید  ضمن  راغفر  حسین 
ارز  اختصاص  ضرورت  بر 
دانشجویی به دانشجویان خارج 
از کشور گفت:»دولت موظف 
به تامین ارز دانشجویی برای 
است  نخبگان  و  دانشجویان 
چرا که این امر در بسیاری از 
کشورهای جهان نیز معمول و 

شناخته شده است.«
وی در عین حال معتقداست: 
افزایش  با  بایستی  »دولت 
ضمانت اختصاص ارز دانشجویی، آنها را در مقابل دریافت این ارزکه 
تعهداتی نسبت به جامعه داشته و در واقع در ازای هزینه های دولت 

بوده است، به کشور بازخواهند گشت.«
این استاد اقتصاد با تاکید بر اینکه اعطای ارز دانشجویی وظیفه 
ای بدیهی است، ادامه داد:»اما ضمانت های اجرایی در این زمینه 
کافی نیست. دولت و حاکمیت باید با دریافت ضمانت های قوی از 
بازگشت ظرفیت های نخبه و علمی و هزینه های صرف شده به 

کشور اطمینان حاصل کند.«
راغفر چالش خروج نخبگان از کشور را نتیجه کارکرد نامناسب 
نظام اقتصادی ارزیابی کرد و گفت:»نظام اقتصادی کنونی باعث 
بروز بی ثباتی ها و نبود تعادل های گسترده در کشور شده است. 
در حالی که ایجاد بسترهای مناسب اشتغال عامل مهمی برای 

بازگرداندن نیروهای نخبه به شمار می رود.«
این استاد اقتصاد، ایجاد یک اقتصاد مردمی به جای اقتصاد نخبه 
گرا را پیشنهاد داد و گفت: »چرخه ثروت و قدرت در کشور باید به 

گونه ای باشد که همه طبقات از آن نفع ببرند.«
وی نسبت به بی توجهی به خروج نخبگان از کشور هشدار داد و 
عنوان کرد:»ادامه این وضع به ضرر جامعه علمی و ظرفیت نخبگانی 
کشور تمام می شود بنابراین باید به سمتی رفت که اقتصاد به 
میزان کافی شغل ایجاد کرده و دانش آموختگان آموزش عالی 

جذب جامعه شوند.« 
وی همچنین با انتقاد از غلبه نوعی تفکر بر دولت ها در سه دهه 
گذشته، عنوان کرد:»دولت ها گمان می کنند که همه امور را باید به 
دست بازار بسپارند. یکی از موارد همین تحصیل افراد و تحصیل در 
آموزش عالی است. هیچ کجای دنیا این تفکر افراطی به این شکل 

موجود، وجود ندارد.«
راغفر گفت:»در ایران 87.5 درصد ثبت نام دانشجویان دانشگاه 
های داخل در ایران پولی است. این یک فاجعه است. هیچ کجای 
دنیا اینگونه نیست. این میزان در ایالات متحده آمریکا کمتر از 45 

درصد است. «
راغفر گفت:»دانشجویان و نیروی جوان اصلی ترین سرمایه های 
هر کشور به شمار می روند که نه تنها در زمان خودشان بلکه برای 

آینده کشور اهمیت دارند.«

خبر

به گزارش »دنیای هوادار«، رحمانیان افزود:»سرعت وزش باد امروز یکشنبه  20 
کیلومتر در ساعت است که پس فردا به 28 کیلومتر در ساعت افزایش می یابد.«

وی افزود:»طی این مدت کمینه هوا در کرج به هشت و بیشینه آن نیز به 16 درجه 
بالای صفر می رسد.«

وی با اشاره به وضعیت آب و هوای دیگر شهرستان های استان گفت:»طی سه روز 
آینده شاهد بارش برف در ارتفاعات استان مثل دیزین و طالقان خواهیم بود.«

مدیرکل هواشناسی البرز افزود:»طی 72 ساعت آینده میانگین بیشینه هوا در استان به 
15 و میانگین کمینه نیز به پنج درجه بالای صفر می رسد.«

بارش پراکنده باران در بیشتر مناطق البرز



3 شماره 120 - دوشنبه 21 آبان 1397

روزنامه اقتصادی - ورزشی

حق بر شهر چیست؟

از  نیمی  جدید،  هزاره  به  ورود  با  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
جمعیت جهان در شهرها زندگی می کنند و پیش بینی می شود 
که تا سال 2005 درصد شهری شدن به 65 درصد برسد. به طور 
بالقوه شهرها پهنه های ثروت های عظیم و تنوع فرهنگی، سیاسی، 
زیست محیطی و اقتصادی است. سبک زندگی شهری بر راهی که 
ما از طریق آن پیوندهای خود را با هم نوعان مان و قلمرومان برقرار 

می کنیم، تأثیر می گذارد.
اگرچه برخلاف این پتانسیل، در الگوهای توسعه ای که در حال 
حاضر در اکثر شهرهای جهان سومی تحقق یافته است، ما تنها 
تمرکز درآمد و قدرت و فرآیندهای شهری شدن پرشتاب که منجر 
به ویرانی زیست بوم و خصوصی سازی فضاهای عمومی که تبعیض 

فبزیکی و اجتماعی را تولید می کند، مشاهده می کنیم.
بسیاری شهرها با فراهم کردن شرایط و فرصت های عادلانه برای 
ساکنین خود فاصله دارند. سهم قابل توجهی از جمعیت شهری از 
برآوردن نیازهای اولیه خود به دلیل ویژگی های قومی، فرهنگی، 
یا  یا سنی، محروم  به دلیل جنسیتی  یا  اقتصادی  و  اجتماعی 
محدود هستند. این موضوع ظهور جنبش های اجتماعی مردمی 
را تسهیل می کند که برای حقوق شهری مبارزه می کنند، اگرچه 
این مبارزه ها معمولاً پراکنده و ناتوان از ایجاد تغییر قابل توجه در 

الگوهای توسعه جاری است.
ماهیت جامعه مدنی که از زمان مجمع اجتماعی جهانی در سال 
2001 ارتباط ثابتی داشته است و بعد از آن مسأله را تحلیل کرده و 
به بحث گذاشته است، در مواجهه با این واقعیت، چالشی را با هدف 
الگویی پایدار برای جامعه و سبک زندگی شهری بر اساس اصول 
اولیه همبستگی، آزادی، برابری، کرامت و عدالت اجتماعی شروع 
کرد. جنبه کلیدی این الگو احترام به فرهنگ های شهری مختلف 

و ایجاد تعادل میان زیست بوم های روستایی و شهری خواهد بود.
از زمان مجمع اجتماعی جهانی اول )که در سال 2001 در شهر 
پورتوآلگره برزیل برگزار شد(، گروهی از جنبش های اجتماعی، 
و  حرفه ای  انجمن های  و  مجمع ها  غیردولتی،  سازمان های 
برای  اجتماعی  مبارزه  درگیر  بین المللی  و  شبکه های کشوری 
شهرها به منظور بیشتر دموکراتیک شدن تنها به لحاظ انسانی و 
پایداری، پیش نویسی از منشوری جهانی را تهیه کردند که در آن 
مسئولیت ها و اقداماتی نشان داده شده است که باید توسط جامعه 
مدنی، مقامات محلی و دولت های ملی و سازمان های بین المللی 
زندگی  شهرها  در  کرامت  با  مردم  همه  که  این  برای ضمانت 

می کنند، به آن توجه شود.
منشور حق به شهر ابزاری است که به عنوان یک یاری به مبارزه 
شهری و هم چنین به عنوان کمک در روند به رسمیت شناختن 
حق به شهر در نظام حقوق بشر بین المللی در نظر گرفته شده 
است. عنصر اصلی این حق، حق استفاده از شهرها بدون حق تملک 
یا آسیب رسانی یا تغییر آن به صورت عادلانه با توجه به اصول 

پایداری و عدالت اجتماعی است.
این حق به عنوان حقی جمعی برای همه ساکنان شهر به ویژه 
کسانی که در معرض خطر هستند یا نادیده گرفته شده اند است 
که مشروعیتی از کنش و ساختار اعطاء می کند که مطابق با رویه 
و روش آن ها در جستجوی اعِمال همه جانبه حق برای استانداردی 

مناسب برای زندگی است.

بدانیم

شیراز نیازمند مطالعات جامع حمل و نقل 
رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر شیراز گفت: شهر شیراز 

نیازمند مطالعات جامع حمل و نقل است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل 
شورای اسلامی شهر شیراز، دکتر نواب قائدی خرید اتوبوس های 
جدید، اصلاح دستورالعمل تاسیس شرکت ها و بحث نحوه واگذاری 
و فروش اتوبوس ها را از اقدامات مطلوب در حوزه حمل و نقل 
عمومی در شورای پنجم برشمرد و افزود: این اقدامات اهدافی از 
قبیل کمک به شرکت ها و رانندگان بهره بردار، ایجاد شرایط مساعد 
و آسان ادامه کار در حوزه حمل ونقل عمومی برای رانندگان و رفاه 

حال شهروندان را دنبال می کند.
رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک شورای اسلامی 
شهر شیراز با اشاره به نقش و جایگاه سازمان ها به ویژه شهرداری ها، 
در توسعه حوزه حمل و نقل و هوشمندسازی آن، تصریح کرد: 
حوزه حمل ونقل عمومی ارتباط تنگاتنگی با شهروندان دارد و از 
حوزه هایی است که پیشانی شهرداری محسوب می شود، بنابراین 
هر شهرداری که بتواند در این زمینه فعالیت خوبی داشته باشد، 

خدمت بزرگی به مردم کرده است.
قائدی افزود: بحث BMS و هوشمندسازی ناوگان حمل و نقل 
عمومی که هم خواسته به حق رانندگان و هم شهروندان است در 
دنیای امروز به شکل مدرن به کار گرفته می شود که در این راستا 
فاز نخست هوشمندسازی ناوگان حمل ونقل عمومی در کلانشهر 
شیراز اجرا شده و انتظار می رود اجرای فازهای بعدی این طرح 
از سوی سازمان مدیریت حمل و نقل مسافر با سرعت بیشتری 

ادامه پیدا کند.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به تصمیمات کمیسیون 
عمران، حمل و نقل و ترافیک شورای اسلامی شهر شیراز برای خرید 
اتوبوس های جدید  افزود: جلسات مختلفی با سرمایه گذاران مربوطه 
برگزارشد که در نظر داریم با ادامه این جلسات در راستای نوسازی 

سایر ناوگان اتوبوسرانی وتوسعه بخشهای این حوزه گام برداریم. 
وی ادامه داد: خرید اتوبوس های جدید وضعیت مطلوبی را برای 

ناوگان حمل ونقل عمومی به همراه خواهد داشت.
وی در خصوص بخش تاکسیرانی ادامه داد: ما از آغاز دور پنجم شورا،  
بحث آنلاین شدن تاکسیها را مطرح کردیم که با تلاشهایی که در این 

خصوص صورت گرفته، این طرح نیز در مراحل پایانی است.

آپارتمان های مصرفی در تهران
با  بهای میلیاردی

یک عامل قرار گرفتن بازار مسکن در سراشیبی افت معاملات 
و ریزش تقریبا نادر تعداد معاملات در مهرماه قطعا »عرضه با 

قیمت های بالاتر از قدرت خرید متقاضیان مسکن« است. 
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دنیای اقتصاد، این موضوع 
سبب شد بسیاری از خریداران مسکن به جای خرید ملک برای 
سکونت، به یک خرید ارزان تر روی بیاورند و برای مدتی اجاره نشین 
باقی بمانند تا بتوانند خانه خریداری شده را تبدیل به احسن کنند. 
در این میان عده ای هم هستند که به هر شکل ممکن قدرت خرید 
خود را متناسب با سطوح قیمتی جدید در بازار ملک افزایش داده 

و آپارتمان های مصرفی، اما میلیاردی را خریداری می کنند.
آمار فروش آپارتمان های یک تا 2 میلیارد تومان در ماه های اخیر 
افزایش یافته که با توجه به رشد قیمت مسکن در تهران امری 
طبیعی است. این ماجرا سبب شده آپارتمان های مصرفی و مناسب 
سکونت در مناطق متوسط شهر که تا یک سال قبل در بازه 500 
میلیون تا یک میلیارد تومان به سادگی قابل جست وجو و معامله 
بود، اکنون به بهای بین یک تا 2 میلیارد تومان عرضه و فروخته 
شود. این آپارتمان ها عمدتا متراژ بین 70 تا 120 مترمربع دارند و با 
داشتن دو یا سه اتاق خواب گزینه مطلوب سکونت خانوار هستند.

بررسی فایل های موجود در بازار نشان می دهد تقریبا در دوسوم 
مناطق پایتخت می توان آپارتمان های میان متراژ در این محدوده 
قیمتی را جست وجو کرد و این یعنی قیمت های میلیاردی دیگر 
اختصاص به مناطق لوکس تهران ندارد و در تمام مناطق مصرفی 
شهر می توان سراغ آپارتمان های میلیاردی را گرفت. آمار تازه ترین 
معاملات مسکن انجام و ثبت شده در سامانه اطلاعات بازار املاک 
ایران نیز حاکی از انجام بیش از 80 معامله در محدوده قیمتی یک 

تا دو میلیارد تومان طی 10 روز نخست آبان ماه است.

راه اندازی19مرکز مهارت و توانمندسازی 
بانوان سرپرست خانوار در ری

و  مهارت  19مرکز  اندازی  راه  از  تهران   20 منطقه  شهردار 
توانمندسازی بانوان سرپرست خانوار در ری خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، فرهاد افشار صبح شنبه در همایش 
بانوان کارآفرین با اشاره به اینکه 50 درصد جمعیت جامعه را بانوان 
تشکیل می دهند و نیازمند توجه خاص هستند، گفت: امروز بستر 
فرهنگی برای پذیرش بانوان به عنوان نیروی اجرایی فراهم شده 
است و به دنبال آن ساختارهای لازم متناسب با آن نیز باید شکل 

بگیرد.
افشار به تفاوت کارآفرینی و کاریابی اشاره کرد و افزود: در کارآفرینی 
شاهد خلق ارزش در راستای رفع نیاز مشتری هستیم که این خلق 

ارزش در مسیر رقابتی به تولید محصول ختم می شود.
وی به راه اندازی 19 مرکز مهارت آموزی کوثر از سوی مدیریت 
شهری با هدف توانمندسازی بانوان سرپرست خانوار و فراهم سازی 
بستر فعالیت اقتصادی آنها اشاره کرد و گفت: فعال شدن مراکز 
فنی و حرفه ای و مهارت آموزی تخصصی از دیگر راهکارهایی 
است که می تواند با حمایت دیگر مجموعه های متولی و مسئولین 

شکل بگیرد.

اجازه بهره برداری از زمین های وقفی 
مجاور آثار تاریخی اصفهان را نداریم

تعدادی  گفت:  اصفهان  استان  خیریه  امور  و  اوقاف  کل  مدیر 
زمین های وقفی در مجاورت آثار باستانی اصفهان داریم که میراث 

فرهنگی به راحتی اجازه بهره برداری از آنها را به ما نمی دهد.
به گزارش »دنیای هوادار«  به نقل از مهر، حجت الاسلام رضا 
صادقی در جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: 12 
هزارمتر مربع زمین وقفی در کنار منارجنبان داریم که بهترین 
موقعیت برای ساخت و ساز دارد اما میراث فرهنگی اجازه ساخت 

نمی دهد که بدنبال هماهنگی و تعامل با این نهاد هستیم.
وی با بیان اینکه میراث فرهنگی نهادی است که سخت گیری های 
خاص خود را دارد و این تنها منحصر به میراث اصفهان نیست،  
ادامه داد: ما از میراث فرهنگی کمک مالی نخواستیم و تنها این 
درخواست ر ا داشتیم که ناظر بر عملکرد و ساخت و ساز ما باشد 
تا اطمینان حاصل شود که هیچ ضربه و آسیبی به منارجنبان وارد 

نمی سازیم اما هنوز سخت گیری می کند.

شهرهای ایران

صدمین جلسه شورای اسلامی شهر کرج روز 
گذشته 20 آبان ماه 1397 برگزار شد و اعضای 
شورای شهر انتقاداتی را در قالب نطق های پیش 

از دستور به شهرداری یادآوری کردند.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین محمدی؛ 
شورای  زیست  محیط  کمیسیون  رئیس 
کمبود  از  انتقاد  ضمن  کرج  شهر  اسلامی 
سرانه های خدماتی، درمانی و آموزشی در 
منطقه سهرابیه گفت: سهرابیه 11 هزار نفر 
جمعیت دارد اما متاسفانه حتی یک دبیرستان 
یا مدرسه راهنمایی ندارد و مشکلات مالی 
برای تامین سرویس ایاب ذهاب سبب شده 
است که دانش آموزان به ویژه دختران از ادامه 

تحصیل محروم شوند.
محمدی با اشاره به مشکلات متعدد بهداشتیِ 
ناشی از رها کردن زباله و نخاله در این محدوده 
فاضلاب  گفت: عدم وجود شبکه ساماندهی 
شهری نیز به مشکلات محیط زیستی سهرابیه 

دامن زده است.
دارم  تقاضا  رئیس شورا  از  پایان گفت:  در  او 
که محرومیت ها و مشکلات سهرابیه از طریق 

مکاتبه به نهادهای مربوطه و همچنین شهرداری 
کرج اعلام شود و در ادامه پیگیری های لازم 
برای رسیدگی به مشکلات و مطالبات روی 
زمین مانده صورت پذیرد تا بخشی از نیازهای 
مبرم منطقه در کوتاه مدت و میان مدت تامین 
شود و برای مابقی نیازها نیز برنامه های راهبردی 

و کلان در دست اقدام قرار گیرد.
شهرسازی،  کمیسیون  رئیس  رسولی؛  احد 
معماری و بافت های فرسوده شورای اسلامی 
دهیِ  پاسخ  عدم  به  اشاره  با  نیز  کرج  شهر 
شهرداری در خصوصِ ارائه مستندات اقدامات 
صورت گرفته در بافت های فرسوده کرج گفت: 
علی رغم مکاتبات قبلی متاسفانه شهرداری 
کرج هنوز مستندات اقداماتی که در راستای 
نوسازی و بهسازی بافت های فرسوده و ناپایدار 
صورت پذیرفته را به این شورا ارائه نکرده است 
که خواستار تسریع در انجامِ این کار هستیم، 
چرا که قبل از هرگونه تصمیم گیری جدید باید 
وضع کنونی را پایش کنیم و اطلاعات دقیقی 
از آخرین وضعیت اقدامات جاری داشته باشیم.

 رسولی ادامه داد: شهرداری کرج در گزارش 

از مناطق 10 گانه در  اقدامات هر یک  خود 
راستای نوسازی بافت های فرسوده، پروژه های 
اجرا شده یا در دست اقدام در محدوده بافت 
های فرسوده با ذکر میزان پیشرفت فیزیکی، 
عملکرد دفتر خدمات نوسازی محله و همچنین 
اقدامات سازمان عمران، نوسازی و بازآفرینی 
به صورت  را  ارتباط  این  در  فضاهای شهری 

مستند اعلام کند.
 سارا دشتگرد؛ رئیس مرکز پژوهش و مطالعات 
راهبردی شورای اسلامی شهر کرج نیز با انتقاد 
گفت:   کرج  در  بسیار  ساختمانی  تخلفاتِ  از 
متاسفانه مسیر تخلفات ساختمانی در کرج به 
نسبت سایر کلانشهرهای کشور هموارتر است. 

دشتگرد ادامه داد: در سایر کلانشهرهای کشور 
از جمله همدان مبالغ جرایم ماده صد به میزانی 
است که سازندگان به هیچ وجه رغبتی برای 
تخطی از پروانه ساختمانی نشان نمی دهند و در 

نتیجه شهرسازی و معماری روی روال استاندارد 
خود پیش می روند. اما عکس این قضیه در 
کرج صادق است و مبالغ غیرکارشناسی و پایین 
جرایم ماده صد موجب شده تا اکثر سازندگان 
مشتاق به تخلف ساختمانی باشند که نتیجه 
آن، شهرفروشی، تراکم فروشی و پدید آمدن 
درآمدهای ناپایدار و در پیِ آن فقر سرانه های 
خدماتی و بروز مشکلات جدید برای شهروندان 

و البته مدیریت شهری است.
او ادامه داد: در بسیاری موارد کمیسیون های 
تخصصی به جای آنکه مانع از شهرفروشی 
شوند آرای غیرواقعی صادر می کنند و منافع 
مشخص  شود.  می  گرفته  نادیده  عمومی 
و  آسمان  خط  به  تجاوز  با  چگونه  نیست 
زیر پا گذاشتن اصول و مبانی شهرسازی و 
معماری موافقت می شود؟ ما به بهای ناچیز 

به شهرفروشی روی آورده ایم!

اعضای شورای شهر کرج در صدمین صحن علنی انتقاد کردند؛

از خدمات  صفر منطقه سهرابیه تا مسیر 
هموار تخلفات ساختمانی در کرج

شورای  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر کرج از عدم انعقاد قراردادهای 

عمرانی سال 97 شهرداری کرج انتقاد کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، فرج الله ایلیات 
بودجه  اجرای  بر  نظارت  خصوصِ  در 
مصوب سال 97 گفت:  متاسفانه بسیاری 
نشده  اجرایی  هنوز  عمرانی  قراردادهای  از 
و به مرحله انعقاد قرارداد نرسیده اند و اگر 
تا پایان سال در تحقق درآمدها و تزریق به 
فصل عمرانی توفیقی نداشته باشیم، بی شک 
سال آینده در جمع بندی عملکرد سال 97 
دچار لکنت زبان می شویم و چالش های 

فعلی چند برابر می شود.

او اظهار کرد: در حال حاضر بزرگراه شمالی 
و مترو دو پروژه کلان عمرانی در دست اقدام 
هستند که دارای بیشترین اولویت  هستند 
که قراردادهای مرتبط با آنها به صورت %100 
تهاتری صورت می گیرد. امیدواریم در روند 
بررسی و تصویب بودجه 98 شهرداری کرج، 
این ماموریت مهم را با رویکرد و نگاه واقعی به 
انجام برسانیم تا میزان تحقق پذیری بودجه 

همچون سالهای گذشته کم نباشد.
 ایلیات با اشاره به افزایش تعداد کمیسیون 
های تخصصی شورای اسلامی شهر کرج، 
در  اعضا  مستمر  و  فعال  حضور  خواستار 
جلسات شد و عنوان کرد: حضور مستمر 

اعضا در جلسات موجب تضارب آرا و جمع 
بندی بهتر در خصوص لوایح خواهد شد، 
همچنین با توجه به کاهش ورودی لوایح 
امکان  محترم  همکاران  ها  کمیسیون  به 
بازدید میدانی و بررسی دقیق تر مشکلات 

را خواهند داشت.
 نماینده مردم در دوره پنجم شورای اسلامی 
شهر کرج در پایان خاطر نشان کرد: اکنون 
لایحه ای در مجلس و دولت در حال بررسی 
و تصویب است که در صورت نهایی شدن، 
دولت را مکلف به تامین بخش قابل توجهی از 
نیازهای بودجه ای شهرداری های کلانشهرها 
اخیر  سالیانِ  طی  متاسفانه  اما  کند  می 

توفیق خاصی در جذب سرمایه گذار بخش 
خصوصی و برون سپاری وظایف نداشته ایم 
که در این حوزه باید بسته های مدون سرمایه 
گذاری به ویژه در راستای فرهنگی - خدماتی 

آماده سازی و ارائه شود.

انتقادِ رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر کرج؛

چرا قراردادهای عمرانی سال 97 شهرداری منعقد نشده؟!

که  روزهایی  در  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
»انتخاب شهردار تهران« برای سومین بار طی 
کمتر از دو سال اخیر، به یکی از مهم ترین مباحث 
شهری تبدیل شده است، بهروز ملکی؛ صاحب نظر 
اقتصاد شهری ویژگی های مناسب شهردار تهران 
را به بحث گذاشته است که یکی از جالب ترینِ 
اصلاحات  و  نهادسازی  دانستنِ  »مقدم  آن ها، 
ساختاری بر کلنگ زنی« است؛ خصوصیتی که در 
کمتر شهرداری به چشم می خورد چرا که گویی 
تعدادِ پروژه هایی که کلنگ زنی می شود فارغ از 
بهره برداری و به سرانجام رسیدن، نشان از میزانِ 
توانایی و توامندیِ شهرداران دارد! این ویژگی ها 

به شکل خلاصه و مشخص، به شرح زیر است:
1- توان مدیریت 50 هزار میلیارد تومان بدهی 
و 15 هزار میلیارد تومان درآمد را داشته باشد. 
2- برایش بلندمدت، مهم تر از کوتاه مدت باشد. 

3- حمل و نقل ریلی را مقدم بر اتوبان سازی 
بداند. 4- علاوه بر آشنایی با ساختار و مناسبات 
قدرت، وجاهت سیاسی اش در حد و اندازه های 
 -5 باشد.  دولت  هیات  میز  پشت  نشستن 
قانون مدار باشد. 6- شهرداری را نهاد حکمروایی 
اراده سوداگران شهر  اعمال  ابزار  نه  و  شهری 
فروش بداند. 7- مالکیت خصوصی را ارج نهد. 
8- به حوزه های شهرسازی، اقتصاد، حمل و 
نقل، جامعه شناسی، عمران و محیط زیست، 
اشراف داشته باشد. 9- به شفافیت و دسترسی 
آزاد عموم به اطلاعات پایبند باشد. 10- به دنبال 
برون سپاری و کاهش حجم و هزینه شهرداری 
باشد. 11- آنقدر معتبر و الهام بخش باشد که 
معاونان، مشاوران و مدیران قوی، عارشان نیاید 
با او کار کنند. 12- مطالبه گر بارِ دولت بر دوش 
شهر باشد. 13- شهر را یک سازمان اجتماعی 

و نه یک کارگاه ساختمانی بداند. 14- درک 
از این موضوع داشته باشد که حوزه  روشنی 
مدیریت شهری او تحت تاثیر پیرامون شهر است 
که تحت مدیریت او نیست. 15- پوپولیست و 
شومن نباشد. 16- حداقل به یک زبان خارجی، 
مسلط باشد. 17- به دنبال توسعه درآمدهای 
پایدار برای شهر باشد. 18- تحت تاثیر پروپاگاندا 
قرار نگیرد. 19- مسلط به برنامه ریزی استراتژیک 
و  توانمندسازی  فقرزدایی،  برای   -20 باشد. 
عدالت، به دامان سوسیالیسم نغلتد. 21- طیفی 
از کشورهای جهان را دیده باشد. 22- حقوق 
شهروند برایش مهم تر از حقوق حاکمیت باشد. 
23- به دنبال ارتقای هویت اجتماعی شهر باشد. 
24- به رغم کاهش درآمد شهرداری، از صدور 
پروانه مجتمع های تجاری بپرهیزد. 25- نیازمند 
رزومه سازی برای خودش نباشد. 26- فساد گریز 

و رانت زدا باشد. 27- به حکمفرمایی بازار آزاد 
رقابتی برای کسب و کار خُرد ایمان داشته باشد. 
28- جوانگرا باشد. 29- توان مدیریت بحران 
را داشته باشد. 30- بیش از سرمایه فیزیکی 
به سرمایه اجتماعی و سرمایه انسانی بیندیشد. 
31- معتقد به ظرفیت بخش خصوصی باشد. 
32- مردم را از ارکان احیای بافت های نابسامان 
شهری بداند. 33- تبعیض قومی و جنسیتی را 
ناروا بداند. 34- مشورت پذیر و توصیه ناپذیر باشد. 
35- دارای پارادایم فکری منسجم و هرمی باشد. 
36- شجاع و با اعتماد به نفس باشد. 37- از 
یادش نبرد که تهران ظرفیت افزایش موجودی 
مسکن ندارد. 38- با روابط بین الملل و جذب 
نهادسازی   -39 باشد.  آشنا  خارجی  سرمایه 
بر کلنگ زنی  مقدم  را  اصلاحات ساختاری  و 

پروژه های عمرانی بداند. 40- پاسخگو باشد.

انتخاب به نیمه نهایی رسید؛

40 ویژگی برای شهردار مناسب تهران!

عدم واگذاری مالکیت بناهای تاریخی 
به شهرداری ها

رئیس پژوهشگاه میراث فرهنگی کشور با تکذیب واگذاری مالکیت 
مدیریت  »واگذاری  کرد:  اظهار  شهرداری ها  به  تاریخی  اماکن 
برخی اماکن تحت نظارت میراث فرهنگی به شهرداری ها به منزله 

واگذاری مالکیت آنها نیست.« 
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، محمد بهشتی با اشاره به 
صحت نداشتن اخبار منتشر شده مبنی بر واگذاری مالکیت اماکن 
میراث فرهنگی،  »سازمان  کرد:  تصریح  شهرداری ها  به  تاریخی 
صنایع دستی و گردشگری گاهی مدیریت برخی از اماکن تحت 
نظارت خود را به شهرداری ها می سپارد که این امر به منظور اداره، 
نگهداری و بهره برداری از این امکان در قالب انعقاد قرارداد بین 

سازمان میراث فرهنگی و شهرداری ها انجام می شود.« 
وی مصداق چنین اقداماتی در کشور را کاروانسرای »سعدالسلطنه« 
در استان قزوین خواند که به عنوان بزرگ ترین کاروانسرای جهان 
هیچ گاه  ولی  می شود  اداره  شهرداری  سوی  از  حاضر  حال  در 

نمی توان مالکیت آن را از »میراث فرهنگی« سلب کرد.

انجام 5 دوره مرمت در بازار کهنه قم 
معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری قم با بیان اینکه از سال 1380 تاکنون، پنج دوره مرمت 
در بازار کهنه از بازارهای تاریخی استان انجام شده است، گفت: 
با توجه به مکاتبه های صورت گرفته با شهرداری قم قرار است 
ورودی های این بازار مسدود شده تا از آمد و شد وسایل نقلیه 

جلوگیری شود.
 به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری استان قم، شاهین ایل بیگی اظهار 
کرد: این مرمت ها در مقیاس های مختلف شامل ایجاد طاق های 
فرو ریخته، سبک سازی، حذف الحاق ها، استحکام بخشی، سفید 

کاری و آجر فرش است .
وی همچنین گفت: قرار بود بازار کهنه قم بازسازی شده و به عنوان 
بازارچه دائمی صنایع دستی استفاده شود که هم اینک این طرح 

در حال بررسی است .
معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری قم از آمد و شد وسایل نقلیه در این بازار انتقاد و 
تصریح کرد: با توجه به مکاتبه های صورت گرفته با شهرداری قم 
قرار است ورودی های این بازار مسدود شده تا از آمد و شد وسایل 

نقلیه جلوگیری شود .
ایل بیگی خاطرنشان کرد: در این بازار کارگاه های صنایع دستی 
از جمله رنگرزی سنتی، چاقو سازی، خراطی، نجاری، منبت کاری 

و غیره فعال است .
وی بر حفظ این آثار تاریخی که در خیابان طالقانی )آذر( قم 
واقع شده است، تاکید کرد و گفت: همه موظف به رعایت اصول 

حفاظتی و میراثی از این مکان هستیم.

خبر

شهری
شهردار کرج با گلایه از نامناسب بودن ناوگان حمل و نقل عمومی، گفت: 

نوسازی ناوگان فرسوده کلانشهر کرج ضروری است. 
به گزارش »دنیای هوادار«، علی اصغر کمالی زاده با ییان این مطلب، 
اظهار کرد: فرسودگی ناوگان حمل و نقل عمومی زمینه نارضایتی مردم، 

مسئولان و اعضای شورای اسلامی شهر را فراهم کرده است.
 وی به گلایه شهروندان نسبت به شرایط کنونی ناوگان حمل و نقل اشاره 
کرد و افزود: نوسازی ناوگان با جدیت پیگیری و در کوتاه ترین زمان 

ممکن به انجام برسد.

ناوگان حمل و نقل عمومی نوسازی می شود 

در چهارمین کنگره ی معماری و شهرسازی 
کنگره ی  با  هم زمان  که  البرز  استان 
شد،  برگزار   1395 اسفندماه   4 سراسری 
برآوردِ  میزانِ  از  کم تر  استقبالی  علی رغمِ 
استان  در  خوبی  اتفاقاتِ  برگزارکنندگان، 
البرز رقم خورد که مهم ترین آن ها، نام گذاریِ 
محوطه ی باستانیِ ازبکی به عنوانِ نماد البرز 

و ثبتِ ملیِ باغ سیب مهرشهر بود.
بیش  آن چه  مراسم،  آن  در  است  خاطرم 
می کرد،  جلب  خود  به  را  نظرها  همه،  از 
سخنرانیِ معاون هماهنگی امور عمرانیِ وقتِ 
البرز بود که از اداره کل میراث  استانداری 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگریِ وقت 
عمل  تدافعی  جای  به  که  کرد  درخواست 
موضوع  این  کنند.  عمل  تهاجمی  کردن، 
و  ناموزون  سازهای  و  ساخت  به  توجه  با 
نامتناسبی که در جای جای استان البرز به 
بسیار  نظری  اظهار  شاید  می خورد،  چشم 
جسورانه و هوشمندانه باشد که نگاهِ مبتنی 
بر آن، باید در تمامِ نهادهای اجرایی و نظارتی 
کشور تسری یابد تا بتوان ارتقای یک شهر و 

کیفیتِ زندگیِ شهروندان را شاهد بود.
چه  البرز  در  ما  از  بعد  نسل  چندین 
چه  و  شاخص  بناهای  چه  ساختمان ها، 
آیا  برُد؟  خواهند  ارث  به  ما  از  را  نماهایی 
و  نامتقارن  آسمان خراش های  جُز  چیزی 

ناموزون، اغتشاش های بصری در خیابان های 
و  در هر کوچه  و ساختمان هایی که  شهر 
خیابان هرکدام سازِ خود را می نوازند، از خود 

به یادگار خواهیم گذاشت؟  
»تهاجم« همیشه بارِ منفی در پی ندارد و 
پیش بینی از خطراتِ احتمالیِ آینده را نیز 
می تواند در بطنِ آن، نهان یافت. تهاجمی که 
در نگاه و دیدگاهِ اداراتی مانندِ میراث فرهنگی 
باید وجود داشته باشد، نتیجه ی خود را در 
آیندگان  برای  میراثی  گذاشتنِ  یادگار  به 

ایران زمین، نشان خواهد داد.
هنگامِ  ضوابطی  یعنی  تهاجمی  دیدگاهِ 
ساخت و ساز وجود داشته باشد که به هر 
اجازه ی  شهرسازی  و  معماری  مهندسِ 
دخالتِ سلیقه ی شخصی در پروژه ی تحتِ 
در  این ضوابط  ندهد. شاید  را  مسئولیتش 
حالِ حاضر وجود داشته باشد اما متاسفانه 
به خوبی اجرا نمی شود و نتیجه اش اعِمالِ 
سلایقِ مختلف در ساخت و ساز شهرهایی 
است که هر بنایش تنها معرفِ مهارتِ یک 
فرد به عنوانِ »معمار« است نه یک کُل به 

عنوانِ »معماری و شهرسازی«.
ارزش  واجدِ  شهرسازی  و  معماری  به  باید 
بازگردیم که انسان را به عنوانِ رُکنِ اصلی 
صفا  همان  باید  می گرفت.  نظر  در  فضا 
در  افراد  حضورِ  دلنشینیِ  و  صمیمیت  و 
فضاهای شهرها و روستاهای قدیمی را که در 
کاشان، یزد، اصفهان، گیلان و چرا راهِ دور 
برویم؛ همین روستاهای زیبای البرز حس 
می کنیم، به معماری و شهرسازی بازگردانیم.
و  معماری  تاریخ  کنگره ی  مقالاتِ  بیش ترِ 
شهرسازی البرز به سکونت گاه های باستانی 
و معماری و شهرسازی ارگانیک می پرداخت 

که 12 مقاله  از 24 مقاله ی پذیرفته شده نیز، 
برای چاپ انتخاب شد. این موضوع یعنی در 
عرصه ی تئوری ذهن ها معطوف به بازگشت 
به عقب و توجه به آن ارزش هایی ست که در 
گذشته جا گذاشته ایم. اما در عرصه ی عمل 
هم چنان می لنگیم و نوآوری را امری کاملا 
گسسته از توجه به تاریخِ یک شهر می دانیم؛ 

حال آن که چنین نیست.
اغلبِ مقالاتی که برای ارائه در همایش در 
نظر گرفته شده بود، به محوطه ی باستانی 
ازبکی مربوط بود که همین موضوع، میزانِ 
اهمیتِ این میراثِ ماندگار از گذشته و لزومِ 
نمایان  را  استان  فرهنگی  غنای  به  توجه 
نشان  ازبکی  باستانی  محوطه ی  می کرد. 
از تداومِ زندگی از نه هزار سال تا سه هزار 
سال پیش دارد و می توان تغییراتِ فرهنگی 
شش هزار ساله ی کشور را در فلاتِ مرکزی به 

طورِ کامل و یک جا در آن مشاهده کرد و 
این امر، باری ثقیل بر دوشِ استان البرز است 
تا از این وزنه ی ارزش مند، به خوبی نگه داری 
کند و اگر نمی توانند هم تایی مانندِ آن خلق 
کند، حداقل میراث دارِ خوبی برای معماری 
و شهرسازیِ ارزش گرا و ترویجِ آن در سطحِ 

استان باشد.
ایران  روستای  بقایای کهن ترین  که  زمانی 
در هزاره ی هفتم و ششم قبل از میلاد در 
یان تپه-یکی از تپه های باستانی محوطه ی 
باید  ما  کارِ  تنها  چرا  دارد،  وجود  ازبکی- 
بالیدن به این تاریخ باشد و برای تاریخ سازی 
در آینده های دورِ البرز، اقدامی انجام ندهیم؟ 
هزاران سالِ دیگر، نسل های آتی از دوره ی 

کنونیِ ما چه میراثی خواهند داشت؟
باید بناهایی خلق کنیم که موجِ سرزندگی را 
بتوان هزاران سالِ بعد نیز از میانِ آجرهای 

رنگ و رورفته  ی آن، حس کرد. 
باید تفاوت های معنا دار در عرصه ی معماری 
و شهرسازی خلق کنیم تا استان البرز در هر 
دوره ی زمانی، به یاریِ این آثار، شخصیت و 

هویتی جاودان داشته باشد. 

به بهانه روز جهانی شهرسازی؛

میراث معماری البرز برای آیندگان چیست؟

نسترن کیوان پور
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

اجتماعی

کامکار:
تاکید دولت بر تنظیم بازار و تسهیل 

رفع موانع تولید است
معاون استاندار البرز با عنوان اینکه، تولید، تنها راه نجات کشور از 
بحران اقتصادی است، گفت:»دولت روی تنظیم بازار و تسهیل رفع 

موانع تولید، تاکید دارد.«
به گزارش »دنیای هوادار«، عبادالله کامکار عصر روز گذشته در 
همایش تعاونگران استان که با حضور مدیران کل و زنان کارآفرین 
کارآفرینی  در  بانوان  نقش  به  اشاره  با  شد  برگزار  البرز  استان 
اظهار  اشتغال  و  تولید  کار،  عرصه  در  فعال  بانوان  جمعیت  و 
کرد:»شورای توسعه و تعاون بانوان کارآفرین شهرک های صنعتی 
استان با هدف افزایش دسترسی بانوان کارآفرین با سرمایه اطلاعات 
و برنامه های دولت، افزایش دسترسی به شبکه های حمایتی دولت، 
تسهیل ارتقای شغلی زنان و تشویق آنها به کارآفرینی و کسب 
مهارت های شغلی ترویج فرهنگ همکاری بین زنان کارآفرین و 

دولت و نهادهای غیردولتی آغاز به کار کرده است.«
وی افزود:»با توجه به تاکید دولت روی تنظیم بازار و تسهیل رفع 

موانع تولید، استان البرز این موارد را با جدیت دنبال می کند.«
کامکار تصریح کرد:»ایجاد تولید شبکه ای و یا خوشه های صنعتی 
از اشتغال بانوان ارتقای سطح دانش تخصصی و حرفه ای از طریق 
آموزش های صنعتی، تجارتی و مهارتی آموزش زنان در زمینه های 
صادرات محصولات و کسب و کار و رفع موانع ساختاری بانوان 
کارآفرین را از دیگر ماموریت های توسعه، تعاون بانوان کارآفرین 

است.«
کامکار گفت:»دولت دوازدهم برای مقوله تولید و اشتغال تاکید 
ویژه ای کرده چراکه وابستگی به نفت مشکلات بسیاری برای کشور 

ایجاد کرده لذا امروز، تنها راه نجات کشور، تولید است.«

پیش بینی30 هکتار زمین برای امحای 
پسماند صنعتی البرز

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندارالبرز اعلام کرد که 30 هکتار 
زمین برای احداث مرکز امحای پسماندهای صنعتی و ویژه این 
استان درنظرگرفته شده است. خسرو ارتقایی افزود:»براین اساس 
سازمان همیاری های شهرداری های استان البرز مکان جدیدی 
در فاصله دوراز محدوده فرودگاه پیام و منطقه »حلقه دره« برای 

امحای پسماندهای صنعتی و ویژه تعیین کرده است.«
وی گفت:»برای تعیین مکان جدید نظر کارشناسی دستگاه های 
مسئول و مرتبط با مسائل زیست محیطی و منابع آبی زیر زمینی 

استان اخذ شده است.«
ارتقایی افزود:»اکنون آماردقیقی از پسماندهای صنعتی البرز وجود 
ندارد اما روزانه هشت تن پسماند عفونی و بیمارستانی در این 
استان تولید می شود که انتقال هرتن از این زباله ها هزینه های 
معادل یک میلیون و 200 هزار ریال دربردارد که هزینه سالانه آن 

معادل هشت میلیارد ریال برآورد شده است.«

اخبار

با هدف افزایش فرصت های سرمایه گذاری
 انجام می شود

برگزاری نمایشگاه تولیدات صادراتی 
در استان البرز

رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی با بیان 
اینکه برنامه ریزی خوبی برای برگزاری نمایشگاه توانمندی های 
تولیدی صادراتی و فرصت های سرمایه گذاری استان البرز انجام 
شده است، گفت:»ه یات های خارجی در این نمایشگاه حضور پیدا 

می کنند.«
به گزارش »دنیای هوادار«، عزیز اکبریان در جمع خبرنگاران با 
اشاره به برگزاری نمایشگاه بزرگ توانمندی های تولیدی صادراتی و 
فرصت های سرمایه گذاری استان البرز، اظهار داشت:»این نمایشگاه 
برگزار  البرز  استان  پیگیری های شرکت شهرک های صنعتی  با 

می شود.«
مهمانان  حضور  با  و  صادرات  محوریت  با  افزود:»نمایشگاه  وی 
خارجی در استان البرز برگزار می شود و برنامه های بسیار خوبی 

برای این نمایشگاه در نظر گرفته شده است.«
با  اسلامی  شورای  مجلس  معادن  و  صنایع  کمیسیون  رئیس 
بیان اینکه تصمیم بر این بود که نمایشگاه در سطح ملی برگزار 
شود، بیان کرد:»برنامه ریزی بسیار خوبی برای برگزاری نمایشگاه 
توانمندی های تولیدی، صادراتی و فرصت های سرمایه گذاری انجام 

شده است.«
با محوریت صادرات  بیشتر  نمایشگاه مذکور  اینکه  بیان  با  وی 
کالاهای تولیدی در استان البرز برگزار می شود، تصریح کرد:»در 
این نمایشگاه سعی می شود که کالاهای تولیدی به بسیاری از 
کشورها از جمله کشورهای همسایه صادر شود که ارز حاصل از 
آن به کشور وارد شود و این نمایشگاه به نظر من بسیار موفقیت 

آمیز خواهد بود.«

فرمانده انتظامی لنجان خبر داد
کشف بیش از 7 هزار نخ سیگار قاچاق 

در یک واحد صنفی
فرمانده انتظامی شهرستان لنجان گفت:»در بازرسی از یک واحد 
صنفی تعداد 7 هزار و 800 نخ سیگار خارجی کشف شد که مالک 

مدارک گمرکی را ارائه نداد.«
به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از پایگاه خبری پلیس، غلامرضا 
طرح  فولادشهر   18 کلانتری  داشت:»ماموران  اظهار  افشاری، 

بازرسی از صنوف و واحدهای صنفی را اجرا کردند.«
وی افزود:»در بازرسی از یک واحد صنفی تعداد 7 هزار و 800 نخ 

سیگار خارجی کشف شد که مالک مدارک گمرکی را ارائه نداد.«
فرمانده انتظامی لنجان بیان داشت:»در این رابطه یک نفر دستگیر و 
پس از تشکیل پرونده برای اقدامات قانونی به مراجع قضائی تحویل 

داده شد.«

اخبار

با انتشار نام استاندارانی که طبق قانون منع 
بکارگیری بازنشستگان باید از دولت دوازدهم 
خداحافظی کنند، وقتی ابتدا نام دکتر نجفی 
استاندار البرز در این فهرست وجود نداشت، 
بسیارانی را در این استان نوپا نسبت به ماندن 
او خوشحال و امیدوار کرد، هرچند در خبرهای 

بعدی، نام او نیز به این فهرست اضافه شد.
نظر  به  قانون،  این  اجرای  صورت  در  حال 
می رسد صندلی حدود نیمی از استانداران 
کشور خالی خواهد شد، هرچند تجربه نشان 
نود هم هیچ  دقیقه  تا  است که حتی  داده 
قطعیتی در این زمینه وجود ندارد، همانگونه 
بکارگیری  منع  قانون  شدن  مطرح  با  که 
بازنشستگان، اصلاحیه هایی به آن زده شد و 

برخی ها مستثنی شدند.
اکنون فارغ از رفتن یا ماندن دکتر نجفی، مرور 
اجمالی کارنامه او به عنوان پنجمین استاندار 
عمر  هرچند   که  است  آن  از  حاکی  البرز 

صدارتش در این استان کوتاه، اما پربار بود.
اواخر شهریور ماه پارسال بود که با برگزاری 
آیینی با حضور وزیر کشور در تالار نژادفلاح 
پنجمین  عنوان  به  نجفی  محمدعلی  کرج، 
استاندار البرز زمام امور این استان نوپا را به 

دست گرفت.
او از همان ابتدا نرخ بالای بیکاری و رتبه 29 
در حوزه کسب و کار در استان را به عنوان 
و  دانست  خود  نگرانی  و  دغدغه  مهمترین 

این وضعیت غیرقابل  از  را  البرز  گفت:»باید 
قبول خارج کنیم.«

برشمردن ظرفیت های  دکتر نجفی ضمن 
ارزشمند البرز در صنعت، کشاورزی، تحقیقات، 
صادرات، گردشگری و ... عنوان تازه ای برای 
ایران کوچک بکار برد و افزود:»هیچ جدایی 
البرز و تهران قابل تصور نیست و این  بین 
دو استان دو قلوهای به هم پیوسته و تحت 
تاثیر یکدیگر هستند، بنابراین باید با وحدت و 
استفاده از تمام ظرفیت ها و نیروهای توانمند، 
مسایل و موضوعهای کلان دولت را پیش برده 
و اجازه ندهیم حاشیه ها هیچگونه مانعی در 

روند توسعه استان ایجاد کند.«
و  سال  یک  این  طول  در  او  که  راستی  به 
اندی، مجموعه استانداری و حتی سایر زیر 
مجموعه ها از جمله فرمانداری های استان را 
از حاشیه ها دور نگه داشت و با ایجاد تعامل 
و ارتباط نزدیک با نماینده ولی فقیه در استان 
و سایر نهادهای حاکمیتی، اجازه شکل گیری 
هیچگونه التهاب و اختلال مدیریتی در استان 
را نداد و شاید بتوان دوره صدارت کوتاه او بر 
استان البرز را در زمره بی حاشیه ترین و کم 
چالش ترین دوران، پس ارتقا البرز به استان 

ارزیابی کرد.

وی که زاده سال 1335 در آستانه اشرفیه 
و از جمله سیاست  مداران میانه رو و اعتدال 
 گرایی است که بیشترین توان و تمرکز خود 
را به اشتغال، مقابله با بیکاری، جذب سرمایه 
گذاری های داخلی و خارجی، رشد اقتصادی، 
بهبود اوضاع کسب و کار، توسعه روستایی و 
مخالفت جدی با هرگونه خط و خط کشی 

میان نیروهای دولت معطوف کرد.
باوجود  که  است  این  واقعیت  اساس،  براین 
کم و کاستی های منابع مالی دولت، تلاش 
های دکتر نجفی در پیشبرد چشمگیر طرح 
اتصال اتوبان همت و نیز  آزاد راه تهران شمال، 
موضوع قابل کتمان و پنهانی نیست، چرا که 
این  آیین گشایش  در  اگر  ما حتی  زعم  به 
طرحها در آینده نزدیک حضور نداشته باشد، 
اما نام او در اجرای این طرح مهم و ملی که 
نقش تاثیرگذاری در کاهش ترافیک سنگین 
کلانشهر کرج در پی خواهد داشت، ثبت و 

ضبط شده است.
خلاصه اینکه دکتر نجفی طبق قانون منع 
خیلی  درحالی  بازنشستگان،  بکارگیری 
زود از البرز خداحافظی می کند که در این 
مدت کوتاه، پوشه و توشه ای قابل قبول از 
خود در این استان به یادگار گذاشت، بنابراین 
سربلندانه و با دستی پر و کارنامه ای پربار ایران 
کوچک را ترک می کند و ای کاش نفر بعدی 
با توجه به ریل گذاری های او، سرعت قطار 

پیشرفت در ایران کوچک را افزون تر کند. 
باری، پس از آنکه در اوایل تیرماه سال 1389 
البرز بطور رسمی به عنوان سی یکمین استان 
کشور بی هیچ کمک مالی دولت تشکیل شد، 
نیم،  و  تاکنون بطور میانگین هر یک سال 
آنچه  اما  است،  دیده  خود  به  استاندار  یک 
این میان بسیار مهم و حایز اهمیت به  در 

نظر می رسد، این است که در صورت وداع 
دکتر نجفی، کدام مدیر با چه خصوصیت و 
ویژگی هایی، قرار است بر صندلی حساس، 
داغ و سرشار از مسایل و مشکلات خاص ایران 

کوچک جلوس کند؟ 
و  متعدد  های  گمان  و  حدس  روزها  این 
مختلفی راجع به صندلی صدارت استان البرز 
و جانشینی احتمالی دکتر نجفی در رسانه ها 
و فضای مجازی زده می شود که هیچ یک 
قابل رد یا تایید نیستند، از غلامرضا شریعتی، 
حمید  تا  گرفته  خوزستان  جوان  استاندار 
لطف اللهیان شهردار فعلی اردبیل تا عزیز اله 
شهبازی معاون سیاسی استانداری البرز و نیز 
سعید زرندی مدیرعامل فرودگاه پیام کرج از 
جمله گزینه هایی هستند که نام آنان برای 

استانداری البرز مطرح شده است.
دست آخر هم بشنوید که برخی شنیده ها 
حاکی از آن است که نام محمد جواد کولیوند 
در  آسارا  و  اشتهارد  فردیس،  کرج،  نماینده 
مجلس شورای اسلامی هم به عنوان گزینه ای 
بومی برای مسند استانداری البرز مطرح شده، 
گرچه خود او در این زمینه اظهار بی اطلاعی 
کرده است، ضمن اینکه در صورت صحت این 
البرز در مجلس  احتمال، استان پرجمعیت 
شورای اسلامی فقط دو نماینده خواهد داشت! 
دیوار  همسایه  یعنی  البرز  استان  خلاصه 
نفر  میلیون  سه  حدود  با  پایتخت  دیوار  به 
جمعیت که بخاطر بافت جمعیتی و قومی 
اش به درستی و زیبایی نام ایران کوچک را از 
آن خود کرده است، امیدواریم با اجرای قانون 
منع بکارگیری بازنشستگان، شاهد روزهای 
بهتر و پیشرفته تر باشد، مبادا روزی روزگاری 
افسوس این یک سال و اندی با دکتر نجفی را 

بخوریم، مبادا....

فرمانده انتظامی استان اصفهان خبرداد؛
کشف یک هزارو 120 میلیارد ریال 

کالای قاچاق و اموال مسروقه 
به گزارش »دنیای هوادار« مهدی معصوم بیگی اظهار داشت: 
اول  اولویت  عنوان  به  را  مواد مخدر  با  مبارزه  انتظامی  نیروی 
برنامه های خود قرار داده و دلیل آن نیز جرایم و آسیب های 
اجتماعی است که در اثر این مواد خانمان سوز در جامعه پدید 

می آید.
زمینه  این  در  اصفهان  استان  انتظامی  افزود:»فرماندهی  وی 
توفیقات خوبی داشته و در سال جاری 22 تن انواع مواد مخدر 
به مدت  فرماندهی کشف شد که نسبت  این  ماموارن  توسط 

مشابه سال قبل 40 درصد رشد را نشان می دهد.«
فرمانده انتظامی استان اصفهان از انهدام 100 باند قاچاق مواد 
مخدر در سال جاری خبر داد و گفت: طی این مدت، بیش از 
2 هزار قاچاقچی، توزیع کننده، نگهدارنده مواد افیونی و معتاد 

متجاهر نیز دستگیر شدند.
وی تصریح کرد:»به طور حتم شهادت افسر شجاع و ارزشمند 
پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان، عزم همکاران ما برای 

ادامه راهی که در پیش گرفته ایم را بیشتر کرده است.«
افزایش رفتار ترافیکی مردم اصفهان

فرمانده انتظامی استان اصفهان گفت:»بررسی های نشان می دهد 
رفتار رانندگان و راکبان موتورسیکلت ها نسبت به مدت مشابه 

سال قبل، قانونمندتر شده است.«
 53 از  سواران  موتورسیکلت  باختگان  جان  افزود:»میزان  وی 
درصد به 42 درصد رسیده که حرکتی رو به جلو است، اما هنوز 
با نقطه مطلوب فاصله زیادی داریم ضمن اینکه باید کاری کنیم 
تا تعداد جان باختگان موتورسوار استان کمتر از میانگین کشوری 
باشد؛ با پیشینه فرهنگی که اصفهان دارد حتی می تواند الگو و 

الهام بخش رفتار ترافیکی برای سایر استان ها شود.«
قانونمند  کرد:»در حوزه  نشان  انتظامی خاطر  ارشد  مقام  این 
شدن رانندگان خودرو ها نیز با افزایش 10 درصدی نسبت به 
مدت مشابه سال قبل روبه رو هستیم ضمن اینکه در حوزه برون 
شهری هم آمار ها از رشد 5 درصدی رفتار ترافیکی رانندگان 

حکایت دارد.«
احداث استودیوی پلیس اصفهان

سردار معصوم بیگی بیان کرد:»به منظور اینکه بتوانیم پیام های 
گستردگی  با  را  پلیس  اخبار  همچنین  و  هشداری  آموزشی، 
بیشتری به اطلاع مردم عزیز استان برسانیم، استودیوی اخبار 
پلیس با همکاری شهرداری و صدا و سیمای مرکز اصفهان راه 

اندازی می شود.«
اموال  و  قاچاق  کالای  ریال  میلیارد   120 و  هزار  یک  کشف 

مسروقه
سردار معصوم بیگی، اظهار داشت:»در حوزه مربوط به سرقت 
اقدامات خوبی در 7 ماهه امسال انجام شده و قرارگاه مبارزه با 
سرقت در مرکز استان و نیز تمامی شهرستان ها فعال شدند تا 

بتوانیم با سارقان با تحرک بیشتری مقابله کنیم.«
وی از متلاشی شدن 94 باند سرقت در سال جاری خبر داد 
و گفت:»اکثر این باند ها مربوط به سرقت منزل، داخل خودرو، 
اماکن خصوصی احشام می باشد، ضمن اینکه دستگیری سارقان 
نسبت به مدت مشابه سال قبل 20 درصد و کشف اموال مسروقه 

نیز بیش از 150 درصد رشد داشته است.«
فرمانده انتظامی استان اصفهان به کشف یک هزار و 120 میلیارد 
ریال اموال مسروقه و کالای قاچاق از سوی پلیس استان در 
مدت مذکور اشاره و بیان کرد:»این موضوع نشان می دهد که 
چابکی نیرو های پلیس استان در این 2 بخش نیز افزایش پیدا 

کرده است.«

خبر

پل تمام شیشه ای هیر اسفندماه بهره 
برداری می شود

استان  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
اردبیل گفت:»نخستین پل تمام شیشه ای کشور در شهرستان 
هیر اردبیل تا پایان اسفند سال جاری به بهره برداری می رسد.«

به گزارش »دنیای هوادار«، نادر فلاحی روز گذشته در گفتگویی 
بخش  گذار  سرمایه  همت  به  گردشگری  پروژه  افزود:»این 
خصوصی در حال احداث بوده و از پیشرفت فیزیکی مطلوبی 

برخوردار است.«
پروژه  این  های  زیرساخت  تامین  منظور  داشت:»به  اظهار  او 
گردشگری سه میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شده و بعد از راه 

سازی عملیات برق رسانی نیز انجام خواهد شد.«
فلاحی گفت:»این پل شیشه ای نخستین پل معلق در سطح 

کشور و جزو نمونه های ممتاز در سطح جهانی است.«
به گفته فلاحی، اتمام این پروژه می تواند منجر به رونق اقتصادی 
شهر هیر شده و به عنوان یک جاذبه جدید گردشگری در استان 

معرفی شود. 
اردبیل با یک میلیون و 248 هزار نفر جمعیت با استان های 
گیلان، زنجان و آذربایجان شرقی همسایه بوده و گردشگری در 
کنار کشاورزی و صنعت به عنوان سه محور توسعه این خطه در 

نظر گرفته شده است.
پل معلق مشگین شهر ، کوه سبلان با ظرفیت کوهنوردی و وجود 
پیست اسکی آلوارس در 12 کیلومتری سرعین و شهر چشمه 
های بهشتی از جاذبه های گردشگری، ورزشی استان اردبیل است.

248 کیلوگرم مواد مخدر در یزد 
کشف شد

با  مبارزه  پلیس  رئیس 
موادمخدر فرماندهی انتظامی 
عملیات   2 در  گفت:  یزد 
یک  از  بازرسی  و  ایست 
دستگاه تریلی و یک دستگاه 
سمند عبوری 248 کیلوگرم 
 197 شامل  مخدر  مواد 
کیلوگرم تریاک، 43 کیلوگرم 
کیلوگرم  هشت  و  حشیش 
هروئین در استان کشف شد.

محمدحسین  سرهنگ 
ستوده نیا افزود: در این ارتباط در مجموع چهار متهم دستگیر 

و تحویل مقام قضایی شدند.
وی ادامه داد:»متهمان قصد انتقال مواد یادشده از جنوب کشور به 

تهران و البرز را داشتند.«
از ابتدای فروردین تا پایان آبان ماه سال 1396 با دستگیری چهار 
هزار و 207 متهم ، 28 تن انواع مواد مخدر در استان کشف شد 
که این مقدار در همسنجی با مدت مشابه سال گذشته، 19 درصد 

افزایش دارد.
55 درصد کشف مواد مخدر با انجام کارهای اطلاعاتی و بقیه 
مربوط به فعالیت های انتظامی است، تعداد متهمان دستگیر شده 

در مقایسه با مدت مشابه سال قبل، 6 درصد افزایش دارد.
یزد نقش موثری در ارتباط استان های جنوبی و شرقی ایران 
به مرکز کشور دارد و با توجه به موقعیت آن در مسیر کریدور 
شمال - جنوب، بعضا راه های آن برای انتقال مواد مخدر مورد 

استفاده قرار گیرد.

اخبار

به گزارش »دنیای هوادار«، یک مقام ارشد 
به سبد کالای خانوارهای  اشاره  با  دولت 
تحت  افراد  برای  داشت:  اظهار  نیازمند 
پوشش نهادهای حمایتی از جمله کمیته 
امداد، بهزیستی، خانواده شهدا و ایثارگران 
سبد کالا پیش بینی شده که به تدریج در 

حال پرداخت است.
وی افزود:»در هر مرحله 200 هزار تومان 
قابل  که  می شود  واریز  افراد  حساب  به 
نقد شدن نیست و فقط می توانند با این 
را  خانوار  نیاز  مورد  اساسی  کالای  اعتبار 
گرفته  صورت  پیش بینی های  براساس 

تامین کنند.«
این مقام ارشد دولت افزود:»در مرحله اول 

روز گذشته برای افراد تحت پوشش کمیته 
امداد 200 هزار تومان به حسابشان واریز 
گروه های  یکبار  روز  دو  هر  و  است  شده 
مختلف رقم حمایتی را دریافت می کنند.«

این مقام مسئول با بیان اینکه هنوز بسته 
است،  نشده  قطعی  کارمندان  حمایتی 
این  نیز  آینده  روزهای  کرد:»در  تصریح 
مساله نهایی خواهد شد و به تدریج برای 
کارمندان و بازنشستگان سبد حمایتی در 
نظر گرفته می شود. همچنین شناسایی 
تومان  میلیون  سه  زیر  که  کارگرانی 
حقوق دریافت می کنند از اهمیت بالایی 
دنبال  حساسیت  با  که  است  برخوردار 

می شود.«

200 هزار تومان اعتبار بسته حمایتی افراد تحت 
پوشش کمیته امداد واریز شد

سخنگوي  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سازمان ثبت احوال کشور با تأکید بر اینکه 
لیستي تحت عنوان اسامي ممنوعه نداریم از 
انتخاب نام هاي »محمد کورش« و »محمد 

داریوش« براي پسران خبر داد.
سیف ا... ابوترابي پاسخ به این سئوال که آیا 
نوزادان  براي  اسم  انتخاب  در  محدودیتي 
وجود دارد؟ اظهار کرد:»درخصوص اسامي 
نوزادان لیستي به عنوان اسامي ممنوعه وجود 
ندارد، بلکه در سایت ثبت احوال لیستي از 
نامگذاري  براي  آنها  از  مي توان  که  اسامي 

استفاده کرد، مشخص شده است.«
وي با بیان اینکه افراد نمي توانند اسامي را 
که خارج از این لیست است انتخاب کنند، 

تصریح کرد:»در صورتي که فردي بخواهد، 
کند،  انتخاب  لیست  این  از  خارج  اسمي 
مي تواند تقاضاي خود را مطرح کند و اسم 
مورد نظر در کمیته اي با عنوان »کمیته نام« 

بررسي مي شود.«
در  کشور  ثبت احوال  سازمان  سخنگوي 
ایراني  قدیمي  اسامي  از  استفاده  خصوص 
ریشه  نامي که  انتخاب  براي  گفت:»مانعي 
غربي نداشته و داراي معني بوده و از نظر آوا 
همخواني داشته باشد، وجود ندارد. همچنین 
مشکلي  نیز  ایراني  قدیمي  اسامي  انتخاب 
وجود ندارد و در حال حاضر اسامي مانند 
محمد کورش و محمد داریوش مورد استفاده 

قرار مي گیرد.«

انتخاب نام هاي»محمد کورش«
 و »محمد داریوش« براي پسران

جدید  مرحله  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
توزیع سبد کالا برای 130 هزار و 200 خانوار 
تحت پوشش نهادهای حمایتی در سیستان 
و بلوچستان آغاز شد. مدیر کل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی استان گفت:»از این تعداد 91 
هزار خانوار تحت پوشش کمیته امداد امام 
خمینی )ره( و بقیه مددجویان بهزیستی اند 
که می توانند نسبت به اعتبار اختصاص یافته 
به دریافت  یارانه سرپرست خانوار  در کارت 
سبد کالا اقدام کنند. این خانوارها می توانند به 
محض آغاز مرحله جدید توزیع سبد کالا سریعا 

جهت دریافت نوبت خود درخواست کنند.«
می توانند  گفت:»شهروندان  جهاندیده 
فروشگاه های  از  را  غذایی  بسته های  این 

کنند  خریداری  رفاه  وزارت  قرارداد  طرف 
و محدودیتی در انتخاب اقلام تعیین شده 

وجود ندارد.«
وی تاکید کرد:»تمامی فروشگاه های طرف 
قرارداد باید بدون دریافت هیچ نوع کارمزدی 
تقاضای  مورد  کالای  تحویل  به  نسبت 
خانوارهای مشمول تا مبلغ سقف تعیین شده 

اقدام کنند.«
مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی سیستان 
و بلوچستان همچنین گفت:»چنانچه تاکنون 
به  مربوط  اعتبار  پوشش،  تحت  خانوارهای 
مراحل گذشته را به هر عللي  مصرف نکرده 
باشند، می توانند به صورت یکجا کل موجودی 

خود را در این مرحله خرید کنند.«

آغاز مرحله جدید توزیع سبد کالا در
 سیستان و بلوچستان

به گزارش »دنیای هوادار«، معاون امداد و 
نجات جمعیت هلال احمر استان اصفهان 
از امداد نجاتگران اصفهانی به 187 حادثه 
داد. کریمی  دیده در هفته گذشته خبر 
معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر 
طول  در  اینکه  بیان  با  اصفهان  استان 
جمعیت  این  امدادگران  گذشته،  هفته 
دادند،  امدادی  پوشش  را  حادثه   55
جمعیت  نجاتگران  و  افزود:»امدادگران 
هلال احمر این استان به امداد به 187 

حادثه دیده اقدام کردند.«
پوشش  تحت  حوادث  به  ادامه  در  وی 
جمعیت هلال احمر استان در بازه زمانی 
تصریح  و  اشاره  ماه  آبان   18 لغایت   12

کرد:»در این بازه 29 حادثه جاده ای ،10 
حادثه شهری ،9 مورد خدمات حضوری، 
و  صنعتی  حادثه  کوهستان، 2  حادثه   3
کارگاهی، 1 حادثه برف و کولاک،1 حادثه 
ساحلی با حضور نیروهای امدادی جمعیت 

هلال احمر استان پوشش داده شد.«
در  اینکه  به  اشاره  با  مسئول  مقام  این 
این  عملیاتی  های  تیم  مدت  این  طول 
جمعیت 4 مورد عملیات رها سازی انجام 
دادند، تصریح کرد:»179 نیروی عملیاتی 
عملیاتی  تیم   65 قالب  در  جمعیت  این 
امدادی  لازم  تجهیزات  داشتن  همراه  با 
در عملیات یادشده به خدمت رسانی به 

حادثه دیدگان پرداختند.«

امداد نجاتگران هلال احمر استان اصفهان
 به 187 تن حادثه دیده

علیرضا  ریحانی

خلاصه اینکه دکتر نجفی 
طبق قانون منع بکارگیری 

بازنشستگان، درحالی خیلی 
زود از البرز خداحافظی می کند 

که در این مدت کوتاه، پوشه و 
توشه ای قابل قبول از خود در 

این استان به یادگار گذاشت

به گزارش »دنیای هوادار«، اعضای شورای شهر تهران عصر امروز با با 21 رأی آرای 
خود آقایان عباس آخوندی 16 رأی و حناچی11 رأی را به عنوان گزینه های نهایی 
شهرداری تهران انتخاب کردند. همچنین تقوی نژاد 10 رأی و انصاری 3 رأی اخذ 
کردند. در جلسه روز سه شنبه از میان این دو نفر یک نفر به عنوان شهردار تهران 

انتخاب خواهد شد.
گفتنی است که پیش از این زمزمه هایی مبنی بر رای بالای »رسول کشت پور« و 
»کامل تقوی نژاد« شنیده می شد که در نهایت این اتفاق رخ نداد؛ حال باید دید که 

سرنوشت شهرداری تهران در روز سه شنبه چطور رقم خواهد خورد.

دو گزینه نهایی شهرداری تهران انتخاب شد

استان البرز با دکتر نجفی؛

فصلی کوتاه اما پربار  
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

سبک زندگی
میوه خورها کسانی هستند که فقط میوه های تازه و ایده آلی برای حفظ بدن خود 
می خورند آنها بیشتر تناسب اندام دارند و در واقعیت،هر هفته از ده ها موزاستفاده 
می کنند راز آنها این است که از غذاهای چرب زیادی استفاده نمی کنند که وقتی با 
مواد غذایی شیرینی مثل موز می خورید،به سلول های چربی متصل نشوند بنابراین 

می توان گفت، که اگر شما میزان چربی ای را که استفاده می کنید،کنترل کنید، 
می توانید با خیال راحت و بدون احساس عذاب وجدان،از این میوه خوشمزه استفاده 
کنید درحقیقت، با اضافه کردن این میوه، به رژیم غذایی خود ،هضم را بهبود می 

بخشید، سموم اضافی را از بین می برید و باعث درخشش پوستتان می شود

لاغری سریع با موز

 سبز:  کنجکاوی
برای  رنگ  طرفدارترین  پر  حاضر  حال  در 
طبیعت  مظهر  که  است  سبز  دکوراسیون 
است. برای چشم، سبز ملایم ترین رنگ است 
و می تواند قدرت دید را افزایش دهد. رنگ 
سبز نشاط آور و آرامش بخش است. مردم 
انتظاردارند افرادی که در تلویزون ظاهر می 
شوند در ” اتاقهای سبز رنگ” باشند تا آرامش 
یابند. بیمارستانها اغلب ازرنگ سبز استفاده 
می کنند چون این رنگ به بیماران آرامش 
می دهد.در قرون وسطی پرندگان سبز رنگ 
بودند که مظهر باروری است سبز تیره مربوط 
نشان  و  است  کارانه  محافظه  و  مردان  به 

دهنده ثروت است.
رنگ سبز طبیعت و تازگی است. اگر به این 
رنگ علاقه دارید زندگی با شما آسان است. 
نقطه اشتراک فراوانی با افراد علاقه مند به 
رنگ پرتقالی دارید روابط شما با دیگران بر 
پایه ی اصول و قرارداد است. دوست ندارید 
که در زندگیتان حوادثی به وقوع پیوندد 
اما کنجکاوانه به ماجراهای زندگی دیگران 

توجه دارید.

 قرمز:  خوش قلب اما خودپرست
قرمز از دسته رنگ های گرم است. این رنگ 
نماد هیجان، توانگری، عشق و افراط است. 
غذایی  مواد  هضم  به  می تواند  رنگ  این 
به همین دلیل در رستوران ها  کمک کند 
و فست فودها از این رنگ استفاده می شود. 
شما هم می توانید از طیف رنگ های قرمز 

برای فضای ناهارخوریتان استفاده کنید. قرمز 
رنگی انرژی زا و نیرو بخش است. تحقیقات 
طولانی مدت  استفاده  که  داده است  نشان 
از این رنگ باعث بروز پرخاشگری و ایجاد 
حرکات تکانه ای در افراد می شود. این رنگ 
تعداد تنفس  افزایش  مانند  آثاری  می تواند 
افراد به وجود آورد. رنگ قرمز در کنار  در 
نورپردازی زرد می تواند تشدید کننده رنگ 
پوست باشد. اگر می خواهید فضایی گرم و 
صمیمی و پر از هیجان داشته باشید کافیست 
که تنها یکی از دیوارهای فضای نشیمن و یا 

اتاق خواب را به این رنگ در آورید.
قرمز، پرشورترین و تندترین رنگ است که 
سبب سریعتر شدن ضربان قلب و تنفس 
می شود. قرمز همچنین رنگ عشق است. 
رنگ قرمز جلب توجه می کند و کسی که 
قرمز می پوشد ملیح تر به چشم می آید. 
مذاکرات  در  است،  تندی  رنگ  قرمز  چون 
و درگیریها نمی تواند کمکی به مردم بکند. 
ماشینهای قرمز اهداف مورد نظردزدها می 

باشند.
این رنگ مظهر شدت و زیاده روی است که 
گاهی در جهت مخالف آن است. قرمز رنگ 
عشق و تنفر و فداکاری و خشونت و خون 
این رنگ علاقه دارد  به  و آتش. کسی که 
هرگز نمی تواند در زندگی بی تفاوت باشد. 
این گونه اشخاص تند و سرکش و در عین 
حال فعال و شجاع و کمی عجول هستند. 
احتمال شکست به خصوص در عشق برای 

آنها فراوان است.

قضاوتهای عجولانه و ناگهانی در مورد دیگران 
اغلب سبب از بین رفتن دوستی هایشان می 
شود، با آن که در عشق کاملاً فداکارند اما اگر 
روزی حوادث بر وفق مراد نباشد بدون تفکر 
و جویا شدن علت می جنگند. دو عیب بزرگ 
خودپرستی و عدم کنترل، در نفس آنهاست 
و دو صفت ممتازشان خوش قلبی و حس 
بزرگ طلبی است. به طور کلی دوستداران 
متضادی  خصوصیات  دارای  قرمز  رنگ 
هستند. در تجارت تهاجمی عمل می کنید 
اما در امور شخصی نه . شما ترجیح می دهید 

راجع به کار صحبت کنبد نه روابط.

 ارغوانی: رنگ عارفها و روانگران
تجمل،  نشانگر  سلطنتی  رنگ  ارغوانی، 
رنگ همچنین  این  است.  ظرافت  و  ثروت 
زنانه و رویایی است. با وجوداین چون رنگ 
ارغوانی در طبیعت نادر است تصنعی به نظر 
می آید. ارغوانی یکدست، رنگ خاک است 
روشن  ای  هوه  است.  فراوان  در طبیعت  و 
نشان دهنده صداقت است درحالی که قهوه 
ای تیره شبیه چوب یا چرم است. ارغوانی 
همچنین می تواند غم انگیز و یأس آور باشد. 
مردان بیشتر تمایل دارند بگویند که ارغوانی 

یکی از رنگهای مورد علاقه آنها ست.
رنگ اسرارآمیز و باشکوهی است. دوستداران 
و  ها  زیبایی  مجذوب  پیوسته  رنگ  این 
ظرافتها می شوند و مغرور و اجتماعی هستند. 
معاشرت با این دسته لذتبخش است که امور 
معنوی بیشتر می پردازند. ارغوانی رنگ مورد 

پسند عرفا نیز هست!

هوسبازی  آری،  صداقت  پرتقالی:    
هرگز

رنگی است ترکیبی و آنهایی که این رنگ را 
رنگ دلخواه خود می دانند متکی به نفس 
نیستند. اجتماعی و خوش خلقند و با مردم 
خوب رفتار می کنند. نفوذ در این گونه افراد 
مشکل است کسی که آنها را دوست بدارد 
می تواند با او به آسانی ازدواج کند. هوسباز 
نیستند و اگر با کسی دوستی کنند صداقت و 
فداکاری دارند. اگر افراد این دسته با کسی که 
خصوصیات اخلاقی خودشان را داشته باشد 

ازدواج کنند سعادتمند می شوند.

 آبی:  نظم، پشتکار، تنهایی
از  یکی  اقیانوس  و  آسمان  رنگ  آبی، 
مانند  رنگ  این  رنگهاست.  پرطرفدارترین 
العمل متضاد می  رنگ قرمز سبب عکس 
شود. آبی، رنگ صلح و آرامش است و سبب 
می شود بدن مواد شیمیایی آرامش بخش 
تولید کند،پس اغلب در اتاق خواب از این 
رنگ استفاده می شود. رنگ آبی می تواند 
سرد و یأس آور هم باشد. مشاوران مد توصیه 
می کنند در مصاحبه های شغلی رنگ آبی 
بپوشید چون رنگ آبی نشان دهنده وفاداری 
است.افراد در اتاقهای آبی فعال ترند. بررسی 
در  برداران  وزنه  که  است  آن  از  حاکی  ها 
سالن های ورزشی آبی رنگ قادرند وزنه های 

سنگین تری را بلند کنند.

کشور  احوال  ثبت  سازمان  سخنگوی 
گفت:»برخی اسامی طبق قانون می توانند 
تغییر کنند البته شرایط خاصی داشته و باید 
شورای حل اختلاف نسبت به آن رأی صادر 

کند.«
به گزارش »دنیای هوادار«، سیف اله ابوترابی 
گفت:»طبق ماده 20 قانون ثبت احوال کشور 
انتخاب نام با اعلام کننده است که برای نام 
گذاری یک نام ساده یا مرکب مانند حسین ، 
محمد مهدی و ... که عرفاً یک نام محسوب 

می شود انتخاب خواهد شد.«
وی افزود:»انتخاب نام هایی که موجب هتک 
حیثیت مقدسات اسلامی می شود و همچنین 
عناوین و القاب و نامهای زننده و مستهجن یا 

نامتناسب با جنس هستند براساس قانون 
ممنوع  نامهای  تشخیص  که  است  ممنوع 
این شورا  با شورایعالی ثبت احوال است و 
نمونه های آن را تعیین و به سازمان اعلام 

می کند.«
سخنگوی سازمان ثبت احوال کشور در مورد 
نامهای قابل تغییر گفت:»بموجب ماده 20 
قانون ثبت احوال و تبصره های آن انتخاب 
برخی نامها ممنوع و دارندگان آنها می توانند 
با رعایت مقررات مربوطه نسبت به تغییر آن 

اقدام کنند.«
موجب  که  هایی  داد:»نام  توضیح  وی 
هتک حیثیت مقدسات اسلامی می شود. 
عزی  و  لات   ( عبدالعزی  عبدالات،  مانند 

از  نام دو بت در مکه معظمه دوران قبل 
اسلام است(، اسامی مرکبی که عرفا یک 
مرکب  )اسامی  شوند  نمی  محسوب  نام 
ناموزون  مانند سعید بهزاد، شهره فاطمه، 
حسین معروف به کامبیز،عناوین لشکری و 
کشوری یا ترکیبی از اسم و عنوان مانند 
سروان، سرتیپ، دکتر، شهردار و یا سروان 
محمد و و شهردار علی و برخی القاب ساده 
و مرکب مانند ملک الدوله، خان، یا شوکت 
قابل  الملک، حاجیه سلطان و سلطانعلی 

تغییر است.«
وی افزود: »اسامی نامتناسب با جنس نیز 
برخی انتخاب می کنند مانند ماشاءاله برای 
یا اکرم برای  نام اشرف  انتخاب  یا  دختران 

پسران که می توان تغییرشان داد.«
ابوترابی گفت:»برخی اسامی نیز دارای کلمات 
زائد و غیر ضروری هستند مانند قلی، غلام ، 
گرگ ، ذولف و قوچ که قابل حذف هستند.
همچنین تصحیح اشتباهات املایی در نام 
با  مامور  آشنایی  عدم  بدلیل  که  اشخاص 
لهجه ها و الفاظ و معانی محلی یا ناشی از 
تلفظ اظهار کننده پیش آمده نیز شامل قانون 
تغییر می شود مانند زهراب به سهراب و یا 

منیجه به منیژه.«
وی ادامه داد:»همچنین گاهی هم نام بودن 
فرزند با پدر و یا مادر در یک خانواده یا هم 
نام بودن برادران و یا خواهران در یک خانواده 

علتی برای تغییر نام است.«

منیزیم برای عملکرد قلب، عضلات، کلیه و 
متعادل کردن بسیاری از مواد مغذی دیگر 

مانند کلسیم و پتاسیم مهم است.
مسئول  که  است  معدنی  ماده  یک  منیزم 
منیزیم  است.  بدن  فرایندهای  از  بسیاری 
چهارمین ماده معدنی موجود در بدن ماست 
و وجودش برای انجام بیش از 300 واکنش 
بدن ضروری است. منیزیم معمولاً به عنوان 
کمک به کاهش یبوست شناخته می شود، 
ولی این فقط یکی از مهم ترین نقش های 
آن در بدن است. منیزیم برای عملکرد قلب، 
از  عضلات، کلیه و متعادل کردن بسیاری 

مواد مغذی دیگر مانند کلسیم و پتاسیم مهم 
است. سطح مناسب منیزیم از ابتلا به دیابت و 
پوکی استخوان پیشگیری نموده و فشار خون 
را بهبود می بخشد. کمبود منیزیم همچنین 
با افزایش خطر ابتلا به دیابت، فشار خون بالا، 
پارکینسون، سنگ کلیه، سندرم پاهای بی 
قرار همراه است و این ها فقط تعداد کمی از 
بیماری های مرتبط با کمبود منیزیم هستند.

مهم ترین علائم کمبود منیزیم عبارتند از:
 ضعف و گرفتگی عضلات 

 بی نظمی در ضربان قلب شامل انقباضات 

نامنظم عضله قلب و یا افزایش ضربان قلب
 سفتی و ضعف استخوان ها

 عدم تعادل در میزان قند خون 
 سردرد

 بالا رفتن فشار خون
 بهترین منابع غذایی حاوی منیزیم شامل 
اسفناج، کلم بروکلی، تخمه کدو، دانه های 

گیاه کتان، کنجد، نعناع و گیاه خردل است.

درمان کمبود منیزیم:
 Epsom اپسوم  نمک  از  استفاده   1
)شهری در جنوب شرقی انگلستان که از آب 

معدنی آن برای تولید نمک اپسوم استفاده 
سولفات  حاوی  اپسوم،  نمک  شود(:  می 
منیزیم است، یک ماده معدنی که بسیاری 
از افراد در معرض کمبود آن بوده و یکی از 
اجزای اصلی آب دریا به حساب می آید. نمک 
اپسوم را به حمام خود اضافه کنید. منیزم به 

شدت از طریق پوست جذب می شود.
2 روغن منیزیم استفاده کنید:مانند نمک 
ورقه  اضافه کردن  از  منیزیم  روغن  اپسوم، 
می  آب درست می شود.  به  منیزیم  های 
حمام  وان  به  را  منیزیم  های  ورقه  توانید 
خود اضافه کرده، یک مخلوط مناسب از آن 
درست کرده و روی پوست خود اسپری کرده 
یا بمالید یا این که آماده آن را از بازار تهیه 

کنید.
3 خوردن خوراکی های سرشار از منیزیم: 
مانند سبزیجات با برگ سبز و آجیل. )با این 
حال اگر دچار کمبود منیزیم شده باشید، به 
سختی می توان سطح منیزیم بدن را با رژیم 

غذایی بالا برد(.
4 مکمل منیزیم مصرف کنید.

یک رژیم غذایی ایده آل و مناسب باید حاوی 
مقادیر کافی از منیزیم باشد؛ اما متاسفانه 
گرایش به مصرف مواد غذایی فرآوری شده، 
طبخ زیاد غذاها و مشکلات معمول گوارشی، 
مانع از جذب کافی این ماده معدنی مهم در 

بدن می شود. 
بهترین منابع غذایی حاوی منیزیم شامل 
اسفناج، کلم بروکلی، تخمه کدو، دانه های 
خردل  گیاه  و  نعناع  کنجد،  کتان،  گیاه 
است. علاوه بر آن خیار، لوبیا سبز و تخمه 
منیزیم  از  غنی  منابع  از  نیز  آفتاب گردان 
محسوب می شوند.علاوه بر این ها می توان 
مصرف  با  را  حیاتی  عنصر  این  کمبود 
مکمل ها نیز جبران کرد. البته برای افرادی 
هضم  با  گوارشی  اختلالات  دلیل  به  که 
مکمل  منیزیم مشکل دارند، روغن منیزیم 

توصیه می شود.

شخصیت  شناسی  افراد
 براساس  روانشناسی  رنگها

شرایط تغییر نام اعلام شد؛

نام های مستهجن و هتاک به حیثیت اسلام قابل تغییر خواهد بود!

علائم و نشانه های کمبود منیزیم در بدن

آنچه از اقتصاد خوب است بدانیم
اقتصاد برای بسیاری  از افراد خسته کننده است. بعضی نیز هیچ 
وقت با اعداد و ارقام میانه خوبی ندارند و به دلایل مختلف از این 
موضوع تا حد ممکن فراری هستند. در حالیکه در هر مقوله ای از 
علم اگر نور آگاهی بتابد و راه روشن شود با رفع ابهامات، هضم و 
درک قضایا آسان تر  می شود. این ستون بنا دارد همان نور علم و 
انگیزه را به دانش اقتصادی شما بتاباند تا باور کنید در این عصر  

نه تنها نمی توان اقتصاد را نادیده گرفت که از آن گریزی نیست. 

موضوع این هفته: 
سوآپ مالی چیست؟

معنای لغوی این اصطلاح معامله پایاپای، معاوضه، مبادله و جانشین 
کردن است. در علم اقتصاد اینگونه تعریف شده است: یک کالا را از 
نقطه ای تحویل و دقیقاً همان میزان کالا در نقطه ای دیگر تحویل 
داده شود. این نوع تجارت انواع مختلفی دارد که سوآپ ارز، انواع کالا، 
نرخ بهره، نرخ بازده کل، دارایی و سررسید ثابت تنها بخشی از آن 
را در برمی گیرد. یکی از مهم ترین انواع آن سوآپ نفتی است که در 
آن دولت یا تجار بخش خصوصی، نفت یا گاز  را در یک مرز کشور 

از همسایگان دریافت و در مرز دیگر به مشتریان تحویل می دهند.
درواقع دولت ها یا شرکت های تولیدکننده نفت به منظور اجتناب 
از هزینه های گزاف حمل ونقل و انتقالات طولانی و ریسک ها و 
خطرات ناشی از آن با توجه به موقعیت جغرافیایی یکدیگر مبادرت 
به انعقاد قرارداد معاوضه ای می کنند که بر مبنای آن هرکدام نفت 

مورد نظر را به نزدیک ترین محل مصرف انتقال دهد.
مثال: فرض کنید کشور اندونزی متعهد به تحویل نفت به کشور 
آلمان است و از سوی دیگر کشور انگلستان نیز باید مقدار مشخصی 
و  اندونزی  این خصوص، کشور  در  دهد.  استرالیا  تحویل  نفت 
انگلستان می توانند با انعقاد یک قرارداد معاوضه نفتی در هزینه های 
حمل ونقل صرفه جویی کنند و بر این اساس، انگلستان نفت مورد 
نظر را به آلمان تحویل دهد و اندونزی نیز مقدار مشخصی نفت 
به استرالیا تحویل دهد. امروزه قراردادهای سوآپ جزو مهمترین 

قراردادهای مالی مورد استفاده در دنیا به شمار می  آید.

کجای اروپا؟ چه غذایی بخوریم؟
در این 5 شهر اروپایی، شما بهترین غذاها را می توانید 

میل کنید.
 پالرمو »ایتالیا«: کوفته برنجی سرخ شده، بستنی ایتالیایی
 خیرونا »اسپانیا«: پائیا در رستوران »ال کلر د کان روکا« 

 ونیز »ایتالیا«: چیچیتی »بهترین اسنک ایتالیا« 
 پراگ »جمهوری چک«: قهوه و کاپوچینو و غذاهای سنتی 

آنها 
 ناپل »ایتالیا«: پیتزا، سفولیاتله )نوعی شیرینی( با قهوه

با این هفت نکته بدانید که بدن شما روی فرم نیست:
 نمی توانید روی دست شنا بروید

 ضربان قلبتان خیلی کُند به حالت عادی برگردد
 دور کمر بزرگی دارید

 بعد از بالا رفتن از پله ها به نفس نفس می افتید
 برای خوردن شیرینی و شکلات سر از پا نمی شناسید

 شدت زیاد ضربان قلب در هنگام استراحت کامل

قوانین مدیریت

راهی به سوی موفقیت در مدیریت

»مدیریت« کار عجیب و هیجان انگیزی است. عده ی کمی از 
آدمیان هستند که تمایل به انجام آن در طول زندگی شان دارند. 
اما با این وجود، بیشتر ما با اندکی تامل در می یابیم که برهه ای 
خاص و زمانی از زندگی مان این کار را انجام داده ایم. من بعد 
این ستون »دنیای هوادار« در هر شماره به یکی از قوانین مدیریت 
می پردازد. مطالب این ستون برگرفته از آثار نویسنده هایی چون 
»ریچارد تمپلر«، »جان گری« و... می باشد و بازخوانی چندین 

باره ی آن ها برای خود ما لذت بخش است.
 

قانون شماره یک:
احساس و عاطفه ی آن ها را درگیر کنید

شما مدیریت افرادی را به عهده دارید که در برابر انجام کار حقوق 
می گیرند. اما اگر آن کار برای آنها فقط »جنبه ی شغل« داشته 
باشد، هرگز نمی توانید بهترین تلاش آنها را داشته باشید. اگر 
آنها هنگامی که سر کار می آیند فقط به ساعت ورود و خروج 
توجه کنند، در بین این دو زمان هم، وقت هایی را تلف کنند و 
حداقل کار ممکن را انجام دهند شما شکست خواهید خورد. از 
سوی دیگر، اگر با لذت به سر کار بیایند و به نظر برسد که تلاش 
می کنند، کوشش و تقلا دارند و با تحسین و ستایش درگیر کار 
خود باشند، شانس زیادی وجود دارد که شما نیز بتوانید بهترین 
و بیشترین استفاده را از وجودشان ببرید. مشکل این است؛ ایجاد 
تغییر از مرحله ی سرد و بی میل کار کردن برای تشکیل تیم 
ایده آل و این کاملا بر عهده ی شماست. این شمایید که باید 
آن ها را تحسین و ستایش کنید، راهنمایی شان کنید، به آنها 
انگیزه بدهید، با آن ها مبارزه کنید و احساساتشان را درگیر کنید.

شما نیز مبارزه و تلاش را دوست دارید و خبر خوب این که درگیر 
کردن احساسات یک تیم کار ساده ایست؛ کافی است کاری کنید 
که به آن چه انجام می دهند اهمیت دهند، این هم کار ساده 
ایست. شما باید کاری کنید که آنها دلیل انجام کارشان را درک 
کنند و بفهمند که کارشان چگونه می تواند در زندگی دیگران 

تاثیر بگذارد.

ماسوله؛ دیار خانه های زرد رنگ
و گلدان های شمعدانی

کیلومتری   65 در  و  فومن  جنوب غربی  کیلومتری   26 در 
جنوب غربی رشت در استان گیلان، در میان جاده ای مه  گرفته، 

روستایی پلکانی به نام ماسوله جای گرفته است.
در ایران روستاهای پلکانی معدودی وجود دارند که ماسوله گیلان 
از خانه های  پر  و  مه آلود  ماسوله،  دهکده ای  است.  آنها  از  یکی 
خوش رنگ است که روی هم ساخته شده اند و با کمک یکدیگر 

خود را به آسمان رسانده اند. 
پاییز  بهار،  فصل های  در  اوقات  اکثر  که  است  بهشتی  ماسوله 
و زمستان در مه فرو رفته است. اینکه این خانه ها بسیار به هم 
نزدیک هستند و سقف هر خانه، حیاط خانه پایینی است، فضایی 
گرم و صمیمی در روستا ایجاد کرده است. اما تنها معماری جذاب 
و بی نظیر ماسوله نیست که این دهکده پلکانی را میان گردشگران 
پرطرفدار کرده است؛ ماسوله مملو از کوهستان های مرتفع، جنگل، 

ییلاقات سرسبز و دیدنی های جذاب و شگفت انگیز است.
این  راهی  جهان  سرتاسر  از  بی شماری  توریست های  هرساله 
روستای پلکانی می شوند تا از جاذبه های فوق العاده آن دیدن کنند. 
با ما همراه باشید تا شما را با این دیدنی های مسحور کننده آشنا 

کنیم.:

بازار ماسوله
بازار ماسوله قلب تپنده روستا محسوب می شود. این بازار دیدنی با 
دیگر بازارهای روستاهای دیگر ایران تفاوت دارد. پیشنهاد می کنیم 
اگر گذرتان به این دهکده پلکانی افتاد حتما به دیدن این بازار 
جذاب و تماشایی بروید. در این بازار هم می توانید خرید کنید، هم 
از دیدن مغازه ها لذت ببرید. بازار ماسوله درست مانند پاساژهای 
شیک و مدرن طبقاتی شهرها است؛ بدین معنا که از چهار سطح 
جدا و مستقل تشکیل شده است؛ به گونه ای که مغازه ها در سطح 

پایین یک طبقه ای و در سطح بالا از دو طبقه تشکیل شده اند.

آبشار کوشم
ماسوله از آبشارها و چشمه های فراوانی برخوردار است که دیدن 
تک تک آنها خالی از لطف نیست. یکی از این آبشارها که با نام 
کوشم شناخته می شود از روستا دسترسی آسانی دارد و با یک 
پیاده روی سبک یک ساعته با شیبی ملایم می توانید به راحتی به 
دیدن آن بروید. آبشار کوشم در دره جنگلی ماسوله با 30 متر 
ارتفاع در امتداد رودخانه قرار گرفته و با انبوهی از درختان سرسبز 
از دیگر آبشارهای ماسوله می توان به آبشار  احاطه شده است. 

ماسوله رودخان و آبشار خرم بو اشاره کرد.

پارک جنگلی ماسوله
پارک جنگلی ماسوله یکی از زیباترین پارک های جنگلی شمال 
کشور و حتی خاورمیانه است. تنوع گیاهان این پارک بسیار است و 
درختانی چون راش، توسکا، ممرز، درخت آزاد و فندق و همچنین 
گیاهان دارویی و علفی نیز در آن دیده می شوند. این پارک جنگلی 
مکانی تفریحی برای گردشگران است که هوای خنک و پاک آن 
روح هرکسی را طراوت می بخشد. امکانات رفاهی نظیر آلاچیق، 
رستوران و دکه نیز برای رفاه گردشگران در این پارک گنجانده 
شده است. هرساله خیل عظیمی از گردشگران برای گذراندن 
تعطیلات یا استراحت، راهی این پارک جذاب و دیدنی می شوند. 
اگر به ماسوله سفر کردید و به دیدن این پارک رفتید، خوردن آش 

دوغ را فراموش نکنید.

دیدنی ها

رنگها سراسر زندگی ما را در اختیار داشته و غیر قابل اجتناب هستند. هر رنگی داستان خودش را دارد؛ هر رنگی فرهنگ و حس خودش دارد؛ پس باید رنگ ها را بشناسیم، با آن 
ها ارتباط برقرار کنیم و از وجود آنها استفاده کنیم؛ این دقیقا یعنی روانشناسی رنگ ها! به عبارتی با روانشناسی رنگها، فرد می تواند وضعیت روحی و ضمیر ناخودآگاه خویش بهتر را 
بشناسد. این تست پویا می باشد و با توجه به حالات درونی و تغییر سلیقه فرد نتایج متفاوتی دارد. هر روز می توان این تست را انجام داد و تغییرات روحیه خود را دید.در ادامه ضمن 
معرفی شخصیت هر رنگ و خصوصیات رفتاری افرادی که آن رنگ را دوست دارند، نکاتی کاربردی درخصوص استفاده از رنگ های مختلف در خانه، لباس، محیط کار و زندگی بیان 

شده است. همچنین توصیه هایی جهت درمان به کمک رنگ ها ارائه شده است. امیدواریم که جمع آوری این اطلاعات بتواند زندگی شما را رنگی کند.

10 راه ساده برای لاغر شدن؛
بیشتر پروتئین بخورید و شوق و ذوق 

قرض بگیرید!
لاغر شدن و کم کردن وزن گاهی برای برخی افراد تبدیل به یک 
مشکل و دغدغه می شود اما باید دانست که انجام هر کاری و حل 
هر مشکلی با راههای درست و کاربردی نتیجه بهتری خواهد داشت 

که در ادامه 10 راه آسان برای لاغر شدن را مرور خواهیم کرد.

1- بیشتر پروتئین بخورید
حدود 25 -30% از کالری موجود در پروتئین در هر دوره هضم 
و گوارش سوخته می شود این درحالی است که این عدد برای 

کربوهیدرات ها تنها 6 -8% است.
2- حرکت های ترکیبی داشته باشید

برای کاهش وزن تنها به سراغ ورزش هایی که برایتان انجام آنها 
راحت تر است نروید بلکه ترکیبی از حرکات سخت را هم به تمرین 

ورزشی خود راه دهید.
3- شوق و ذوق قرض بگیرید

همیشه شروع کار کمی سخت است و داشتن شوق و ذوق برای 
ورزش مانند یک محرک عالی عمل می کند به همین دلیل برای 
شروع تماشایی فیلم هایی که ورزش و انجام تمرینات ورزشی در 

آن با هیجان دیده می شود توصیه می شود.
4- بشقاب شامتان را خلوت کنید

همانطور که قبلا گفته بودیم اصلا نباید شام را از وعده های غذایی خود 
حذف کنید بلکه باید رنگ و لعاب آن را تغییر دهید که به جای رنگ 

قرمز گوشت و لعاب و چربی از رنگ سبز سبزیجات استفاده کنید.
5- سالادتان را در سرکه غرق کنید

خوردن سالاد باید یک پایه ثابت وعده های غذایی شما باشد که 
اضافه کردن سرکه سیب به آن تاثیر فوق العاده خواهد داشت.

6- تنبل نباشید
نشستن در پای تلویزیون و یا کامپیوتر به خصوص بازی های 
کامپیوتری به دلیل شکل فیزیکی بدن در آن حالات افزایش سایز 

کمر و شکم را تشدید می بخشد.
7- قبل از غذا آب بنوشید

یک لیوان پر از آب اتاقک شکم شما را تا حدی پر کرده و جای 
خالی زیادی برای ورود غذا باقی نمی گذارد.

 8- دندان هایتان را بیشتر مسواک کنید
محققان ژاپنی به تازگی دریافته اند که مردانی که دفعات مسواک 
زدن به دندان هایشان و زمان آن در آنها بیشتر است لاغر تر هستند.

9- هر روز صبحانه بخورید
تحقیقات اساتید دانشگاه هاروارد و بوستون نتیجه ای جالب داشته 
که طبق آن افراد به خصوص کودکانی که صبحانه به طور مرتب 
مصرف نمی کنند 35 تا 50% بیتشر به اضافه وزن دچار می شوند.

رژیم غذایی

دنیای خوراکی

دنیای سلامت

اقتصاد

رستاخیز خبر
پایگاه خبری تحلیلی

www.rastakhiznews.ir
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

هنری
فیلم سینمایی »شب دوازده ساله« ساخته آلوارو برچنر در بخش مسابقه بین الملل 

پانزدهمین جشنواره مقاومت روی پرده می رود.
به گزارش »دنیای هوادار«، این فیلم روایتی از دوران دیکتاتوری اروگوئه در سال 
1973 است. در سال 1973، اروگوئه توسط یک دیکتاتوری نظامی اداره می شود. در 

یک شب پاییزی، سه زندانی سیاسی طی یک عملیات مخفی نظامی از سلول هایشان 
بیرون آورده می شوند . دستور کاملا شفاف است: چون اجازه کشتن آن ها را نداریم، 
پس کاری می کنیم که عقلشان را از دست بدهند.... سایر عوامل این فیلم عبارت 

است از:»مدیرفیلمبرداری: کارلوس کاتالان/ تدوین: آیرین بلکوا و ...«

نمایش فیلم »شب دوازده ساله« در جشنواره »مقاومت«

آماده شدن »رحمان 1400« برای جشنواره فجر
به گزارش »دنیای هوادار«، تدوین فیلم 
سینمایی »رحمان 1400«، جدیدترین 
هادی  منوچهر  سینمایی  ساخته 
توسط موحد شادرو به پایان رسید 
تا فیلم وارد مرحله صداگذاری شود. 
»رحمان 1400« به تهیه کنندگی علی 
سرتیپی با متنی از بابک کایدان، تابستان 
امسال در تهران، کرج، شهریار و… جلوی دوربین 
رفت و اولین نمایش آن در سی  و هفتمین جشنواره ملی فیلم فجر 
خواهد بود. محمدرضا گلزار، سعید آقاخانی، یکتا ناصر، بهرام افشاری، 
ساره بیات و مهران مدیری بازیگران اصلی این فیلم سینمایی هستند.

»به وقت شام« به ژاپن رسید
به گزارش »دنیای هوادار«، »به وقت شام« 
به کارگردانی ابراهیم حاتمی کیا در ادامه 
اکران های بین المللی خود از روز شنبه 
1 دسامبر برابر با 10 آذرماه به مدت 
پایتخت  توکیو  در شهر  هفته  یک 

کشور ژاپن به نمایش درمی آید.
همچنین در آستانه اکران فیلم حاتمی کیا 
در شهر توکیو از پوستر ژاپنی این فیلم سینمایی 
نیز رونمایی شد. پیش از این، جدیدترین اثر ابراهیم حاتمی کیا در 

کشورهای لبنان، سوریه و عراق روی پرده رفته بود.

نمایش »درساژ« در جشنواره »سینه اروپا«
سینمایی  فیلم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
بادکوبه  پویا  »درساژ« نخستین ساخته 
در سی و دومین جشنواره بین المللی 
»سینه اروپا« )Cineuropa( اسپانیا 
جشنواره  این  درمی آید.  نمایش  به 
از تاریخ 7 تا 28 نوامبر برابر با 16 
سانتیاگو  شهر  در  آذر   7 الی  آبان 
می شود.  برگزار  اسپانیا  کومپوستلا  ده 
 Official International بخش  در  »درساژ« 
section جشنواره به نمایش در می آید که در این بخش از طریق 
رای مخاطبان، جایزه 10 هزار یورویی به بهترین فیلم تعلق می گیرد.

کارگردان »جن گیر«  در »سینماحقیقت«
از  مستندی  هوادار«،  »دنیای  گزرش  به 
فریدکین«  »ویلیام  هنری  زندگی 
کارگردان فیلم مشهور »جن گیر«، در 
دوازدهمین دوره جشنواره بین المللی 
»سینماحقیقت« روی پرده می رود. 
 Friedkin »فریدکین بدون ممیزی«
Uncut به کارگردانی فرانچسکو زیپل، 
پرتره ای از ویلیام فریدکین کارگردان فیلم هایی 

چون جن گیر و ارتباط فرانسوی است.
»فریدکین بدون ممیزی« محصول سال 2018 کشور ایتالیا است که 
در بخش کلاسیک جشنواره ونیز هم به نمایش درآمده است. زمان 
این فیلم مستند 106 دقیقه است که در جشنواره سینما حقیقت به 

نمایش درخواهد آمد.

سینمای ایران

عضو شورای سیاستگذاری جایزه
پژوهش سینمایی:

سینما در قبال چالش های جامعه
برای خود رسالتی قائل باشد

مصطفی کاظمی گفت:»محورهایی که در پژوهش سینمایی سال 
گذشته و امسال مطرح شده، هر کدام ویژگی خوبی دارند اما سوال 
این است که سینمای کشور بعد از انقلاب درباره چالش های اصلی 

کشور چطور توانسته ایفای نقش کند.«
به گزارش »دنیای هوادار«، مصطفی کاظمی ادامه داد:»امروز در 
کشور چندین چالش داریم که مردم به آن مبتلا هستند، باید 
دید سینما در مورد این چالش ها چه نقشی می تواند ایفا کند. 
چالش هایی مانند آب و معضلات فرهنگی. این که جامعه در 
آینده با ظهور تکنولوژی های جدید تا چه اندازه درونگرا و چقدر 
برون گرا می شود و از نظر فرهنگی چه تبعاتی به دنبال خواهد 
داشت. این موضوعات که جنبه فرهنگی و ملموس دارند بسیار 
داری اهمیت است که متاسفانه در کشور این مساله را جدی 
نمی گیرند، بنابراین باید دید سینما در این زمینه چه رسالتی 

برای خود قائل است.«
عضو شورای سیاستگذاری دومین جایزه پژوهش سینمایی ادامه 
داد:»به تازگی در غرب فیلمی به نام her ساخته شده که از بروز 
یک چالش در روابط فردی و اجتماعی و دور شدن انسان از جامعه 
و رفتن به فضای مجازی که یکی از چالش های پیش روی ما است 
صحبت می کند. به طور کلی زمانی زمینه بروز فناوری های جدید 
فراهم می شود که سینما بتواند به خوبی آن را بیان کند. ممکن 
است هر فرد از یک زاویه به این فیلم نگاه کند اما در وهله اول باید 

به عنوان اینکه به یک چالش می پردازد به آن نگاه کرد.«
کاظمی با بیان این که سینما برای پرداختن به چنین چالش هایی 
باید برای خود رسالتی قائل باشد ادامه داد:»اگر چنین اتفاقی بیافتد 
در ابتدا باید پژوهش در حوزه سینما وارد عمل شود و به حرکت 
درآید و در ابتدای امر به این موضوع بپردازد که سینما با چه کمیت 

و کیفیتی می تواند ورود پیدا کند.«
جنبه های  اخیر  سینمایی  تولیدات  کرد:»در  خاطرنشان  وی 
اجتماعی زیاد دیده شده و بیشترین آثار به نامناسب بودن روابط 
زن و مرد در ارتباطات خانوادگی اختصاص داده شده و متاسفانه 
بیشتر به جنبه های منفی آن توجه شده است تا آن جا که ذهن 
مخاطب بعد از بیرون آمدن از سینما پر از سوال خواهد بود. در 
سینمای امروز نمی توان از فیلمی نام برد که بعد از دیدن آن، 
عشق و محبت در میان خانواده ها بیشتر شده باشد. بنابراین با 
جدیت می توان گفت که باید پشت تولیدات سینمایی پژوهش 

وجود داشته باشد.«
وی با بیان اینکه به پژوهش در حوزه سینما اهمیت زیادی داده 
بر  نشده است، گفت: »همیشه در کشور ما جنبه های سیاسی 
تصمیم های فردی غلبه داشته است. ما همیشه در مقیاس کلان، 
میانی و خرد با تعجیل روبه رو بوده ایم. با توجه به این که دوره های 
مدیریتی کوتاه مدت بوده، سیستم مسئول نمی توانسته تحمل کند 
تا کاری مبتنی بر پژوهش باشد، بنابراین تصمیم گیری های فردی 
غلبه پیدا کرده است. پژوهش امری زمان بر است یعنی باید زمان 

کافی صرف کنید تا خروجی ها به عمل برسند.«
برگزاری جایزه  درباره ضرورت  این عضو شورای سیاستگذاری 
پژوهش سینمایی نیز توضیح داد:»در همان سال اول که آقای 
حیدری خلیلی این پروژه را راه اندازی کردند، حرکت بسیار خوب و 
مثبت ارزیابی شد و جای آن در تولیدات سینما خالی بود. باید این 
توانایی را داشته باشیم که هر سال چیزی را به این جایزه اضافه و 
نحوه برگزاری، محورها و محتوای آن را غنی تر کنیم که این نیز 
خود مستلزم یک پژوهش است. همچنین آرا افراد نیز باید مکمل 

داشته باشد که از طریق پژوهش امکان پذیر می شود.«

گفت و گو

رازآلود  های  فیلم  خلاء  در  بازی«  »گرگ 
محسوب  دفاعی  قابل  اثر  ایران،  سینمای 
با وجود تلاش بسیار کارگردان  نمی شود. 
در بهره مندی از کنتراست قهوه ای تند و 
البته فضاسازی بصری سایه روشن، فیلم هیچ 
علاقه ای به المان های رایج و استاندارد این 
گونه از خود نشان نمی دهد.گرچه همین 
فیلمی  قوت  نقطه  فیلم،  اجرایی  شکل 
های  آشیل  پاشنه  که  شود  می  محسوب 
بسیاری را در جنس روایت به خود می بیند.

دوست«  نظام  »عباس  ساخته  نخستین 
سرشار از پارادوکس های روایی و منطقی 
است.از یک سو، بی محابا در پی شناساندن 
از  و  است  مخاطب  به  خود  کاراکترهای 
سوی دیگر، بی  آن که سیکل بازی را برای 
مخاطب خود روشن کند، وارد گرماگرم بازی 
می شود.حال آن که مخاطب، نه کاراکترها 
چون  و  چند  جریان  در  نه  و  شناخته  را 
بازی قرار گرفته است.فیلم در حالی شبه 
لیبرو نشان می دهد که برای چنین بازی 
هوشمندانه ای، کاراکترهای باهوشی در نظر 
نگرفته است.از مغز متفکر گروه که کارگردان 
عصا  دکتر  تا  جواهریان(  )نگار  است  تئاتر 
قورت داده فیلم )علی مصفا( و رفیق مرموز 
او )مرتضی( هیچ یک گامی فراتر از حدس 
موازنه  دارند.این  برنمی  اثر  ابتدایی  های 

هوشمندی در هیچ یک از کفه های روایت 
دیده نمی شود؛ نه قربانیان و نه کسانی که 
این بازی را به راه انداخته اند.شدت حماقت 
میزبانان به اندازه ای است که حتی پس از 
مشخص شدن قضیه قتل و لو رفتن نقشه 
دکتر و مرتضی، هم چنان در بهت فرو رفته 

و نمی توانند گره گشایی کنند.
البته مورد عجیب فیلم، ابهام های عامدانه ای 
است که در چندین مورد به چشم می خورد.
از خط سیر محوری داستان که ورود دکتر، 
هما )هایه توسلی( و مرتضی به غائله گروه 
تئاتر است تا ماجرای ردیف کردن خانه بالا، 
اهداف و انگیزه ها و اینکه اصلا دکتر که بود 
که در آن بیمارستانی که چند نفر وی را با 
نام دکتر خطاب قرار داده اند، مورد شناسایی 
قرار نگرفته و . . . همه ابهام هایی است که 
اصل قصه را مخدوش می کند.فیلمنامه نه 
تنها برای این حجم ابهام پاسخی ندارد بلکه 
تا پایان بر همین رویه اصرار می ورزد. اصراری 
که با توجه به بی معنا بودن مقوله »پایان 
باز«، تنها یک معنا می تواند داشته باشد و 
آن، در پیش گرفتن سیاقی جدید در ژانر 
گمنام سینمای ایران است که اگر این گونه 
باشد قطعا توفیقی حاصل نمی آید هم چنان 
که فیلم با این میزان ستاره نتوانسته به اقبالی 

در گیشه نائل آید.
جالب تر آن که، فیلمنامه هیچ تمهیدی برای 
»تعلیق« به عنوان ابتدایی ترین اسلوب رایج 
آثاری از این دست نیاندیشیده است.موسیقی 
پس زمینه فیلم که تنها مولفه استاندارد آثار 
رازآلود است، در این فیلم حکم تعلیق را دارد 
چنانی  آن  داستانک  فاقد  فیلمنامه  وگرنه 
نتوانسته چاشنی تعلیق را به مخاطبش القاء 

کند.هر چند تلاش بسیاری کرده تا با درگیر 
نشان دادن هر یک از کاراکترهایش، داستانک 
هایی فرعی را وارد گود داستانی کند اما بی 
نتیجه ماندن آن روابط و مهم تر از آن، بی 
ارتباط بودن آن درگیری ها به تم قصه و 
نامتنجانس بودن آنها با فضای رازآلود سبب 
شده تا تمام اینها الکن مانده و نطفه داستانک 
برای تزریق تعلیق به شاکله داستانی بسته 
نشود.بنابراین مخاطب در »گرگ بازی« با 
یک خط مستقیم از روایت طرف است که 
حفره های روایی بسیار را به خود می بیند 
که اجازه نمی دهد چارت رازآلود بودن فضا، 
آن تاثیر شگرف را بر مخاطبش داشته باشد.

آن سوال انتهایی فیلم که »باید مشخص 
شود ما با بازیگران ماهری طرف هستیم یا 

با یک بازی بزرگ«، شالوده کلیت فیلم است.
فیلم، هم چنان که پاسخ روشنی به ما نمی 
دهد بلکه قواعد تبحر یا بزرگ بودن را نیز 
به تصویر نمی کشد.همواره ورود مهمانان 
آشنا، شروع خوبی  به یک جمع  ناخوانده 
برای یک داستان با تم وحشت بوده اما در 
»گرگ بازی«، نه شخصیت پردازی مهره ها 
قابلیت ارتجاع در یک فضای مسحورکننده 
را دارد و نه قواعد بازی بزرگ به چشم می 
بر  ابهام های سرخوشانه، طوری  خورد.آن 
کلیت فیلم چنبره زده که نه تنها داستان را با 
سوال های منطقی بی شمار مواجه می کند 
بلکه بر فرآیند مفهومی اثر نیز اثر گذاشته و  
حجم گسترده ای از گنگی را به مخاطبش 

حواله می کند. 

»بار دیگر شهری که دوست می داشتم«
::  نادر ابراهیمی  ::

دوست  که  شهری  دیگر  بار 
دیگری  ماندگار  اثر  می داشتم 
در  که  است  ابراهیمی  نادر  از 
سال 1315 در تهران متولد شد 
و در 72 سالگی بر اثر بیماری 
درگذشت. از این داستان نویس 
معاصر ایرانی بیش از نود کتاب 
از  که  است  مانده  یادگار  به 
معروف ترین آنها می توان به یک 
عاشقانه آرام، خانه ای برای شب، 

چهل نامه کوتاه به همسرم اشاره کرد.
وی علاوه بر داستان نویسی، در زمینه های فیلم سازی، ترانه سرایی، 
ترجمه و روزنامه نگاری نیز فعالیت کرده  و نویسنده یک مجموعه 
هفت جلدی به نام »آتش بدون دود« است که فیلم آن نیز ساخته 

شده است.
کتاب بار دیگر شهری که دوست می داشتم

داستان با ترجمه این آیه از سوره بلَدَ آغاز می شود:
به این شهر سوگند می خورم 

و تو- ساکن در این شهری
و سوگند به پدر و فرزندانی که پدید آورد

که انسان را در رنج آفریده ایم.
از همین ابتدا تکلیف خواننده با کتاب مشخص است: با داستانی 
و   است  زادگاه  به  عشق  و  تعصب  گویای  که  هستیم  مواجه 

درعین حال با کوله باری از درد و  رنج همراه است.
کتاب بار دیگر شهری که دوست می داشتم شامل سه داستان 

مجزا است:
بارانِ رؤیای پاییز

پنج نامه از ساحل چمخاله به ستاره آباد
پایانِ بارانِ رؤیا

در ابتدای داستان کوتاه اول، معشوقه راوی داستان، »هلیا« به 
مخاطب معرفی شده  و با همین جملات ْ داستان تمام می شود:

بخواب هلیا، دیر است. دودْ دیدگانت را آزار می دهد. دیگر نگاه 
هیچ کس بخُارِ پنجره ات را پاک نخواهد کرد. دیگر هیچ کس از 
خیابان خالیِ کنارِ خانهتو  نخواهد گذشت. چشمان تو چه دارد که 
به شب بگوید؟ سگ ها رؤیای عابری را که از آن سوی باغ های نارنج 

می گذرد پاره می کنند. شب از من خالی ست هلیا ...
هلیا دخترِ خان است و راوی داستان پسر کشاورزی  که از کودکی 
هم بازی بوده اند. عاشق می شوند و تصمیم به ازدواج می گیرند اما 
خانواده هایشان مخالفت می کنند و در نهایت به چمخاله می گریزند 

و آنجا زندگی را از سر می گیرند.
هلیا دربرابر مشکلات دوام نمی آورد و درنهایت در جدال میان عقل 
و احساساتش، برخلاف راوی داستان، عقل بر عواطفش چیره شده 
و به زادگاهش باز می گردد؛ درحالی که مرد داستان در ابتدا حاضر 
نیست تسلیم شود ولی سرانجام پس از 11 سال دوری به شهرش 
باز می گردد؛ به شهری که زمانی دوستش می داشت؛ به شهری که 

روزگاری از آنجا طرد شد.

معرفی کتاب

با حضور »هدیه تهرانی«؛
»روزهای نارنجی« در جشنواره 

»مالاتیا«  ترکیه
فیلم سینمایی »روزهای نارنجی« ساخته آرش لاهوتی در بخش 

مسابقه جشنواره »مالاتیا« در کشور ترکیه حضور دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، جشنواره مالاتیا از 9 تا 15 نوامبر 
)18 تا 24 آبان ماه( در ترکیه برگزار می شود و نوری بیلگه جیلان 
کارگردان برنده نخل طلای جشنواره کن بعنوان رئیس هیات 

داورن در این جشنواره حضور دارد.
فیلم سینمایی »روزهای نارنجی« این روزها به صورت همزمان 
در بخش مسابقه اصلی بیست و چهارمین دوره جشنواره مِد فیلم 
ایتالیا حضور دارد. این فیلم همچنین از 15 تا 25 نوامبر در بخش 
مسابقه اصلی شصت و هفتمین دوره جشنواره مانهایم آلمان و 16 
تا 18 نوامبر در چهارمین دوره جشنواره سینه ایران تورنتو که در 

کانادا برگزار می شود، نیز حضور خواهد داشت.
فیلم سینمایی »روزهای نارنجی« پیش از این در جشنواره های 
بین المللی دیگری از جمله بخش کشف چهل و سومین دوره 
جشنواره فیلم تورنتو و نوزدهمین دوره جشنواره فیلم کالگاری 
در کانادا، بخش مسابقه اصلی چهاردهمین جشنواره فیلم زوریخ، 
بخش مسابقه  اصلی چهل و دومین دوره جشنواره سائوپائولو در 
کشور برزیل و جشنواره فیلم های عصیانگر تافی فست لهستان نیز 

روی پرده رفته است.
»روزهای نارنجی« اولین اثر سینمایی آرش لاهوتی، درباره آبان، 

زنی 45 ساله است که واسطه استخدام کارگران فصلی است.
هدیه تهرانی، علی مصفا، مهران احمدی، علیرضا استادی، ژیلا 
شاهی، رویا حسینی، صدف عسگری، لیلی فرهادپور، اکرم علمدار، 

امین گلستانه و سیامک ادیب بازیگران این فیلم هستند.
تهیه کننده این فیلم علیرضا قاسم خان، مشاور تهیه کننده و مجری 
طرح شهنام شهباززاده و عرضه و پخش بین المللی فیلم به عهده 

محمد اطبایی )مستقل های ایرانی( است.

3 نامزدی جشنواره آمریکایی برای »یه وا«
فیلم سینمایی »یه وا« ساخته آناهید آباد در سه رشته بهترین 
فیلم بلند داستانی، فیلمنامه و کارگردانی نامزد دریافت جایزه از 

جشنواره آمریکایی »آرپا« شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، جشنواره بین المللی فیلم »آرپا« در 
لس آنجلس آمریکا از 19 تا 21 آبان )امروز( برگزار می شود و 
فیلم »یه وا« در بخش رقابتی نامزد دریافت جوایز بهترین فیلم 
از  جشنواره  این  است.  کارگردانی  و  فیلمنامه  داستانی،  بلند 
قدیمی ترین جشنواره های مستقل فیلم های بین المللی در آمریکا 
محسوب می شود که با هدف تفاهم فرهنگی و همدلی جهانی 
در سال 1997 در لس آنجلس شروع به کار کرد. جشنواره آرپا 
از ابتدا هدف را به تنوع و تکثر فرهنگی میان فیلمسازان داخلی و 

بین الملل قرارداده است.

خبر

    مجتبی اردشیری

بنای انیمیشن های والت دیزنی در دنیای واقعی )1(

از زیبای خفته تا دیو و دلبر
دنیای قشنگی که در کارتون های دیزنی وجود دارد رویایی و دست نیافتنی به نظر می رسند، اما حتی آنها هم برگرفته از مکان هایی در دنیای واقعی 
هستند. تصاویری که در این گزارش مشاهده خواهید کرد مقایسه هایی هستند از این مکان ها با همتایان خود در دنیای واقعی! ممکن است درجه ای که 
هنرمندان دیزنی برای طراحی بناهای خود از واقعیت قرض گرفته اند متفاوت باشد اما شباهت آنها به نمونه های واقعی خود کاملا آشکار است. تعدادی از 
آثار کلاسیک دیزنی بر اساس افسانه های سنتی بودند، این موضوع نیز نشان دهنده این است که قصرها و بناهای آنها برگرفته از آثار دنیای واقعی هستند. 

به همین جهت »دنیای هوادار« در چند شماره و چند قسمت به این موضوع جالب توجه خواهد پرداخت.

زیبای خفته
Neuschwanstein قلعه

بایرن، آلمان
انیمیشن  زیبای  و  باشکوه  قصر 
قلعه  از  برگرفته  خفته  زیبای 
آلمان  بایرن  در   Neuschwanstein
است. این بنا در سال 1892 به دستور 
مورد  آهنگساز  احترام  به  و  دوم  لویی 
علاقه خود؛ ریچارد واگنر و برای انزوای 
خویش ساخته شده است. وی که با لقب 
قوی پادشاه شناخته شده، بسیار حامی 
هنر بوده و بناهای زیبایی را در سراسر 

بایرن از خود به جا گذاشته است.

زیبای خفته کارتونی

زیبای خفته واقعی

دیو و دلبر کارتونی

دیو و دلبر واقعی

گیسو کمند کارتونی

گیسو کمند واقعی

Up کارتونی

Up واقعی

Up
Angel Falls

ونزوئلا
آبشار بهشتی که در کارتون Up دیده 
ونزوئلا   Angel Falls از  شود  می 
نام های  با  که  است  گرفته شده  الهام 
  Pemon و  Kerepakupai Vena
شده  شناخته  بومی  های  زبان  در  نیز 
بلندترین  داشتن  با  منطقه  این  است. 
ارتفاع ) 979متر( بلندترین آبشار نیز به 
حساب می آید. این آبشار از کوهی با نام 
Auyantepui سرازیر می شود که یکی 

از چندین کوه معروف در ونزوئلاست.

دیو و دلبر
آلزاس، فرانسه

در  که  کوچکی  روستای  این  میدان 
کارتون دیو و دلبر وجود دارد از آلزاس 
که منطقه زیبایی در شمال غرب فرانسه 
است الهام گرفته شده است. این منطقه 
در طول تاریخ اروپا و سیاست آلمان نیز 
این  به  است.  شده  شناخته  و  معروف 
ترتیب، این مکان رویایی و کارت پستالی، 
ترکیبی از این دو فرهنگ است که در 
مکان های مختلف و به خصوص معماری 
های معنوی زیبا در منطقه بسیار شناخته 

شده هستند.

گیسو کمند
Mont Saint-Michel

نورماندی، فرانسه
گیسوکمند  کارتون  پادشاهی  قلعه 
برگرفته از این قلعه است. این بخش از 
جزیره بسیار منحصر به فرد و زیباست و 
با کمک جذر و مد از دیگر بخش های آن 
جدا شده است. این ویژگی، مزیتی است 
ایوانی  تا  کند  آسانی کمک می  به  که 
گردد.  ایجاد  دفاعی  قابل  و  مستحکم 
امروزه نیز ظاهر زیبا و خیره کننده آن، 
جاذبه گردشگری محبوب و پرطرفداری 

به حساب می آید.

نگاهی به فیلم »گرگ بازی«

گنگ بازی های پارادوکسیکال

انیو موریکونه آهنگساز نامدار موسیقی جهان در 
اظهار نظری جنجالی؛ »کوئنتین تارانتینو« را 
فردی احمق و فیلم های او را آشغال توصیف کرد.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایندی وایر، 
»انیو موریکونه« آهنگساز برجسته سینمای جهان 
که در فیلم »هشت نفرت انگیز« با »کوئنتین 
تارانتینو« همکاری داشت و سرانجام توانست برای 

این فیلم برنده اسکار بهترین موسیقی متن شود 
در مصاحبه ای جدید درباره »تارانتینو« گفت: او 
یک احمق است که از دیگران دزدی می کند و 
آنها را کنار هم قرار می دهد و هیچ چیز اورجینالی 
درباره او وجود ندارد و کارگردان نیست بنابراین با 
بزرگان سینمای هالیوود چون »جان هیوستون«، 
»آلفرد هیچکاک« و »بیلی وایلدر« قابل مقایسه 

نیست، این افراد فوق العاده بودند در حالی که 
»تارانتینو« دنبال چیزهای قدیمی و سرهم کردن 
آنهاست. این آهنگساز ایتالیایی در ادامه گفت 
که طرفدار فیلم های »تارانتینو« نیست و آنها را 
آشغال توصیف کرد. »موریکونه« که روز گذشته 
)10 نوامبر( 90 ساله شد، ساخت موسیقی بیش 
از 500 اثر سینمایی و تلویزیونی و همچنین 100 

اثر کلاسیک را بر عهده داشته، تا کنون پنج بار با 
فیلم های »روزهای بهشت« )1978(، »مأموریت« 
)1986(، »تسخیرناپذیران« )1987(، »باگزی« 
)1991( و »مالنا« )2000( نامزد کسب جایزه 
اسکار شد و در سال 2007 میلادی نیز جایزه 
افتخاری آکادمی علوم و هنرهای سینمایی اسکار 
را دریافت کرد و در سال 2016 نیز در سن 87 
سالگی برای فیلم »هشت نفرت انگیز« ساخته 
»کوئنتین تارانتینو« جایزه اسکار موسیقی متن 

را کسب کرد.

انیو موریکونه: تارانتینو یک احمق کپی کار است!
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

رونوشت آگهی حصر وراثت
خانم زهرا رضائیان یسار دارای شناسنامه شماره 2240 به شرح دادخواست به کلاسه 970706 از این شورا 
درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان عبدالعلی مرادی گل بشناسنامه 
شماره 1841 در تاریخ 1397/3/23 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفتته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به: 
1-  حمیدرضا مرادی گل متولد 1375 به شماره شناسنامه 0311476252 صادره از کرج نسبت فرزند ذکور متوفی

2-  محمدرضا مرادی گل متولد 1380 به شماره شناسنامه 0312414854 صادره از کرج نسبت فرزند 
ذکور متوفی

3-  پارسا مرادی گل متولد 1394 به شماره شناسنامه 0316238181 صادره از کرج نسبت فرزند ذکور متوفی
4-  خانم زهرا رضائیان یسار متولد 1357 به شماره شناسنامه 2240 صادره از اسدآباد نسبت همسر متوفی

5-  خانم گلتاج رضائی فرزند حبیب اله صادره از اسدآباد نسبت مادر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و 
یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین اگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی 

صادر خواهد شد%م 97/25503/ف
از طرف رئیس شعبه 63 شورای حل اختلاف محمدشهر کرج

شماره پرونده: 9609982611900485 - شماره بایگانی شعبه: 971351
شعبه اول اجرای احکام مدنی مجتمع قضایی خانواده دادگستری کرج

لها: فرخنده  از شعبه 4 دادگاه خانواده کرج  به موجب پرونده اجرایی صادره 
صفرخانی فرزند محمد عیسی علیه: ورثه مرحوم سید تراب موسوی بنام های 
1 - سید اصغر موسوی 2- سید هدایت موسوی 3- سید سهراب موسوی 4- سید 
جواد موسوی 5- سید علی اکبر موسوی 6- سیده رقیه موسوی 7- سیده سکینه 
موسوی 8- سیده حمیده موسوی 9- سیده سعیده موسوی 10 - سیده فریده 
موسوی محکوم علیهم محکوم اند به پرداخت مبلغ 600/000/000 ریال معادل 
60 میلیون تومان بابت اجرت المثل ایام زوجیت درحق محکوم لها و نیم عشر 
دولتي با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیهم ابلاغ شده و در مهلت مقرر 
نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است باعنایت به معرفی مال از سوی محکوم 
علیه به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی شش دانگ از یک ساختمان 
قدیمی مخروبه از اموال مرحوم سید تراب موسوی از سوی این اجرا توقیف و توسط 
کارشناس رسمی دادگستري به شرح زیر توصیف و ارزیابي شده و مقرر است در 

مورخ 1397/09/17 از ساعت 12 الي 13 در محل اجرای احکام مجتمع خانواده 
از طریق مزایده بفروش مي رسد، مزایده از قیمت1/000/000/000ریال معادل 
یکصد میلیون تومان طبق نظریه کارشناسي شروع مي شود و به هر شخص حقیقي 
و حقوقي که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد. ده درصد وجه 
مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکي تضمیني از خریدار اخذ و الباقي 
ظرف یک ماه از وي وصول خواهد شد و پس از انجام مراحل قانوني و صدور حکم 
تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در مهلت مقرر 
خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده 
به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید مي گردد. کلیه هزینه هاي نقل و انتقال به 
عهده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخت خواهد شد. طرفین مي توانند 
ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که 
در این صورت تا رسیدگي به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار 
منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین به شرکت در مزایده مي توانند ظرف پنج روز قبل 
از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده 

مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد. 
مال مورد مزایده و بهاي آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: مشخصات 
ملک: یک قطعه زمین قولنامه ای به مساحت 225 متر مربع به ابعاد 10 متر 
در22/5 متر با بنای قدیمی حدود 90 متر مربع )مخروبه( دیوار آجری و سقف 
طاق ضربی در یک طبقه غیر قابل استفاده مسکونی )نیاز به تعمیرات اساسی( 
دیوار محوطه بلوک سیمانی و نمای گری سیمانی دارای لوله کشی گاز و اشتراک 
آب و گاز و برق کنتور جمع آوری شده محصور و در تصرف خانم فرخنده 
صفرخانی و وراث مرحوم سید تراب موسوی می باشد. قدمت بنای احداثی حدود 

35 سال ساخت می باشد /.
نشانی ملک: کرج - ماهدشت ابتدای جاده بیبی سکینه خیابان امام رضا )ع( بعد 

از پارک امام رضا )ع( کوچه 12 قطعه 4 جنوبی پلاک 271 
محل برگزاری مزایده: شعبه 12 اجرای احکام دادگاه خانواده کرج واقع در شهرک 

اوج خیابان بوعلی 30     97/25502/ف
دادورز شعبه 4 دادگاه خانواده کرج - آور

خندان :
اسکواش به پارک های کرج می رود

بخش  با  تعامل  دنبال  به  اینکه  بیان  با  دل  خندان  سروش 
توسعه  و  رشد  شاهد  اصولی  صورت  به  تا  هستیم  خصوصی 
اسکواش باشیم گفت: ورزشکاران سازمان یافته این ورزش در 

البرز در طی ماههای اخیر به دوبرابر افزایش یافته است.
سروش  آنلاین،  قدس  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
خندان دل رئیس هیئت اسکواش استان البرز اظهار کرد: توسعه 
رشته ای چون اسکواش محدود به یک ماه یا یک سال نیست 

بلکه باید ابتدا زیرساخت و بستر لازم برای آن فراهم شود.
وی ادامه داد: ما برای این کار بازه زمانی 4 ساله را در نظر گرفته 
ایم این در حالی است که البرزی ها در سال 1401 می توانند 

شاهد رشد این رشته در سطح ملی و حتی بین المللی باشند.
در  اسکواش  کورت  یک  تنها  اینکه  بیان  با  دل  خندان 
و  ها  دشواری  تمامی  از  آگاهی  با  گفت:  دارد  فعالیت  استان 
محدودیت های موجود دراین ورزش پذیرفتم تا مسئولیت را 
برعهده بگیرم چرا که اعتقاد داشتم با تعامل همگانی می توان به 

بسط رشته اسکواش در استان البرز کمک کرد.
رئیس هیئت اسکواش استان البرز تصریح کرد: مخالف فعالیت 
انحصاری هستیم و معتقدیم هر فردی که فکر می کند ظرفیت 
کمک به این رشته را دارد می تواند اسکواش را در مسیر توسعه 

یاری کند.
خندان دل ضمن قدردانی از زحمات ریاست فدراسیون اسکواش 
گفت: دکتر سلیمانی همه روزه با ما و تمامی هیئت های کشور 
در ارتباط است و با توجه فراوان به جزئیات سبب می شود تا 

بازدهی فعالیت هیئت ها بیشتر شود.
وی ضمن خرسندی از فعالیت 5 ماه اخیر هیئت اسکواش گفت: 
در حال حاضر بیش از 100 ورزشکار سازمان یافته در استان 
فعالیت دارند که نسبت به آغاز فعالیت هیئت جدید دو برابر 
افزایش یافته است این در حالی است که پیش بینی می شود 
در صورت افتتاح کورت جدید همین تعداد تا پایان سال به 200 

نفر افزایش یابد.
رئیس هیئت اسکواش استان البرز با بیان این که این رشته باید 
افتتاح  به مرکز شهر منتقل شود گفت: در حال رایزنی برای 
کورت اسکواش در ورزشگاه انقلاب کرج هستیم و بدون شک 
با افتتاح کورت های جدید به خصوص در مرکز شهر در آینده 

توانایی میزبانی از مسابقات ملی را خواهیم داشت.
خندان دل جایگاه حال حاضر اسکواش البرز در کشور را به فال 
نیک گرفت و گفت: دلیل جایگاه نه چندان خوب البرز در کشور 
تنها محدودیت ها و کمبود امکانات است این در حالی است که 
با توجه به حمایت های رئیس فدراسیون و مدیرکل ورزش و 
جوانان استان البرز در آینده نزدیک روند صعودی استان را شاهد 

خواهیم بود.
وی در خصوص اهمیت آشنایی جوانان با اسکواش گفت: با توجه 
به تعاملات خوبی که با شهرداری کرج ایجاد شده بدون شک 
آن ها نیز از توسعه ورزش حمایت خواهند کرد از همین رو دو 
پارک را در شهر کرج در نظر گرفته و مشغول رایزنی هستیم تا 

بتوانیم فعالیت اسکواش را اماکن عمومی نیز گسترش دهیم.

خبر

محبی بیان کرد؛
بعضی گزینه ها در »اندازه« فدراسیون 

کشتی نیستند
عضو مجمع فدراسیون کشتی معتقد است برخی گزینه های مطرح 
شده برای جانشینی رسول خادم، اصلا در قد و قواره ریاست این 

رشته نیستند.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد حسین محبی با بیان اینکه به 
هیچ عنوان نمی توان در خصوص رئیس بعدی فدراسیون کشتی 
گمانه زنی کرد، گفت: طی روزهای اخیر در خصوص برخی از 
چهره های کشتی گمانه زنی شده که ممکن است گزینه اصلی 
ریاست فدراسیون و جانشینی رسول خادم باشند، اما تا زمان ثبت 
نام رسمی کاندیداهای ریاست برای انتخابات مجمع نمی توان هیچ 

فردی را به عنوان گزینه اصلی پیشنهاد یا معرفی کرد.
وی افزود: آنچه مسلم است رئیس بعدی باید حتما مورد قبول 
اعضای مجمع و اهالی کشتی باشد چراکه کار بزرگی را باید انجام 
دهد و مسئولیت سنگینی بر دوش خواهد داشت. ضمن اینکه نام 
برخی از گزینه هایی که طی روزهای اخیر به عنوان رئیس احتمالی 
فدراسیون کشتی مطرح می شود به هیچ عنوان در حد و اندازه 
این مسئولیت سنگین نیست. من تعجب می کنم در این بین نام 
برخی افراد را می شنوم که اصلا در قد و قواره ریاست فدراسیون 

کشتی نیستند!

کارشناس البرزی والیبال :
چیزی به نام باندبازی در تیم ملی ندیدم

دبیر سابق فدراسیون والیبال گفت: رئیس فدراسیون والیبال حق 
دارد در خصوص سرپرست تیم ملی تصمیم گیری کند.

خصوص  در  افشاردوست  محمود  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حاشیه هایی که پیرامون برکناری سرپرست تیم ملی والیبال ایجاد 
شده، اظهار داشت: ورزش والیبال یک ورزش فرهنگی و دانشگاهی 
است و نباید دچار چنین حاشیه هایی شود. خوش خبر سال ها 
سرپرست تیم ملی بوده و زحمات زیادی انجام داده اما طبیعتا 
با حضور ضیایی در فدراسیون والیبال پیش بینی می شد که وی 
تغییر و تحولاتی در این فدراسیون انجام دهد که سرپرستی تیم 

ملی هم یکی از این موارد بود.
وی ادامه داد: رئیس فدراسیون حق دارد در خصوص سرپرست 
تیم ملی تصمیم گیری کند البته این موضوع می توانست در یک 
فضای بهتری صورت بگیرد. چیزی که ما از بیرون این موضوع را 
می بینیم این است که ضیایی این حق را دارد که فرد مورد نظرش 

را به عنوان سرپرست تیم ملی انتخاب کند.
افشاردوست درباره این که برخی از بازیکنان سابق تیم ملی عنوان 
کرده اند در تیم ملی باندبازی وجود داشته، گفت: چیزی که ما در 
ظاهر می دیدیم باندبازی نبود. اگر هم بوده ممکن است در خفا رخ 
داده است. خوش خبر کارهای اداری تیم ملی را به بهترین شکل 
انجام می داد. وظیفه سرپرست تیم ملی هم است که اجازه ندهد 

اتفاقات داخل تیم به بیرون درز کند.

اخبار

ورزشکار البرزی در رقابت های پاراآسیایی 
جاکارتا گفت: قدم اول را محکم برداشتم 
تلاش  پارالمپیک  مدال  کسب  برای  و 

خواهم کرد
به گزارش »دنیای هوادار«، ورزشکاران البرزی 
در رقابت های آسیایی و پاراآسیایی جاکارتا 
درخشش قابل توجه ای داشته اند و کسب 
چندین مدال با ارزش در این رقابت ها نشان 

از رشد ورزش البرز در چند سال اخیر دارد.
الناز دارابیان یکی از مدال آوران البرزی کاروان 
ایران دربازی های پاراآسیایی بود که موفق 
شد در رشته پرتاب دیسک به مدال طلا این 
تورنمنت برسد و حالا امیدوار است که بتواند 
در بازی های پارالمپیک 2020 یکبار دیگر 

برای ورزش ایران افتخار آفرینی کند.
همیشه  از  تر  سرحال  روزها  این  دارابیان 
ورزش را مهم ترین فاکتور در آرامش زندگی 
خود می داند و معتقد است که معلولیت به 
هیچ عنوان نمی تواند باعث محدودیت شود. 
گفتگویی با دارنده مدال طلای رقابت های 
ایم که در  انجام داده  پارا آسیایی جاکارتا 

ادامه می خوانید:

شروع  سالی  چه  از  را  حرفه ای  ورزش 
کردید؟

ورزش حرفه را خیلی دیر آغاز کردم و در 
سن 32 سالگی وارد رشته پرتاب دیسک 
به  رو  روند  توانستم  زود  خیلی  ولی  شدم 

ایران  ملی  تیم  به  و  دهم  ادامه  را  رشدم 
دعوت شوم یاد دارم اولین مدال را پس از 
گذشت دو  ماه از شروع ورزش، در مسابقات 
پرتاب دیسک مشهد کسب کردم و پس از 
با ثبت رکورد های جدید موفق شدم  آن 

مدال های با ارزشی را کسب کنم.

چرا این رشته را انتخاب کردید؟
باتوجه به این که از بدو تولد دچار معلولیت 
جای  همیشه  و  هستم  حرکتی  جسمی 
کرده  احساس  زندگی  در  را  ورزش  خالی 
بودم اما تا 32 سالگی به این باور نرسیده 
ورزش  توان  می  هم  معلولیت  با  که  بودم 
خانم  و  دیسک  پرتاب  با  که  این  تا  کرد 
دکتر شیعه)مربی تیم ملی پرتاب دیسک( 
آشنا شدم.من هم به ورزش علاقه داشتم 
ورزش  وارد  موفق شدم  خودم  تلاش  با  و 
معلولین شوم. رشته های پرتابی دو  و میدانی 
هستند؛  مناسب  نشین  ویلچر  افراد  برای 
چون دارای سکو یا صندلی پرتاب می باشند. 
ضمن این که فیزیک بدنی هر شخص باید 
متناسب با رشته ورزشی اش باشد که من 

هم دستانی قوی دارم.

را در رقابت های آسیایی  ارزشی  با  مدال 
جاکارتا کسب کردید در این ارتباط صحبت 

کنید؟
را  ایران  با مدال طلا دل مردم  این که  از 

مدال  این  خوشحالم.  بسیار  کردم،  شاد 
متعلق به مردم است و من آن را به مردم 
و  انگیزه  چون  دادم  هدیه  کشورم  خوب 
امیدواری آنها باعث شد که من بتوانم آن 
بازی های  با ارزش  بزنم و مدال  رکورد را 
پاراآسیایی را کسب کنم باید بگویم هنگام 
نواخته شدن سرود کشورم همه سلول های 
بدنم خوشحال بود و دچار غرور شده بودم. 
هم  توکیو  در  را  صحنه  این  که  امیدوارم 

شاهد باشم.

به نظر می رسد انگیزه بالایی برای رقابت 
های پارالمپیک دارید؟

مهمترین هدف من کسب مدال با ارزش 
بازی های پارالمپیک است که این پتانسیل 
را در خود می بینم که بتوانم در این بازی 
ها هم موفق باشم در حال حاضر تمرینات 
خود را آغاز کرده ام و باید بتوانم به رکورد 
که  شناختی  به  توجه  برسم.با  المپیک 
که  میدانم  دارم  پارالمپیک  های  بازی  از 
ورزشی  رشته  این  در  بزرگی  قهرمانان 
حضور دارند که باید با آمادگی بالا با آنها 

به رقابت بپردازم.

نگاه مسئولان استانی پس از کسب مدال 
طلای آسیایی چطور بوده است؟

تشکر ویژه دارم از مدیر کل ورزش و جوانان 
و  جانبازان  هیئت  ریاست  و  البرز  استان 

البرز  استان  به  ورود  از  پس  که  معلولین 
استقبال گرمی از من کردند و شخص آقای 
کمک  من  به  مدال  این  کسب  در  براتی 
و  جانبازان  هیئت  معتقدم  و  کرد  شایانی 
معلولین با وجود این چندین رشته ورزشی 
را تحت پوشش خود داشته و حتی از نبود 
یک سالن اختصاصی برای معلولین رنج می 
و  دارد  را  معلولین  دغدغه  همواره  اما  برد 
تلاش های بی وقفه اعضای این هیئت گواه 

بر این موضوع است.

دنبال  را  ای  حرفه  ورزش  زمانی  چه  تا 
خواهی کرد؟

قدم اول را محکم برداشتم و فکر می کنم 
باید به پارالمپیک برسم و کسب مدال این 
تا  و  است  ارزش  با  بسیار  برایم  ها  رقابت 
زمانی که در آمادگی کامل بسر ببرم می 

توانم در خدمت تیم ملی ایران باشم.

و صحبت پایانی؟
ورزش البرز از پتانسیل بالایی برخوردار است 
و شاهد بودید که در بازی های آسیایی  و 
پاراآسیایی چه نتایج درخشانی کسب کردند 
تقاضا دارم شرایط برای تمرین ملی پوشان 
مهیا باشد تا شاهد ادامه این روند رو به رشد 
در دیگر رقابت های بین المللی باشیم و در 
پایان از مربیانم تشکر ویژه دارم که همیشه 

با تمام توان در خدمت من بودند.

دبیر فدراسیون والیبال ماندن ایگور کولاکوویچ برای 
ادامه همکاری در والیبال ایران را منوط به مجاب 

شدن هیات رئیسه دانست.
کمیته  جلسه  برگزاری  درباره  منظمی  امیرحسین 
بیان مطلب فوق گفت:  با  انضباطی سعید معروف 
به دلیل تداخل با تعطیلات برگزاری این جلسه به 
تعویق افتاد، قرار است جلسه ای با فرخی )رئیس 
کمیته انضباطی( برگزار کنیم و به زودی تاریخ جلسه 

کمیته انضباطی سعید معروف مشخص خواهد شد.
داده در  اتفاقات رخ  درباره  والیبال  فدراسیون  دبیر 
دیدار دو تیم پیام مشهد و شهرداری ارومیه نیز گفت: 

هر آنچه در این بازی اتفاق افتاده در جلسه کمیته 
ناظر و  انضباطی بررسی خواهد شد. صحبت های 
مسئول کمیته داوری را خواهیم شنید، ما در هر بازی 
دو ناظر یکی از طرف سازمان  لیگ و دیگری از طرف 
فدراسیون به بازی ها می فرستیم. پس از شنیدن 
نقطه نظرات این ها درباره حواشی بازی تصمیم گیری 

خواهیم کرد.
وی در پاسخ به این سئوال که تصمیم فدراسیون 
برای ادامه همکاری با ایگور کولاکوویچ به کجا رسید؟ 
یک  رئیسه،  هیات  جلسه  برگزاری  از  پیش  گفت: 
جلسه برگزار خواهیم کرد تا شرایط ایگور را بررسی 

کنیم. باید در این زمینه آسیب شناسی صورت بگیرد 
و نقطه نظرات را بشنویم. در هفته جاری این جلسه 
را برگزار می کنیم و کارهای اولیه را انجام می دهیم 
و هفته آینده جلسه هیات رئیسه برگزار خواهد شد.

دبیر فدراسیون والیبال افزود: اگر ایگور بتواند پاسخ 
سئوالات را بدهد و هیات رئیسه را مجاب کند به 

همکاری با او ادامه می دهیم.  
منظمی در پاسخ به این سئوال که نظر فدراسیون 
ایگور کولاکوویچ چیست؟  با  ادامه همکاری  درباره 
به  تمایلی  بخواهید  را  اگر نظر شخصی من  گفت: 
ندارم؛ چرا که من چندین سال  ایگور  با  همکاری 

از نظر فنی والیبال کار کردم و بازخوردهایی که از 
خوبی  بازخوردهای  ام  کرده  دریافت  مردم  سمت 
آسیب  کمیته  باید  هم  فنی  لحاظ  از  است.  نبوده 
شناسی در این زمینه تصمیم گیری کند و اگر ایگور 

بتواند پاسخ های مناسب دهد، خواهد ماند.
دبیر فدراسیون والیبال در پایان گفت: مردم دوست 
دارند والیبال همچون گذشته بدرخشد اما در حال 
حاضر بازخوردهای خوبی از سوی مردم دریافت نمی 
کنیم. اگر هیات رئیسه از پاسخ ایگور مجاب نشود 
قطعا تصمیم به قطع همکاری با این مربی گرفته 

خواهد شد.

هیات رئیسه باید قانع شود؛

دبیر فدراسیون والیبال:شخصا تمایلی به ادامه کار با کولاکوویچ ندارم

گفتگو با قهرمان البرزی پاراآسیایی؛

برای کسب مدال پارالمپیک تلاش خواهم کرد

رئیس هیئت بدمینتون استان البرز خبر داد

البرز بهمن ماه میزبان مسابقات بین المللی بدمینتون جام فجر
مربی البرزی تیم ملی فوتسال جوانان خبر داد

فعالیت ضعیف تیم های پایه فوتسال در البرز
رنگرز:

در انتظار برگزاری لیگ جهانی هستیم

میثم پورکریمان گفت: استان البرز از 15 بهمن 
ماه سال جاری میزبان رقابت های بین المللی 

بدمینتون جام فجر خواهد بود.
میثم پورکریمان رئیس هیئت بدمینتون استان 
البرز اظهار کرد: مسابقات بین المللی جام فجر 
با حضور بیش از یکصد بدمینتون باز از ایران و 
کشورهای خارجی از 15 بهمن ماه به میزبانی 

سالن انقلاب کرج برگزار می شود.
وی افزود: این مسابقات به مدت 3 روز و در دو 
بخش بانوان وآقایان برگزار می شود و با اعلام 
فدراسیون جهانی امتیاز آن در کسب سهمیه 
المپیک نیز لحاظ خواهد شد لذا پیش بینی می 

شود استقبال خوبی از این دوره به عمل آید.
پورکریمان با بیان اینکه 25 هزار دلار جوایز برای 
برترین های این مسابقات در نظر گرفته شده 
است گفت: در تلاشیم ارز مورد نظر این مسابقات 
را از طریق رایزنی فدراسیون بدمینتون با وزارت 

ورزش و با قیمتی مناسب تامین کنیم.
رئیس هیئت بدمینتون استان البرز از حضور 
برترین های قاره آسیا به خصوص ورزشکاران 
و  خبرداد  مسابقات  این  از  آسیا  شرق  جنوب 
گفت: در کنارحضور تیم ملی کشورمان در این 

مسابقات بین 8 تا 10 بدمینتون باز البرزی نیز 
در مسابقات حضور خواهند داشت.

برای  هماهنگی  های  نشست  برگزاری  از  وی 
میزبانی هر چه بهتر این مسابقات خبرداد وگفت: 
تلاش می کنیم شرایط اسکان و پذیرایی از تیم 
ها در سطح مناسب و قابل قبولی رقم بخورد و 

البرز میزبان خوبی لقب بگیرد.
پورکریمان در پایان از برگزاری مسابقات نخبگان 
دختر کشور در این استان خبرداد و گفت: قرار 
است 250 چهره مستعد کشور در بدمینتون در 
آذرماه سال جاری در کرج با یکدیگر به رقابت 

بپردازند.

کاظم صادقی با اشاره به وضعیت حال حاضر 
تیم های پایه فوتسال البرز، گفت: این استان 
علیرغم منابع انسانی مستعدی که در اختیار 
دارد اما برخلاف سایر استان ها تاکنون به رده 

های پایه به شایستگی نپرداخته است.
کاظم صادقی مربی البرزی تیم ملی فوتسال 
اظهار کرد: به مسئولین کمیته فوتسال هیئت 
به  نیز  البرز  که  دادم  پیشنهاد  استان  فوتبال 
مانند سایر استان ها در رده جوانان و امید تیم 
منتخب داشته باشد و حداقل دوبار در هفته زیر 

نظر مربی تمرین کند.
تیم  البرز  اگر  گفت:  بیشتر  توضیح  در  وی 
منتخب داشته باشد و بازیکنان مستعد بتوانند 
در  بدون شک  کنند  فعالیت  خود  استان  در 
آینده می توانیم شاهد حضور تیمی پرقدرت از 
استان در لیگ برتر فوتبال و فوتسال باشیم این 
در حالی است که تاکنون بسیاری از بازیکنان 
بستری  وجود  عدم  دلیل  به  البرزی  مستعد 
تهران  فوتبال  در  را  پیشرفت  مسیر  مناسب 

دیده اند.
مربی البرزی تیم ملی فوتسال جوانان با بیان 
این که پیشکسوتان فوتسال البرز باید تجربه 

گفت:  دهند  قرار  جوانان  اختیار  در  را  خود 
متاسفانه در سال های اخیر بسیاری از مربیان 
از  درآمد  کسب  و  قرارداد  بستن  دنبال  به 
اند این در حالی است  بازیکنان مستعد بوده 
که می توانند تجارب خود را جهت خدمت به 

ورزش ملی در اختیار جوانان قرار دهند.
آکادمی تخصصی  نخستین  افتتاح  از  صادقی 
البرز  استان  در  کشور  فوتسال  بانی  دروازه 
خبرداد و گفت: همواره در اندیشه انجام کاری 
تازه در زندگی بوده ام و همین موضوع باعث 
شد تا اولین آکادمی دروازه بانی ایران را در شهر 

خودم افتتاح کنم.

سرمربی تیم کشتی فرنگی بیمه رازی اردبیل 
موضوع  کشتی  فدراسیون  برای  قطعا  گفت: 
جالبی نخواهد بود مسابقه ای که با پیشنهاد ایران 
به اتحادیه جهانی، استارت زده شده است، امسال 

برگزار نشود.
حسن رنگرز در مورد قهرمانی تیمش در فینال 
با  اینکه  از  داشت:  اظهار  فرنگی  کشتی  لیگ 
از مدیریت و کادر  تلاش مجموعه بیمه رازی، 
کادرفنی  و  گیران  کشتی  تا  گرفته  سرپرستی 
بیمه  تیم  قهرمانی  عنوان  چهارمین  توانستیم 
رازی را در لیگ برتر کسب کنیم، خوشحالیم 
امیدوار هستیم که هر چه زودتر فدراسیون  و 
کشتی مقدمات برگزاری لیگ جهانی را فراهم 
از قبل  ادامه داد: تاریخ مسابقات که  کند. وی 
قرار  و  بود  خواهد  آذر   30 و   29 شده  اعلام 
از روز شنبه  باشد. ما هم  اردبیل میزبان  است 
این  در  شرکت  برای  را  خود  فنی  بررسی های 
رقابت ها انجام خواهیم داد و جلسه کارشناسی 
نیز برگزار می شود. سرمایه های فنی ما مشتمل 
بر همین نفراتی است که در اختیار داشتیم اما 
برای جام باشگاه های جهان احتمالا تیم را تقویت 
خواهیم کرد.رنگرز در پاسخ به این سوال که آیا 

جهانی  لیگ  مسابقات  مالی  حامی  رازی  بیمه 
است یا نه، تاکید کرد: سال گذشته بیمه رازی در 
خصوص برگزاری مسابقات به فدراسیون کمک 
مالی کرد اما امسال در کشتی فرنگی تصمیم بر 
این شد که استانداری اردبیل و مجموعه کشتی 
این استان که تقاضای میزبانی داده بودند، در 
فدراسیون  با  مسابقات  از  میزبانی  خصوص 

همکاری کنند.
این  با  افزود:  فرنگی  کشتی  فنی  شورای  عضو 
کیفیتی که لیگ برتر برگزار شد حالا همه نگاه ها 
معطوف به لیگ جهانی است که چطور برگزار 

می شود.

آگهی مزایده اموال غیر منقول - نوبت اول

مربی اسبق تیم ملی وزنه برداری ایران گفت: به خاطر کسب عنوان سومی 
جهان باید به خانواده وزنه برداری تبریک گفت. به نظرم کادرفنی با توجه به 
فرصتی که در اختیار داشت و کمتر از یک سال بالای سر این تیم بود، نتیجه 

خوبی گرفت. البته مدال طلای سهراب مرادی را از قبل می شد پیش بینی کرد. 
با اینکه سهراب به مدال طلا رسید، به نظرم از این پس باید خیلی بیشتر از 

قبل ساپورت شود. 

باقری: طلای سهراب مرادی قابل پیش بینی بود
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شماره 120 - دوشنبه 21 آبان 1397 

آخرین وضعیت انصاری
انصاری که از چندی پیش هم عنوان می شد با آسیب دیدگی روبرو است و با 

فداکاری بازی می کرد، حالا منتظر است تا ببیند آسیب وارده به زانوی او که پیش 
بینی شده، رباط صلیبی او را درگیر کرده باشد، تا چه میزان است. دکتر حقیقت در 

این باره می گوید: باید تا دوشنبه صبر کرد تا نتیجه MRI را دریافت کنیم.

وضعیت نا مشخص عبدالله زاده در تراکتورسازی
علی عبدا..زاده مدتی است به دلیل مسائل انضباطی در کنار تیم حضور ندارد و 

کادرفنی او را در اختیار باشگاه قرار داده است.عبدالله زاده در یکی از تمرینات این تیم 
با محمد تقوی جر و بحث کرده و بعد از آن به دلیل مسائل انضباطی از تیم بیرون 

مانده است. طبق اعلام سرمربی تیم، این بازیکن در اختیار باشگاه قرار دارد.

تیم فوتبال دانشجویان ایران هشتم آسیا شد
در دیدار نهایی بازی بین دو تیم تایلند و کره جنوبی در پایان نود دقیقه تلاش با 

نتیجه مساوی 2 - 2 به پایان رسید و در ضربات پنالتی تیم تایلند موفق به شکست 
تیم کره جنوبی شد و به عنوان قهرمانی این دوره از رقابتها رسید. تیم فوتبال 

دانشجویان ایران هم در این رقابتها هشتم شد.

ایران و عربستان همچنان در زمین بی طرف!
رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا گفت که تصمیم دادگاه عالی ورزش درباره مسئله 

میزبانی ایران و عربستان در سطحی بالاتر از AFC است و این نهاد اجازه دخالت در 
آن را ندارد و بدین ترتیب بازی های ایران و عربستان همچنان در زمین بی طرف 

برگزار می شود.

استقبال شفر از ملی پوشان کم تعداد
در اردوی جدید تیم ملی به جز منتظری که مصدوم است، کریمی و سهرابیان هم از 

لیست تیم ملی خط خورده اند تا غفوری، حسینی و چشمی تنها بازیکنان استقلال در 
تیم ملی باشند. با این شرایط فرصت مناسبی در اختیار شفر است تا بتواند در تعطیلی 

13 روز لیگ تیم را آماده شروع دوباره بازی های لیگ برتر کند.

سید جلال دیگر دعوت نمی شود
کاملا قابل پیش بینی بود سید جلال به اردوی تیم ملی دعوت نشود و دیگر هم 

این اتفاق برای او رخ نخواهد داد. دست کم تا زمانی که کی روش سرمربی تیم ملی 
است.کی روش بنا به هر دلیلی گرفت از سید جلال عبور کند و وقتی شانس حضور 

در جام جهانی را از او گرفت بدین معنی است دیگر قصد دعوت از وی را ندارد.

فوتبال ایران
بعضی ها داغشو دوست دارن 

رسن: رسیدن به فینال آسیا هم افتخار است
رسن هافبک پرسپولیس گفت: در فوتبال بعضی وقت ها همه چیز به سود شما است 

و بعضی وقت ها هم آن چیزی که به دنبالش هستید، رخ نمی دهد. در نیمه دوم بازی 
در ژاپن، ما چند اشتباه داشتیم که سبب شد دروازه ما باز شود. رسیدن به فینال هم 

یک افتخار محسوب می شود.

هدیه ویژه زیکو به پادوانی
لئاندرو پادوانی مدافع استقلال  به هتل اسپیناس رفت تا با زیکو اسطوره فوتبال 

برزیل و لئو سیلو و سرجینیو دو بازیکن برزیلی کاشیما دیدار کند. جالب اینکه زیکو 
وقتی متوجه مشکل پادوانی شد برخورد بسیار گرمی با او داشت و به همراه دو بازیکن 

برزیلی تیمش پیراهن این تیم را به مدافع استقلال اهدا کرد.

هفته دوازدهم رقابتهای لیگ دسته اول؛

از پیروزی ارزشمند پرسپولیس تا سه امتیاز با ارزش اکسین در کرج

گذشته  شنبه  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
برای فوتبال ایران و پرسپولیس یک »شنبه« 
وجود  با  شاگردانش  و  برانکو  نشد.  رویایی 
هرگونه سختی که در راهشان بود توانستند 
به فینال لیگ قهرمانان آسیا برسند و برای 
اولین بار جام قهرمانی را از نزدیک ببینند و 
حتی لمس کنند اما در پایان دو دیدار رفت و 
برگشت نشد که جام قهرمانی لیگ قهرمانان 
نصیب نماینده ایران شود اما به راستی چه 
کسی در قهرمان نشدن پرسپولیس نقش 

اصلی را ایفا کرد؟
31 شهریورماه سال 96 خبری روی خروجی 
خبرگزاری ها قرار گرفت که همگان را شوکه 
کرد. مهدی طارمی به خاطر مشکلاتی در 
قراردادش با باشگاه ریزاسپور ترکیه چهار ماه 
از حضور در میادین محروم شد و در ادامه 
که  وقتش  مدیران  هم  پرسپولیس  باشگاه 
نقش مهمی در این هنرنمایی داشتند، از دو 
پنجره نقل و انتقالات محروم شد. محرومیت 
طارمی در همان ابتدا لطمه بزرگی به تیم 
برانکو و شاگردانش زد و در حالی که هواداران 
پرسپولیس رویای قهرمانی در لیگ قهرمانان 
سال 2017 را در سر می پروراندند شکست 
چهار بر صفر برابر الهلال عربستان تنها چهار 
روز پس از خبر محرومیت طارمی رویای آنها 

را به باد داد.
برانکو که تیمش در آن مقطع با عملکردی 
خیره کننده برابر الاهلی عربستان توانسته بود 
جواز صعود به جمع چهار تیم برتر آسیا را به 
دست بیاورد به یک باره شوک بزرگی را در 
تیمش دید که همین مساله هم باعث شد 
بازیکنان با استرس فراوان برابر دیگر نماینده 
عربستان قرار بگیرند و در بازی رفت چهار 
گل از این تیم بخورند. گل هایی که باعث شد 
تساوی دو بر دو در بازی برگشت هم نتواند 

جواز صعود پرسپولیس به فینال را در اختیار 
برانکو قرار دهد.

این فقط بخش کوچکی از مشکلاتی بود که 
محرومیت مهدی طارمی برای پرسپولیسی ها 
رقم زد اما شاید بزرگترین مشکلی که نزدیک 
به یک سال گریبان پرسپولیس را گرفت بحث 

محرومیت در دو پنجره نقل و انتقالات بود.
در پرونده مهدی طارمی و باشگاه ریزاسپور 
فن  اهالی  توسط  بارها  و  بارها  بعدها  که 
رسانه ها بررسی شد مشخص بود هنرنمایی 
باعث  باشگاه  فرد مدیران وقت  به  منحصر 
محرومیت پرسپولیس از نقل و انتقالات شده 
است، چراکه اگر مدیران وقت گاف بزرگی 
در قرارداد طارمی نمی دادند و به فکر جعل 
قرارداد مهاجم شان نبودند علی القاعده فیفا 
هم تنها به محرومیت بازیکن خاطی یعنی 
مهدی طارمی اکتفا می کرد و پرسپولیسی ها 
هم آنقدر با مشکلات عدیده مواجه نمی شدند.

محرومیت پرسپولیس از نقل و انتقالات باعث 
شد این تیم در زمستان گذشته و فصل نقل 
و انتقالات تابستانی نتواند هیچ بازیکنی را به 
لیستش اضافه کند و مجبور بود با نفراتی 
که در گذشته در تیمش بوده به کار ادامه 
هم  زیادی  نگرانی های  تابستان  در  بدهد. 
مبادا  بود که  آمده  به وجود  برای هواداران 
برخی بازیکنان که قراردادشان با این باشگاه 
به پایان می رسد هوس جدایی به سرشان 
بزند که البته برخی بازیکنان هم از این تیم 
رفتند و برخی هم همچون محمد  انصاری 
به خاطر شرایط باشگاه ترجیح دادند در این 
تیم بمانند اما جدایی بازیکنانی چون وحید 
امیری، محسن مسلمان، فرشاد احمدزاده، 
صادق محرمی که به نوعی جز نفرات اصلی 
می شدند  محسوب  بازی ها  در  پرسپولیس 

شاکله اصلی ترکیب برانکو را برهم زد.

که  پرسپولیسی  بازیکنان،  این  جدایی  با 
کند  جذب  جایگزین  بازیکن  نمی توانست 
مجبور شد روی به استفاده از بازیکنان امید 
ترکیب  در  بازیکنانی که کمتر  از  برخی  و 
اصلی تیم حضور داشتند بیاورد. اتفاقی که 
کم کم با مصدومیت حسین ماهینی، محسن 
ربیع خواه و گاهی کمال کامیابی نیا و البته 
محرومیت برخی بازیکنان دیگر سخت تر 
بازی  برای  برانکو حتی  که  به طوری  شد. 
فینال برای چیدمان 11 نفر اصلی تیمش با 

مشکلات زیادی روبرو شد.
پرسپولیس ایران با وجود همه محرومیت ها، 
و  نقل  از  محرومیت  البته  و  مصدومیت ها 
انتقالات با اتکا به دانش، تعهد و هنر برانکو 
و همینطور غیرت و تلاش بیشتر بازیکنانش 
در عین ناباوری به فینال لیگ قهرمان آسیا 
منتظر  که همگان  حالی  در  و  کرد  صعود 
بودند حماسه پرسپولیس کامل شود و این 
تیم برای اولین بار در تاریخش و حتی اولین 
بار در تاریخ فوتبال ایران جام قهرمانی لیگ 
قهرمانان را بالای سر ببرد اما این اتفاق رخ 
نداد. پرسپولیسی که از نقل و انتقالات محروم 
بود حالا علاوه بر حسین ماهینی مصدوم باید 
با مصدومیت شدید محمد انصاری هم مدارا 
کند و به جای او از بازیکنان جوان تر استفاده 
کند. تیمی که تا نیم فصل حداقل شش بازی 

دیگر پیش رو دارد.
در محرومیت پرسپولیس بی گمان علی اکبر 
طاهری و محمدعلی ترکاشوند نقش اصلی 
ایفا کردند آنهایی که روزی خودشان را  را 
مدیران کاربلد فوتبال می دانستند بدون اینکه 
خود را به رسانه ها و افکار عمومی پاسخگو 
بدانند کاری کردند که پرسپولیس ایران دو 
فصل سخت را پشت سر بگذارد در حالی که 
دستش به چند سانتی متری جام نزدیک 

شده بود نتواند آن را بالای سر ببرد.
پرسپولیس  اگر  نیست  پوشیده  کسی  بر 
محروم نبود و می توانست بازیکن به تیمش 
اضافه کند، شاید برانکو هم با ترکیب بهتری 
تیمش را برای فینال آماده می کرد و الان به 
جای اینکه افسوس قهرمان نشدن را در دل 
در چشمان شان  را  ببینیم شادی  هواداران 

نظاره گر بودیم.
علی اکبر طاهری که اثرات دوره مدیریتش 
کماکان در باشگاه پرسپولیس گریبان تیم 
روزهای  حواشی  از  دور  به  حالا  گرفته  را 
بازنشستگی اش را سپری می کند. البته معاون 
سابقش یعنی محمدعلی ترکاشوند همچنان 
خودش را پرسپولیسی می داند و حتی برای 
بازی فینال لیگ قهرمانان به ورزشگاه رفته 

بود.
حالا با وجود همه این مشکلات و اتفاقاتی که 
این دو برای پرسپولیس رقم زدند و به نوعی 
قهرمانی را از نماینده ایران گرفتند، سوال این 
آقای طاهری چطور  اکنون حال  که  است 
است؟ آیا او و همکارانش در پروژه »خیریت« 

عذاب وجدان ندارند؟

وقتی سناریوی »خیریت«
سرخ پوشان ایران را ناکام گذاشت

حالتان چطور است
آقای طاهری؟

هفته دوازدهم رقابتهای لیگ برتر با 7 بازی برگزار شد که طی این بازیها بادران در خانه بر ملوان انتهای جدولی غلبه کرد، آلومینیوم در اراک کارون اروند خرمشهر را شکست داد، 
نود در ارومیه بر قشقایی غلبه کرد، اکسین بعد از هفته ها ناکامی بر خونه به خونه غلبه کرد، فجر سپاسی و شهرداری تبریز مقابل هم متوقف شدند و مس کرمان در دیداری حساس 
مغلوب میهمانش پرسپولیس پاکدشت شد. در حساس ترین بازی دیروز پرسپولیس پاکدشت که با فرهاد کاظمی یک مدعی جدی برای صعود به لیگ برتر است مقابل یک مدعی 

دیگر، مس کرمان صدرنشین فعلی مسابقات، در کرمان به میدان رفت و در دیداری پرگل میزبانش را با شکست 3 بر یک مغلوب کرد. 
فجر شهید سپاسی هم در خانه به نتیجه ای بهتر از توقف صفر-صفر برابر شهرداری تبریز دست نیافت تا بعد از مجید صالح هم این تیم همچنان مشکلاتی داشته باشد.

قهرمان، دوم شد
عقل محاسبه گر و منطق استدلال پذیر می گوید پرسپولیس نباید دو 
هفته قبل قهرمان غرب آسیا می شد و دیشب نایب قهرمان قاره کهن 
شد؛ شد تا شاید دیگر بچه رئیس وقتی می خواهد بگوید: »آخرین 
باری که شما ایرانی ها در آسیا مقام آوردید، من به دنیا نیامده بودم«، 
قبلش کمی حرف را در دهانش مزه مزه کند. آن هم این پرسپولیس؛ 
پرسپولیس تحریم زده، پرسپولیسی که تراژدی خیریت فیلمنامه 
دست های خالی را برایش نوشته بود، پرسپولیسی که همه بازیکنان 
روی نیمکتش در شب فینال روی هم 400 دقیقه بازی رسمی هم 
انجام نداده بودند، پرسپولیسی که کدخدای تیم ملی رسما علیه اش 
اعلام جنگ کرده بود و گفته بود مربی اش باید برود، پرسپولیسی که 
پنج بازیکنش اول فصل در آزمون معرفت و مرام رفوزه شدند و وسط 
جنگ ناجوانمردانه در اشتباهی بزرگ تیم رده دهمی لیگ لهستان 
و نیمکت نشینی در زاگرب و ترابوزان را به فینال آسیا ترجیح دادند، 
پرسپولیسی که شاید اگر برانکو بالای سرش نبود و این سربازان 
زخمی بازیکنانش نبودند، مدت ها قبل از آسیا حذف شده بود و 
در نیمه دوم جدول لیگ برتر جا خوش کرده بود، پرسپولیسی که 
نیمکتش اینقدر خراب بود که وقتی نیمه دوم فینال دوم محمد 
انصاری رباط پاره کرد حتی برانکو هم هنگ کرده بود که باید چه 

کار کند؟
خیلی  باید  ربیع خواه  محسن  علوان زاده،  احسان  همتی،  آدام 
خوشحال باشند که برانکو بالای سرشان است؛ باید خوشحال 
باشند که با معجزه برانکو در فینال آسیا بازی کرده  اند، افتخاری که 
نصیب علی پروین، همایون بهزادی، علی دایی، علی کریمی، مهدی 
مهدوی کیا و خیلی های دیگر نشده. سال ها قبل همه بودند اما برانکو 
نبود، جای یک مرد با طمأنینه روی نیمکت خالی بود، یک نفر که با 
همه تحریم ها بجنگد و غر نزند، یک نفر که حتی وقتی اطرافیانش 
تحریکش کردند هم فریاد نزند که »خزانه نیمکت خالی است«، یک 
نفر که وسط همه تحریم ها و کمبود ها و ناجوانمردی های داخلی 
و خارجی وسط همه پنجره های بسته و نرسیدن دلار جهانگیری 
از اصولش کوتاه نیامد و وسط این تحریم ناجوانمردانه با مهندس 
تیمش هم برخورد کرد. او که همزمان با همه این اصولگرایی ها 
روحیه جنگندگی و اعتمادبه نفس را هم در تیمش تزریق کرد و 

شد آنچه شد.
پرسپولیس برانکو در یک درام پرکشش و پرقصه با زد و خورد بسیار 
با افتادن ها و ایستادن ها، با کامبک های معجزه آسای آزادی که نفس  
الجزیره و الدحیل و السد را گرفت بر قله غرب آسیا ایستاد و حسرت 
فینال آسیا را به دل ژاوی و گابی و بغداد بونجاح و ادمیلسون و بقیه 
ستاره های میلیاردی غول های قطری و اماراتی و عربستانی گذاشت.  
تابلوی اسکوربورد ورزشگاه و جام در دست ژاپنی ها را فراموش کنید، 
اعداد همیشه درست نمی گویند، گاهی سعی می کنند ما را فریب 
بدهند. قهرمان ها هم گاهی اوقات دوم می شوند. قهرمان های داستان 
ما از دروازه داستان رد شده اند، شده اند الگو؛ الگوی ایستادن، الگوی 
سخت کوشی، الگوی تسلیم نشدن، الگوی عبور از رنج ها و من از 
امروز از ورای این قصه، غصه آن روزی را می خورم که دوره این تیم 
تمام شود. متاسفانه دوره این تیم ها تمام می شود، همان طور که دوره 
منچستر فرگوسن تمام شد یا دوره بارسلون پپ یا حتی میلان با 
سه قلو های هلندی اش؛ و آن روز غصه می خوریم، غصه همین تیم 
را، غصه نبودن برانکو را، بیرانوند ناکام گذاشت، سیدجلال را که انگار 
از مادر کاپیتان زاییده  شده، شجاع خلیل زاده را که دوست دارد 
شبیه راموس باشد، زوج اجباری علی پور- منشا را که در ناامیدی 

هم امیدوارت می کردند.

یادداشت

درخشان: 
دست پرسپولیس خالی بود

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس می گوید 
تیم کاشیما با خیال آسوده تری پای 
برانکو  تیم  و  گذاشت  فینال  به 
باتوجه به همه محدودیت هایش، 

کار بزرگی کرد.
درباره ی شکست  درخشان  حمید 

لیگ  فینال  در  ایران  پرسپولیس 
قهرمانان آسیا و رسیدن به نایب قهرمانی این 

مسابقات بیان کرد: پرسپولیس بازی خوبی کرد و آنجه در توان 
داشت را گذاشت. این تیم با توجه به داشته ها و نداشته هایش، 
آنچه را که می توانست انجام داد. باید اذعان داشت که پرسپولیس 
دستش خالی بود و با این شرایط تا اینجا هم که رسیده، کار 

بزرگی انجام داده است
او افزود: یادمان باشد برای قهرمان شدن در آسیا باید بیشتر 
از این ها کار کرد. بازیکنان پرسپولیس زحمت زیادی کشیده و 
مردانه جنگیدند اما ببینید تیم های رقیب آسیایی از چه بودجه و 

امکاناتی برخوردارند
هواداران  از  قدردانی  پرسپولیس همچنین ضمن  پیشکسوت 
پرسپولیس گفت: باید تشکر ویژه ای از تماشاگران کرد که بسیار 
در این موفقیت سهیم بودند. آن ها باوجود باخت تیم شان در 

فینال، بازیکنان را مورد تشویق قرار دادند.

 ذوالفقارنسب:
کاشیما آنتلرز استحقاق قهرمانی داشت

اعتقاد  پرسپولیس  باشگاه  پیشکسوت 
آنتلرز  کاشیما  فوتبال  تیم  دارد 

لیگ  در  قهرمانی  استحقاق  ژاپن 
قهرمانان آسیا را داشت

ذوالفقارنسب درباره شکست دو بر 
صفر تیم پرسپولیس مقابل کاشیما 

آنتلرز ژاپن اظهار داشت: فکر می کنم 
بود  عادلانه ای  نتیجه  ژاپنی  تیم  پیروزی 

که در مجموع دو دیدار رقم خورد. پرسپولیس برخلاف بیشتر 
مسابقات خود در این دیدار عملکرد خوبی نداشت. شاید یکی از 

دلایل این موضوع توانمندی های تیم حریف بود. 
وی با اشاره به کمبود بازیکن در تیم فوتبال پرسپولیس تصریح 
کرد: تیم برانکو فقط 4 - 5 بازیکن در سطح فینال لیگ قهرمانان 
آسیا داشت. این تیم در بیشتر مسابقات با انرژی مضاعف و تلاش 
فراوان بازی ها را با موفقیت پشت سر گذاشت و همیشه از لحاظ 

بازیکن مشکل داشت
 پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در مورد تشویق هواداران این تیم 
پس از شکست در فینال لیگ قهرمانان، عنوان کرد: هواداران از 
عملکرد بازیکنان راضی بودند، خود من نیز همین نظر را دارم و 
عملکرد بازیکنان و باشگاه پرسپولیس را با توجه به بضاعت این 

تیم بسیار مطلوب می دانم.

آنالیز

در محرومیت پرسپولیس 
بی گمان علی اکبر طاهری 

و محمدعلی ترکاشوند 
نقش اصلی را ایفا کردند 

آنهایی که روزی خودشان 
را مدیران کاربلد فوتبال 
می دانستند بدون اینکه 

خود را به رسانه ها و افکار 
عمومی پاسخگو بدانند

مدیران سابق باشگاه پرسپولیس که با هنرنمایی شان باعث محرومیت این 
باشگاه از نقل و انتقالات شدند نقش مهمی در قهرمان نشدن نماینده ایران 

در آسیا داشتند.

بدون صالح هم تساوی ها ادامه دارد
  فجر سپاسی 0 - 0 شهرداری تبریز

در چارچوب هفته دوازدهم رقابت های لیگ دسته یک تیم 
های فجر سپاسی و شهرداری تبریز در شیراز با یکدیگر روبرو 

شدند.
در این بازی شهرداری بعد از دو بازی بدون باخت به دنبال 
ادامه روند قابل قبول خود بود. در سمت مقابل تیم فجر پس از 
برکناری مجید صالح دومین بازی خود را پشت سر می گذاشت 
و می خواست اولین برد بدون این مربی را کسب کند. اما تلاش 
های دو تیم در جدال دیروز فایده ای نداشت و این بازی بدون 

رد و بدل شدن گلی خاتمه یافت.

0 - 0

پیروزی حسینی در اولین گام با اکسین
  اکسین البرز 1 - 0 خونه به خونه 

تیم فوتبال اکسین البرز در روزی که مجتبی حسینی را روی نیمکت 
خود می دید با یک گل تیم خونه به خونه را شکست داد. خونه 
به خونه تا دیروز شرایط مشابهی داشتند؛ فراز کمالوند از اکسین 
خداحافظی کرده بود و علی نظر محمدی هم استعفای خود را تقدیم 
کرده بود. در این مسابقه اکسین نمایش خوبی داشت و خیلی زود در 
دقیقه 8 به گل رسید. در ادامه شاگردان مجتبی حسینی با آرامش 
بیشتری بازی کردند و با تمرکز در فاز دفاعی موقعیت هایی را هم به 
خصوص در لحظات پایانی بازی ترتیب دادند که البته راه به جایی 

نبرد تا همان یک گل این دیدار به پایان برسد.

0 - 1

پیروزی خانگی شهرداری ماهشهر مقابل مس 
  شهرداری ماهشهر 1 - 0 مس رفسنجان

که در پایان این دیدار تیم شهرداری ماهشهر موفق شد با نتیجه 
یک بر صفر از سد میهمان خود بگذرد. یکی از دیدار های حساس 
این هفته در ماهشهر برگزار شد و شهرداری این شهر موفق شد 
با نتیجه یک بر صفر از سد مس کرمان عبور کند.در این دیدار 
مس کرمان بازی ضعیفی را از خود به نمایش گذاشت وهمین باعث 
شد تا ماهشهری ها از تک موقعیت خود به خوبی استفاده کنند. 
سیدایمان موسوی در دقیقه 81 تک گل این دیدار را برای شهرداری 
ماهشهر به ثمر رساند. تیم شهرداری ماهشهر با برد در این مسابقه، 

10 امتیازی شد و در جایگاه یازدهم جدول قرار گرفت.

0 - 1

پیروزی خانگی شاگردان پاشازاده
  بادران تهران 2-1 ملوان 

تیم فوتبال بادران تهران که این فصل با مهدی پاشازاده خود 
را به عنوان یکی از مدعیان مطرح کرده است در دیدای خانگی 
موفق به شکست 2 بر یک تیم پایین جدولی ملوان بندرانزلی 
شد. در این دیدار بادرانی ها که برای پیروزی به میدان آمده 
بودند به 6 دقیقه بیشتر نیاز نداشتند تا به گل برسند اما در ادامه 
ملوانی ها موفق شدند در دقیقه 36 این گل را توسط شهریار 
مقانلو پاسخ دهند. این پایان نیمه طوفانی بادران نبود و در کمتر 
از چند دقیقه مجتبی محبوب مجاز برای تیم میزبان گلزنی کرد 

تا شاگردان پاشازاده با پیروزی میدان باشند

1 - 2

شیرازی ها مدعی بالاخره شکست خوردند
  نود ارومیه 2-1 قشقایی شیراز

در هفته دوازدهم لیگ دسته یک فوتبال باشگاه های کشور، 
ورزشگاه  میزبانی  به  بازی  یک  دیروز  دقیقه  ساعت 14:30 
تختی ارومیه برگزار شد و تیم نود ارومیه موفق شد قشقایی 
در  نادم  امیرحسین  دهد.  شکست   1-2 نتیجه  با  را  شیراز 
دقیقه 20 نیمه نخست گل نود ارومیه را وارد دروازه مسلم 
حق شناس کرد و در دقیقه 64 نیمه دوم علی حسامی گل 
تساوی بخش قشقایی شیراز را به ثمر رساند، اما در ثانیه های 
پایانی فرشاد اسدی با زدن گل دوم، پیروزی را به نود ارومیه 

هدیه کرد.

1 - 2

آلومینیوم در کورس بالای جدول باقی ماند
  آلومینیوم اراک 2 - 1  کارون اروند 

شاگردان محمد ربیعی که در سه هفته قبلی یک برد و دو تساوی 
به دست آورده بودند، دیروز هم در خانه نیاز به امتیازات کامل این 
بازی داشتند و می خواستند خود را در جمع بالانشینان لیگ نگه 
دارند. خرمشهری ها اما در بازی سختی که بدون میثاقیان داشتند، 
نتیجه متفاوتی نسبت به هفته های گذشته نگرفتند و با نتیجه 2 بر 
یک مقابل میزبان خود شکست خوردند. در این دیدار ایمان باصفا و 
رضا معقولی برای میزبان و محمد جواد محمدی برای کارون گلزنی 
کردند.آلومینیوم با این برد ارزشمند 19 امتیازی شد و ضمن قرار 

گرفتن در رده پنجم جدول، توانست فاصله با صدر را کم کند

1 - 2

برد شیرین پرسپولیسی ها 
  مس کرمان 1-3 پرسپولیس پاکدشت

پرسپولیس پاکدشت مهمان مس کرمان بود و با کسب نتیجه 
رسید. شاگردان  مسابقات  رده چهارم جدول  به  درخشان 1-3 
کاظمی که برای برد هم قسم شده بودند از همان ابتدا هجومی 
نشان دادند و در دقیقه 10 توسط محمد امینی به گل رسیدند. گلی 
که تا دقیقه 34 دوام داشت و سپس توسط مهدی تیکدری جواب 
داده شد. با شروع نیمه دوم این دیدار باز هم شاگردان کاظمی بازی 
را در دست گرفتند و در دقیقه 47 با شوت حسین فاضلی به گل 
دوم رسیدند و در دقیقه 66 به وسیله حسین امامیان گل سوم را 

وارد دروازه شهدادنژاد کردند.

3 - 1
جدول لیگ آزاداگان تا پایان هفته دوازدهم


